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»دنیای هوادار« از هفته پانزدهم لیگ یک
گزارش می دهد؛

توقف  مدعیان  صدرنشینی و 
پیروزی » بادران« و » نود ارومیه«

متاسفانه  شماره   بعدی
»دنیای هوادار«  به  دلیل کمبود کاغذ  

7روز شنبه 17 آذر منتشر می شود

سردبیر - تندروهای مجلس این روزها سنگ های 
به  اند که به هدف زدن آن بعید  بزرگی برداشته 
نظر می رسد. برخی از سیاسیون این دو استیضاح 
را سیاسی می دانند و معتقد هستند که شاید این 
اقدامات برایشان آب نداشته باشد اما نان که دارد. 
علی  و  امور خارجه  وزارت  از  محمد جواد ظریف 
لاریجانی از جایگاه رئیس مجلس؛ سوال اما اینجا 
است که به دنبال گرفتن کدام ماهی بزرگ هستند؟ 
این همه تلاش برای درگیر کردن دولت و مجلس به 
مسائل حاشیه ای یا ایجاد تشویش در افکار عمومی 

برایشان چه سودی دارد؟
مجلس شورای اسلامی ما یک طرح ساده »شفافیت 
آراء نمایندگان مجلس« را به طرز کاملا عجیبی، ماه 
هاست که به تصویب نمی رساند و از شفاف سازی 
در این مساله به این کوچکی که حق هر شهروند 
ایرانی است تا بداند که نماینده منتخبش در مجلس 
چه کار می کند، سر باز می زند. آن وقت سخن از 
»شیوه های جایگزین بومی« برای FATF به میان 
می آورند! ما که در جریان جزئیات فعل و انفعالات 
قرار  لایحه  این  مخالفان  سایر  و  نشینان  مجلس 
نداریم، اما نمایندگانی که جرات تصویب »شفافیت 
آراء نمایندگان« را ندارند، قطعا به قول »دکتر جواد 
ظریف«، یک جای کارشان می لنگد که با تصویب 
لایحه پالرمو نیز مخالفت می کنند و خود را برای 

تصویب نشدن آن، به آب و آتش می زنند.

حسینعلی حاجی دلیگانی، نماینده عضو جبهه پایداری 
شاهین شهر اصفهان در مجلس نخسین کسی بود 
که از تهیه طرح استیضاح وزیر امور خارجه سخن 
گفت و در ادامه با جمع آوری امضا از 23 نفر از دیگر 
همفکرانش در مجلس، این استیضاح را رسما کلید زد. 
از طرفی اظهر من الشمس است که مساله استیضاح 
رئیس مجلس یک بحث کاملا سیاسی است. آن ها از 
یک سو تضعیف لاریجانی را در دستور دارند و از سوی 
دیگر می خواهد دولت و مجلس را سر گرم مساله ای 
کنند که مساله مردم نیست. روشن است که به این 

شکل، کارآمدی دستگاه ها زیر سوال می رود. 
کارگران  اعتراض  شاهد  ما  گذشته  هفته های  در 
شرکت نیشکر هفت تپه خوزستان بودیم. با این وجود 
هیچ کدام از جریان های سیاسی اعم از اصلاح طلب 
و اصولگرا نسبت به این اتفاق موضع گیری و پیشنهاد 
علنی  جلسات  در  ای  نماینده  هیچ  نکردند.  ارائه 
مجلس واکنشی به این مساله از خود بروز نداد و 
که  حالی  در  بودند.  کرده  اختیار  »سکوت«  همه 
درد امروز جامعه ما مگر غیر از این مسائل است؟ 
اما انگار آقایان حواسشان تنها به برداشت محصول 
از کشتزار های گندیده شان است. تایید این تحلیل 
را می توان از لابه لای حرف های حسینعلی حاجی 
دلیگانی طراح استیضاح ظریف و لاریجانی گرفت. او 
در گفت و گویی گفته است: »ما مکلفیم به وظیفه 
نه نتیجه.« این جمله حاجی دلیگانی روشن می کند 

که طراحان استیضاح نیز خود از نتیجه کار آگاهند. 
با این حال بر طبل استیضاح می کوبند زیرا نتیجه 
مورد نظر آن ها اساسا عزل وزیر یا رئیس مجلس 
نیست. نتیجه دلخواه این طیف بلوا به پا کردن و بهره 

برداری سیاسی از آن است. 
بدون شک اخلال در روند تصویب FATF نیز از 
جمله اهداف حاشیه ای تندروهای مجلس است. آن 
ها می دانند که فرصت چهار ماهه روز 27 بهمن 
به پایان می رسد و کارگروه متشکل از نمایندگان 
7 نهاد مختلف در کشور همه تلاش خود را برای 
رسیدن به یک اجماع عمومی به کارگرفته است. 
مخالفان اما قصد کوتاه آمدن ندارند و با کلید زدن 
همزمان طرح استیضاح وزیر خارجه و لاریجانی قصد 
دارند به نحوی در مسیر این کارگروه مانع بتراشند. 
این استیضاح ها هرچه قدر هم که جدی نباشد و 
جدی گرفته نشود می تواند تمرکز گروه های درگیر 
با لوایح چهارگانه را بهم زند و بازی را به نفع مخالفان 

پیش ببرد.
اگر این وضعیت ادامه پیدا کند جریان های سیاسی 
تبدیل  غیرشفافی  و  غیرپاسخگو  تشکل های  به 
می شود که هیچ کارآیی برای مردم ندارند. در یک 
نظام سیاسی مردم سالار همه این مسائل باید شفاف 
و روشن باشد. به همین دلیل نیز وجود یک حزب با 
همه چالش هایی که ممکن است به وجود بیاورد بهتر 

از یک باند قدرت مافیایی است.

در حکمی از سوی مدیر عامل انجمن موسیقی ایران، 
رئیس انجمن موسیقی استان البرز منصوب شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، در حکمی از سوی علی 
علی  ایران،  موسیقی  انجمن  مدیرعامل  نیا،  ثابت 
مؤمنیان ریزی به عنوان رئیس انجمن موسیقی استان 

البرز، منصوب شد.
در متن حکم مدیرعامل انجمن موسیقی ایران آمده 
است: »جناب آقای علی مؤمنیان ریزی، نظر به مصوبه 
هیأت مدیره انجمن موسیقی استان البرز )نامه شماره 
١۰١/٩7/١۰۵٩۵ مورخ ١3/۸/٩7( و با استناد به بند ١ 
ماده ٩  آئین نامه تشکیل شعب استانی انجمن موسیقی 
ایران، جناب عالی را به مدت یکسال به عنوان »رئیس 
انجمن موسیقی استان البرز« منصوب نموده، امیدوارم 

در این دوره با هم یاری اعضای محترم هیأت مدیره و 
برخورداری از آراء و نظرات هنرمندان و فرهنگ دوستان 
استان، بتوانید بیش از پیش در حمایت از موسیقی 
جدی و فرهنگی پرداخته و استفاده از تمامی ظرفیت 
های موجود در جهت اعتلای سرمایه های موسیقی 

استان موفق باشید.«
گفتنی است طی نشستی با حضور ناصر مقدم، مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، سارا بهراد، رئیس 
گروه هنری و سینمایی اداره کل ارشاد و سجاد فروغی 
برگزار  پسران کرج  زیبای  مدیر هنرستان هنرهای 
شد، ضمن معرفی اعضای هیأت مدیره جدید انجمن 
موسیقی استان، مؤمنیان حکم خود را از مدیرکل 

فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز دریافت کرد

با حکم ثابت نیا؛

» علی مومنیان ریزی« رئیس انجمن موسیقی البرز شد

فرار از شفافیت، استیضاح های سریالی و...

هیاهوی » خانه ملت«  برای هیچ !

پس از ده سال؛
همکاری مجدد مهران مدیری و 

پیمان قاسم خانی در »هیولا«
4

ملی پوش البرزی سایپا تاکید کرد؛

از تیم ملی به اندازه 
انتظارها، حمایت شود

6
»دنیای هوادار« از فیلم های احتمالی
جشنواره فجر گزارش می دهد )5(

از »23 نفر« جعفری  تا 
»درخونگاه«  اسعدی

4

هیاهوی »خانه ملت«  برای هیچ!
1

شهردار کرج مطرح کرد؛

برندسازی لازمه 
توسعه گردشگری

نگاهی به وضعیت مبهم بیمارستان امام خمینی کرج3

 آشفتگی این بیمارستان برای بعضی ها نان دارد؟!
2

سرمقاله

اندر احوالات مجری »اخراج شده«؛
»بی ادبی« مرد به ز دولت اوست!

عادت  چی،  تلویزیون  آقایان  ظاهرا 
»گستاخی«  مرزهای  که  کردند 
کنند.  جا  به  جا  »نقد«  اسم  به  را 
به  آن  اصلی  ریشه  شاید  که  اتفاقی 
هشتاد  سال  جنجالی  های  مناظره 
با  مرد  آن  های  و صحبت  و هشت 
روی  که  گردد  باز  بهاری«  »کاپشن 
آنتن زنده، از اول تا آخر به تمام بزرگان 

مملکت تاخت بی آنکه بعدش مجبور به پاسخگویی باشد!
دیگر عادت کردیم به اینکه در آنتن تلویزیون، یک نفر را بنشانند 
و او را با خاک کوچه یکسان کنند. قطعا رفتار »آرش ظلی پور« با 
»مسعود فراستی«، اولین آن ها و آخرین اش هم نخواهد بود. مجری 
یک »تاک شو« به عنوان میزبان یک مهمان، با تمام نقدی که به او 
دارد حداقل باید احترامش را حفظ کند. اینکه گفته شود »شما فقط 
خوب بلدین حرف بزنین« نه در شان مخاطبان است و نه در شان 

یک »مهمان«. 
با چنین شناختی که از برنامه »من و شما« و تیم تولید آن وجود دارد 
می توان نگاهی متفاوت به اتفاق جمعه عصر داشت و شاید این ابهام 
در ذهن مخاطبان ایجاد شود که شاید همه این اتفاقات چیدمانی از 
پیش تعیین شده بوده تا باز هم نام این برنامه سر زبان ها بیفتد!  آتش 
برنامه مدتی بود که فروکش کرده و خیلی حاشیه سازی نمی کرد. 
اینکه به یک باره چنین اتفاق بزرگی در برنامه می افتد و البته، مجری 
مودب دیروز به یک باره لب به سخنان قلدر مآبانه می گشاید، کمی 

ماجرا را مشکوک می کند.
البته که شاید در هاردتاک های جهانی این قبیل کارها )بدون 
برنامه ریزی یا با برنامه ریزی( هنوز جذابیت و غافلگیری خود را 
داشته باشد اما اینجا و با این نوع اجرای برنامه، اولین کسی که 
در مظان اتهام قرار می گیرد خود برنامه است. آیا مخاطبی که به 
تماشای این برنامه نشسته با خود فکر می کند هر پرسشگر، مجری 
و نماینده رسانه ای فردی شبیه مجری این برنامه است؟ ممکن است 
این برنامه سعی داشته باشد یک هاردتاک باشد و اصلا همان حواشی 
برایش مهم باشد و یا ممکن است مجری برنامه بخواهد با سوالات 
و نحوه پرسشگری خود شهرتی برای خود دست و پا کند ولی هیچ 
یک از اینها دلیل نمی شود که مجری رفتار رسمی و دیسیپلین یک 

پرسشگر را رعایت نکند. 
است،  تامل  قابل  میان  این  در  که  دیگری  موضوع  آخر،  در 
صداوسیمایی است که مدیرانش داعیه آموزش و تربیت مخاطب 
دارند. امید می رود این اتفاق که با اخراج عوامل از سوی مدیر 
شبکه شما همراه شد، فرصتی باشد تا دست اندرکاران رسانه ملی 
بار دیگر به وظیفه و رسالت سنگینی که بر دوش دارند دقت کرده 
و آن را قربانی حب و بغض های شخصی و یا تلاش برای دیده 

شدن بیشتر، درآمد بیشتر و رقابت های بین فردی نکنند.
8

مهدی تیموری »دنیای هوادار« از تصمیم بزرگ
»سید جلال حسینی« گزارش می دهد؛

خداحافظی  ملی 
» سوپرمَنِ«  بی حاشیه

باید برای پیروزی مقابل پرسپولیس 
تلاش کنیم

قطبی: خوزستان قطب 
فوتبال کشور است

8

نشست کمیسیون برنامه ریزی، هماهنگی و نظارت 
البرز با ۴ دستور جلسه  مبارزه با قاچاق کالا و ارز 

برگزار شد.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از پایگاه اطلاع 
البرز، جلسه کمیسیون مبارزه با  رسانی استانداری 
قاچاق کالا و ارز به ریاست مهندس کامکار معاون 
هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری 

البرز صبح یکشنبه در سالن شهدای دولت استانداری 
به موارد مطروحه رسیدگی شد.

در این نشست در خصوص تشریح عملکرد ۸ ماهه 
کمیسیون های فرعی استان توسط فرمانداران تابعه، 
گزارش شرکت پخش فرآورده های نفتی در خصوص 
برنامه های ابلاغی و ماموریت ذاتی در مبارزه با قاچاق 
پیرامون  ناجا  ماهه   ۸ گزارش  نفتی،  های  فرآورده 

اقدامات انجام شده و تبیین رویکرد 

جلسه کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز البرز برگزار شد

اکسین در دو هفته که محمدنصرتی و فرزاد آشوبی 
روی نیمکت این تیم نشستند، یک برد و یک مساوی 
باارزش به دست آورد و این شاید نشانگر این باشد که 
استعدادهای خوب دیگری نیز در میان مربیان جوان 

فوتبال ایران وجود دارد.
از آن زمان که پرسپولیس در دقیقه ٩7 توانست بعد 
از 7 سال، بار دیگر قهرمانی در فوتبال ایران را تجربه 
کند، بیش از ده سال گذشته است. حالا بازیکنانی که 
در آن تیم بازی می کردند، به سن و سال مربیگری 
رسیده اند. فرزاد آشوبی یکی از ستاره های آن زمان 

تیم پرسپولیس بود. 
و  روزهایش  این  شرایط  درباره  ابتدا  آشوبی،  فرزاد 
حضور در دو بازی لیگ یک به عنوان مربی اکسین 
گفت:»اکسین تجربه خیلی بزرگی برای من بود. اینکه 
توانستیم با تیم خوبی مثل اکسین نتایج خوبی بگیریم 

اتفاق خوبی بود.«
وی افزود: »مربیگری یک حس است. ممکن است 
خیلی ها تجربه زیادی داشته باشند و خیلی زیبا راجع 
به فوتبال صحبت کنند؛ اما این دلیل موفقیتشان نشده 
است و نمی توانند مربی شوند. اما محمد نصرتی و 
همکارانش در این زمان کوتاه که مسئولیتش را به 

عهده گرفتند، توانستند خوب کار کنند.«
فرزاد آشوبی درباره بازگشت قطبی و خاطرات قهرمانی 
خاطره  بهترین  شک  بدون  گفت:»  پرسپولیس  با 
فوتبالی ام همان قهرمانی با پرسپولیس است و الان 
بعد از گذشت ده سال از آن قهرمانی ، هنوز شیرینی 
و جذابیت زیادی دارد. یادم هست خواب دیده بودم 
که پاس گل می دهم ...واقعا لحظه های جالبی بود 
و هیچوقت از یاد من و هیچکدام از بچه ها نخواهد 
رفت.« وی درباره حواشی، به خصوص اختلاف برخی 
از بازیکنان با قطبی گفت:»در یک مقطعی از فصل در 

پرسپولیس، مشکلاتی واقعا وجود داشت و باعث شد از 
آن هدف و اتحادی که داشتیم دور شویم و در نهایت 

هم به موقع تیم جمع و جور شد.«
او درباره اختلاف نظر برخی از بازیکنان سرشناس 
تیم با افشین قطبی در تیمی که مدعی قهرمانی 
بود، گفت:»به نظرم ایرادی که وجود داشت، در من 
بازیکن بود که از فوتبال پایه مشکلاتی در یادگیری 
داشتیم. به خصوص بازیکنانی که بازی های ملی 
کرده بودند خیلی بیشتر با این قضیه مشکل داشتند 
که آنچه مربی می خواهد را اجرا کنند. زمان زیادی 
می  چه  قطبی  آقای  بفهمم  دقیقا  تا  شد  سپری 
خواهد؟ آدم وقتی بازی می کند خیلی خودخواه 
تر است و خیلی برای بازیکن سخت است مربی 

را درک کند.«
وی در پاسخ به این سوال که قطبی در ایران همان 

اندازه که موافق دارد، مخالفان جدی نیز داشته که 
کاملا او را رد می کنند گفت:»درباره گروه دوم من 
نظرشان را رد می کنم. این نهایت بی انصافی است 
که درباره یک مربی چنین نظراتی بدهیم. همه ما 
انسان هستیم و مجموعه ای از خصوصیات خوب 
و بد داریم. من از آقای قطبی شناخت دارم و به 
همه هم گفتم که شخصیتش را خیلی دوست دارم. 
نگاهش به زندگی و شور و شوقی که برای هر جلسه 
کاری می گذارد را قبل و بعد از آن تجربه نکردم. 
امیدوارم او هنوز عشق و انرژی اش را داشته باشد. 
برای خود من که این میزان انرژی که قطبی در هر 
تمرین، چه بعد از برد و چه باخت برای تیم می 
گذاشت، همیشه سورپرایز بوده است.این شور و شوق 
تنها به خاطر عشقی است که به کارش دارد و خیلی 

با ارزش است.«

شور و انرژی او بی نظیر است

آشوبی: انتظارات از قطبی بالاتر از ده سال پیش است

یک خبر کوتاه؛ یک تیتر کوتاه و یک عالم تلخی 
ملی  تیم  از  حسینی«  »سیدجلال  دلتنگی؛  و 
خداحافظی کرد. گزاره ای که بیش از هرچیزی، شاید 
یادآور بی رحمی دنیای فوتبال باشد. کاپیتان پرسپولیس بعد از 
116 بازی ملی و با توجه به موقعیت شکل گرفته در شرایطی از تیم 
ملی خداحافظی کرد که شاید به لحاظ فنی و بدنی در آماده ترین 

روزهای دوران بازیگری اش به سر می برد...

پیام کی روش به مناسبت
 خداحافظی سیدجلال؛

کار با تو برای من
افتخار بزرگی بود

طرح از: امیررضا بیات
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خبر

ضرب المثلی که آن را به حاج میرزاآقاسی 
صدراعظم »محمدشاه قاجار« در حفر قنات ها 
نسبت می دهند معروف تر از آن است که 
نیازی به بازگویی داشته باشد، آنجایی که وقتی 
سرمقنی یکی از این قنات ها برای چندمین 
بار به او می گوید و تکرار می کند که حاجی 
کندن بی فایده است و این زمین آب ندارد، 
اینجاست که حاج میرزا آقاسی از کوره در می 
رود و فریادمی زند، به تو چه مربوط است که 
این زمین آب دارد یا ندارد؟ اگر برای من آب 

نداشته باشد، برای تو که نان دارد!
حالا حکایت بیمارستان امام خمینی )ره( کرج 
شبیه همان ضرب المثل است، بیمارستانی 
فریادرس  فریادهای بی  که شهرتش بخاطر 
کارکنان این بیمارستان در ماههای اخیر حتی 
از آن ضرب المثل هم فراتر رفته و مشهورتر 
شده است، بنابراین اگر خدمات درمانی این 
بیمارستان به بیماران متوقف شده و قریب 
یکسال حقوق ماهانه کارکنانش عقب افتاده و 
اگر صحبت مزایده و چوب حراج زدن به این 
واحد درمانی است و دهها اگر دیگر ... به نظر 
می رسد چنین وضعیت آشفته ای گویا برای 

بعضی ها نان دارد.
البته خدای نکرده ما هیچ کس یا گروهی را به 
ناندانی تبدیل کردن این بیمارستان متهم نمی 
کنیم، اما وقتی که همه مسوولان و مدیران از 
استاندار و معاونان وی گرفته تا دانشگاه علوم 
پزشکی، سازمان همیاری های شهرداری های 
البرز تا وزارت بهداشت، همه با اوضاع آشفته 
این بیمارستان فوق تخصصی که در نوع خود 
می توانست یک برند درمانی در استان البرز 
باشد، آشنا و حتی درگیر مشکلات آن هستند، 
ولی موانع و کاستی های آن کماکان پابرجا 
مانده است، پس بپذیریم که یک جای کار می 
لنگد، جایی که شاید همان صحنه و عرصه و 

آوردگاه بین خصولتی و دولتی ها باشد!
خوب است بدانیم که زمین این بیمارستان، 
محل زندان بزرگ شهربانی سابق کرج بود که 
بنا بر پیشنهاد امام جمعه و فرماندار وقت این 
شهرستان، کاربری این مکان به بیمارستان 
استقبال  مورد  تحول  این  و  یافت  تغییر 
مسوولان و مردم شهید پرور کرج قرار گرفت.

لذا پس از واگذاری این زمین به مرکز پزشکی 
با ظرفیت  بیمارستان  شفا، عملیات ساخت 
2۵۰ تخت آغاز شد که در نهایت در تاریخ 22 
بهمن ١37۰ مصادف با سالروز پیروزی انقلاب 
اسلامی این بیمارستان که مزین به نام بنیان 
گذار جمهوری اسلامی ایران است  مورد بهره 

برداری قرار گرفت.
بیمارستان امام خمینی )ره( کرج 2۵۰ تخت 
مصوب به عنوان یک بیمارستان تخصصی و 
فوق تخصصی درجه یک از بزرگترین مراکز 
درمانی سطح استان البرز به شمار می رود و 
علاوه بر ارایه خدمات درمانی و پاراکلینیکی به 
مراجعین، می توان آن را یک  مرکز آموزش در 
زمینه تعلیم و تربیت دانشجویان رشته های 

پزشکی دانست.
این بیمارستان دارای پوشش درمانی بسیار 
وسیع همراه با درمانگاههای فوق تخصصی، 
درمانی،  بخشهای  سایر  و  اورژانس  بخش 
جراحی قلب، آنژیوگرافی و ... است که بیشتر 
با هدف ارایه خدمات درمانی به قشر ضعیف 
و کم درآمد جامعه راه اندازی شد که با بروز 
نیازمند  شدت  به  بیماران  بالطبع  مشکل، 
مداوای آن، به حال خود رها شده یا دست به 

دامان دیگر نهادهای درمانی شده اند.
این بیمارستان به  اکنون در حالی کارکنان 
منظور مطالبه چندین ماه حقوق عقب افتاده 
خود برای بیست و نهمین بار دست به تجمع 
زده اند که گفته می شود مدرنترین و پیشرفته 
ترین تجهیزات پزشکی متعلق به این مرکز 
درمانی در انبارها خاک می خورد و دستکم 
چنین وانمود می شود که هیچ کاری برای رفع 
مشکل این بیمارستان حتی از دست مسوولان 
پیشنهاد  که  همانگونه  آید،  برنمی  ذیربط 
دانشگاه علوم پزشکی استان البرز برای برعهده 
این  مالکیت  نه  و  درمانی  مدیریت  گرفتن 

بیمارستان، بدون ارایه هیچگونه دلیل مستند 
و منطقی، نادیده گرفته شد.

مکرر  تکرار  برای  وقتی  کنم  اذعان  باید 
هرآنچه تاکنون در مورد این بیمارستان گفته 
بازنشر  بارها توسط رسانه های مختلف  و 
شده است، درصدد جستجو درباره گذشته 
این مرکز درمانی در فضای مجازی بودم، 
ضربان قلبم بیشتر شد، چون در اهداف و 
تدوین  است:  آمده  بیمارستان  این  برنامه 
برنامه استراتژیک این مرکز با همکاری تیم 
مدیریت اجرایی و با حضور فعال مسوولان 
 ١6 طی  بیمارستان  واحدهای  و  بخشها 
جلسه در تاریخ بیست و نهم دی ماه سال 

٩١ به پایان رسید.
ذینفعان،  سایر  و  بیماران  حقوق  به  احترام 
نوآوری و ابتکار،  شور و نشاط، ارتقا مستمر 
کلیه  با  همکاری  انضباط،  و  نظم  کیفیت، 
سهولت  ایجاد  گر،   بیمه  های  سازمان 
دسترسی مراجعین به انواع خدمات درمانی 
مدیریت  طریق  از  ارزش  خلق  نیاز،  مورد 
همکاری های استراتژیک، ایجاد یک برند برتر 
در سطح استان البرز، احراز جایگاه قلب در 
نقشه بیواستراتژیک درمان استان البرز، بهبود 
مداوم کیفیت خدمات درمانی مورد نیاز استان 
البرز، حفظ کرامت انسانی مبتنی بر ارزشهای 
سلامت  سطح  ارتقا  در  مشارکت  اسلامی، 
جامعه و کسب رضایت حداکثری مردم استان 
البرز و ... اینها گوشه ای از اهداف و خط مشی 

این بیمارستان محسوب می شود.
حال اگر ضربان قلب شما هم بیشتر نشده، 
این  بخش  اولین  روی  تامل  و  دقت  اندکی 
و  بیماران  حقوق  به  »احترام  یعنی  اهداف 
سایر ذینفعان« داشته باشید بخصوص سایر 
ذینفعان، این سایر به زعم ما جدای از جمع 
همان  بیمارستان،  این  پزشکان  و  کارکنان 
سازمان همیاریهای شهرداری های استان البرز 
به عنوان مالک بیمارستان فوق تخصصی امام 

خمینی )ره( است.

تردیدی نیست که همگان باید به رعایت و 
اجرای قانون ایمان داشته باشیم، لذا به نظر می 
رسد یک سر اصلی این معادله چند مجهولی 
یعنی مالکیت این بیمارستان مشخص است 
و صرفنظر از اینکه اعتبار، سرمایه، املاک و 
و  آمده  کجا  از  همیاری  سازمان  مستغلات 
نقش عوارض و مالیات مردم در این سازمان 
چه بوده است، اما به هرحال مالک اصلی این 
بیمارستان، سازمان همیاریهای شهرداریهای 

استان البرز است.
انتظار می رود مسوولان بخصوص  بنابراین، 
ساده  های  پرسش  این  به  ذیربط  مسوولان 
پاسخ  عمومی  افکار  اقناع  برای  معمولی  و 
دهند که چرا معقول ترین و شایسته ترین 
مبنی  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  پیشنهاد 
توافق  مورد  مرکز  این  درمانی  مدیریت  بر 
نهادی  یا هیچ  نگرفت؟ چرا هیچ کس  قرار 
پاسخگوی مطالبات کارکنان این بیمارستان 
نیست؟ چرا باوجود نیاز جمعیت سه میلیون 
نفری استان به امکانات درمانی، خدمات این 
بیمارستان متوقف شده است؟ چه شده است 
که مسوولان ارشد و ذیربط در استان و وزارت 
بهداشت تاکنون نتوانسته اند مشکل این مرکز 
درمانی که تامین کننده منافع و درمان عمومی 
بخصوص قشر کم درآمد جامعه است را رفع 

کنند؟ و ... کلی چرای دیگر.
بیان این سخن پایانی نیز ضروری است که 
اصحاب رسانه اعم از خبرگزاری ها، روزنامه 
ها، نشریه ها و حتی شبکه های اجتماعی 
در مورد اطلاع رسانی راجع به آشفتگی این 
بیمارستان سنگ تمام گذاشتند، ولی گویا 
قرار نیست در خصوص تصویر و اتفاق های 
روزمره این بیمارستان و تجمع کارکنان آن 
تغییری رخ دهد، لذا باید بگردیم و شاید پیدا 
کنیم آن کس یا کسانی که این آشفتگی 
برایشان نان دارد! نانی به قیمت و بیم سفره 
این  بیماران  خیل  و  کارکنان  خالی  های 

بیمارستان،  همین.

پلمپ یک شرکت لنز های طبی 
غیرمجاز در شیراز

شرکت  یک  پلمب  از  فارس  حکومتی  تعزیرات  کل  مدیر 
فروشنده لنز های طبی غیرمجاز در شیراز خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی مبشری مدیر کل تعزیرات 
حکومتی استان فارس در گفتگویی، اظهار کرد:»با دریافت 
لنز های طبی در منزلی  بر فروش  گزارشات مردمی مبنی 
گشت  شهر،  جنوب  محله های  از  یکی  در  واقع  مسکونی 
مشترک تعزیرات حکومتی به همراه بازرسان دانشگاه علوم 
پزشکی و سازمان صنعت، معدن و تجارت با ورود به محل 
مورد نظر که تحت عنوان شرکت فعالیت می کرد اقدام به 

بازرسی و بررسی مدارک مربوطه کردند.«
وی با اشاره به اینکه در بررسی های اولیه مشخص شد که شرکت 
مذکور بدون مجوز قانونی فعالیت است، افزود:»این شرکت انواع 
لنز های طبی خارجی را که در شرایط نامطلوبی نگهداری می شد 
به فروش می رساند و در این خصوص کارشناسان دانشگاه علوم 

پزشکی در حال بررسی موضوع هستند.«

معاینه رایگان بیماران
 روستای فیروزآباد

طرح معاینه رایگان بیماران روستای دادنجان فیروزآباد در قالب اردوی 
جهادی اجرا شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، مسئول کانون بسیج جامعه پزشکی 
بیمار  جهادی، ١2۰  اردوی  این  در  گفت:  فیروزآباد  شهرستان 
نیازمند از خدمات درمانی رایگان برخوردار و دارو های مورد نیاز 
آنان هم از سوی بسیج ناحیه مقاومت سپاه فیروزآباد به صورت 
رایگان توزیع شد. علی یار ترابی افزود:»این تیم پزشکی شامل 
پزشک، کارشناسان بهداشت محیط و سلامت روان، بیماری های 

غیرواگیر، ماما و بهورز بود.«

رئیس مجمع نمایندگان فارس اظهارات 
نماینده شیراز را تکذیب کرد!

رسد  می  نظر  گفت:»به  فارس  نمایندگان  مجمع  رئیس 
وزارت کشور احتمالا تا کمتر از یک ماه دیگر به جمع بندی 

هایی برای گزینه استانداری فارس برسد.«
مجمع  رئیس  مسعودی  اصغر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
نمایندگان استان فارس اظهارات روز گذشته مسعود رضایی 
نماینده شیراز در مجلس مبنی بر اینکه ۵ نفر از سوی مجمع 
برای تصدی کرسی استانداری فارس به وزارت کشور معرفی 

شده اند را تکذیب کرد.
وی افزود:»اخیرا یکی از نمایندگان مجلس از پیشنهاد چهار 
الی پنج گزینه از سوی مجمع نمایندگان برای تصدی پست 
استانداری فارس  خبر داده بود که لازم به ذکر است این 

مجمع تاکنون گزینه هایی را مطرح نکرده است.«
وی بیان کرد:»ممکن است که هر نماینده ای گزینه های 
به  اقدام  مجمع  اینکه خود  اما  باشد  کرده  معرفی  را  خود 
پیشنهاد به وزارت کشور  کند چنین چیزی نبوده و هنوز 
گزینه ای از سوی مجمع نمایندگان فارس پیشنهاد نشده 

است.«

اخبار

سفیر اسپانیا در ایران:
سالانه 10 هزار اسپانیایی به ایران

سفر می کنند
سفیر اسپانیا در ایران گفت:»سالانه ١۰ هزار اسپانیایی به ایران سفر 
می کنند و از این عده حدود ۵۰۰۰ نفر سن بین ۵۰ تا 6۰ سال 

دارند که به صورت عملی تمام دنیا را سفر کرده اند.«
به گزارش »دنیای هوادار«، ادواردو لوپز بوسکتس، سفیر کشور 
اسپانیا در ایران، در جلسه مشترک کمیسیون کشاورزی و آب و 
گردشگری، در اتاق بازرگانی استان خراسان رضوی اظهار کرد:»برای 
من افتخاری است که امروز در مشهد باشم. یکی از بهترین های 

شهرهای ایران بی شک مشهد است.«
وی ادامه داد:»امروزه ما مسائل بسیار زیادی در خصوص گردشگری 
و کشاورزی مطرح خواهیم کرد. در خصوص مساله گردشگری باید 
گفت که اسپانیا در مقام اول توریست و توریست کشاورزی قرار دارد.«
سازمان  مقر  متحد،  ملل  افزود:»سازمان  ایران  در  اسپانیا  سفیر 
گردشگری است و در ماه ژانویه یکی از مراسمات مهم صنعت 
توریست کشور برگزار می کند و در این راستا ما نیز قابلیت و توانایی 
کشاورزی  توریست  و  گردشگری  صنعت  خصوص  در  مشورت 

داریم.«
بوستکس با بیان اینکه صنعت گردشگری در اسپانیا موفق به آن 
شده که حدود ١2 درصد در حوزه های دیگر خود را وارد کند، 
عنوان کرد:»همچنین ۴۵ سال می گذرد که صنعت گردشگری یکی 

از قطب های بسیار مهم در کشور اسپانیا شده است.«
سفیر اسپانیا در ایران با بیان اینکه این افراد در سفری که انجام 
می دهند در ابتدا جذب بناهای تاریخی و فرهنگ کشور ایران می 
شوند، تصریح کرد:»همچنین اکثر آن ها می توانند به صورت روان 
انگلیسی صحبت کنند و وقتی به اسپانیا باز می گردند، می توانند 

تمام زیبایی هایی که ملاحظه کردند را منتقل کنند.«
بوستکس بیان کرد:»وجود امام رضا)ع( در مشهد یکی از نعمت های 
مهم این شهر است و تمامی توریست ها نیز جذب زیبایی این مکان 

زیارتی می شوند.«
و  اسکی  پیست های  با  رابطه  در  کرد:»همچنین  اضافه  وی 
طبیعت های موجود در این شهر بسیار شنیده ام و علاوه بر این موارد 
فعالیت های غذایی و رستوران های خوبی در این شهر وجود دارد و 
از جمله بهترین این رستوران ها می توان به مکان های موجود در 

شاندیز اشاره کرد.«
سفیر اسپانیا در ایران اظهار کرد:»اما چیزی که بسیار مهم بوده و از 
اهمیت بالایی برخوردار است، وجود بارگاه رضوی بوده و بسیار تعداد 
کمی هستند که سالانه به مشهد سفر می کنند، اما در حال حاضر 

این تعداد در حال افزایش است.«
بوسکتس ادامه داد:»دلیل این کاهش سفر به مشهد این بوده که 
زمانی که وارد می شوند بیشتر به کاشان، تهران، یزد و شیراز سفر 
می کنند و چیزی که مهم بوده این است که باید مشهد مانند یکی 

از این شهرها شود.«
وی عنوان کرد:»یکی از دلایل دیگر این بوده که هزار کیلومتر فاصله 
زیادی بین مشهد تا تهران است و این امر باعث می شود که اکثرا از 

طریق هوایی به مشهد سفر می کنند.«
سفیر اسپانیا در ایران با بیان اینکه افرادی که به ایران می آیند 
توسط افرادی مشاوره می گیرند و به ایران سفر می کنند، تصریح 
کرد:»بیشترین افرادی که در این آژانس ها حضور دارند؛ ایرانیان 

مقیم آن جا هستند.«
بوستکس اضافه کرد:»چیزی که در سفرهای خود به ایران به آن 
توجه داشتم این است که خط هوایی مادرید به ایران راه اندازی 

شود.«

خبر

کنگره سه هزار شهید استان 
قزوین در کشور کم نظیر بود

روز  عابدینی  عبدالکریم  الله  آیت 
دست  از  تجلیل  نشست  در  گذشته 
هزار  سه  کنگره  برگزاری  اندرکاران 
برگزار  قزوین  در  که  استان  شهید 
با  روز  هر  کنگره  افزود:»این  شد، 
شد  برگزار  خوبی  معنویت  و  نشاظ 
و با یک حساب سرانگشتی می توان 
کم  یا  نظیر  بی  کشور  کل  در  گفت 

سابقه بود.«
کنگره  این  برگزاری  افزود:»طی  وی 
حقیقت معنای آیات قرآن را در مورد 
شهدا در استان چشیدیم که شهدا خود 
مسیر  در  که  کسانی  و  هستند  زنده 
خدمت آنها قرار گرفته اند را زنده می 

کنند.«
استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
گفت:»استان با این احترام و اکرام به 
شهدا نفسی تازه و حیاتی دوباره یافت 
و زحمت کشان و دست اندرکاران این 
مراسم بیشتر مشمول عنایت شهیدان 

شدند.«
کنگره ملی سه هزار شهید استان قزوین 

2۰ تا 2۴ آبان ماه برگزار شد.

قایقرانان برتر کشور 
معرفی شدند

المپیاد  قایقرانی  مسابقات 
آقایان  آرام  آبهای  برتر  استعدادهای 
کشور در بوشهر با معرفی برترین ها 

پایان یافت.
در این مسابقات ١6۸ ورزشکار از ١۴ 
استان اصفهان، فارس، بوشهر، زنجان، 
لرستان،  گیلان،  همدان،  هرمزگان، 
آذربایجان  اردبیل،  تهران،  قزوین، 
البرز ٩ و ١۰ آذر  شرقی، مازندران و 
و   ۵۰۰  ،١۰۰۰ های  مسافت  در  ماه 
و  کایاک  های  رشته  در  متر   2۰۰
کانوکانادایی با هم به رقابت پرداختند.
استعدادهای  مسابقات  تیمی  رده  در 
برتر تیم گیلان با کسب 3 نشان طلا 
و  رسید  قهرمانی  مقام  به  برنز  و یک 
تیم های بوشهر با 2طلا، 2 نقره و ١ 
برنز و اردبیل با ١ طلا به ترتیب دوم 

و سوم شدند.
پایان  قایقرانی  فدراسیون  سرپرست 
این مسابقات گفت:»بوشهر باتوجه به 
استعدادها و اسکله قایقرانی اش یکی 
تیم  اردوی  در  کشور  مهم  پایگاه  از 

ملی قایقرانی است.«

10 واحد صنفی در شهرستان 
البرز مهر و موم شدند

مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان 
به  صنفی  واحد  گفت:»١۰  البرز 
این  در  بهداشتی  تخلفات  انجام  دلیل 
شهرستان مهر و موم شدند و از ادامه 

فعالیت آنها جلوگیری شد.«
علیرضا مهرعلیان روز گذشته افزود:»این 
واحدها شامل یک واحد مرغ فروشی، 
آرایشگاه زنانه، کیوسک تولید و عرضه 
مواد غذایی، کارگاه تولید شیرینی، حلیم 
پزی، پزندگی و 2 واحد نانوایی و اغذیه 
فروشی بودند که اکنون مهر و موم شده 

اند.«
به گفته مهرعلیان، این واحد های صنفی 
در نصرت آباد، الوند، محمدیه و ناحیه 
شهری مهرگان مشغول به فعالیت بودند 

که از ادامه کار آنها جلوگیری شد.
مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان 
از رنگ  البرز همچنین گفت:»استفاده 
بهداشت  نکردن  رعایت  مجاز،  غیر 
ساختمانی  و  تجهیزات  و  ابزار  فردی، 
آرایشی- مواد  از  استفاده  همچنین  و 
بهداشتی غیرمجاز از دلایل تعطیلی این 

واحد های صنفی است.«

5۲۶ مددجو در فارس
 خانه دار شدند

خمینی  امام  امداد  کمیته  کل  مدیر 
و  هزار  اینکه یک  اعلام  با  فارس  )ره( 
مددجویان  برای  مسکونی  واحد   6٩6
هشت  طی  نهاد  این  حمایت  تحت 
تعمیر، تکمیل و  امسال  ماهه نخست 
احداث  شده است، گفت:»۵26 مددجو 
در فارس خانه دار شدند.« دکتر محمد 
و  هزار  یک  اینکه  اعلام  با  بذرافشان 
مددجویان  برای  مسکونی  واحد   6٩6
تحت حمایت این نهاد طی هشت ماهه 
نخست امسال تعمیر، تکمیل و احداث  
واحد  مورد  گفت:»٩7٩  است،  شده 
تعمیرات  مورد  مددجویان  مسکونی 
همچنین  و  قرارگرفته  کلی  و  جزئی 
برای  نیز  مقاوم  و  جدید  واحد   ۵26
خانوارهای مددجوی روستایی و شهری 

ساخته و خریداری شد.«
مدیر کل کمیته امداد امام خمینی )ره( 
با یادآوری اینکه 33۰ خانوار روستایی 
طی هشت ماهه نخست امسال صاحب  
افزود:»١٩6 واحد شهری  خانه شدند، 
واگذار  استان  این  مددجویان  به  هم 

شده است.«

لایحه بودجه ۹۸ پنج شنبه این هفته به 
مجلس ارائه می شود

لایحه بودجه سال ٩۸ 
پنج شنبه  کشور  کل 
سوی  از  هفته  این 
رئیس جمهور به مجلس 
ارائه  اسلامی  شورای 

خواهد شد.
امیرآبادی  احمد 
نماینده مردم  فراهانی 
قم و عضو هیأت رئیسه 
مجلس شورای اسلامی 

طی گفتگویی اظهار داشت:»بودجه سال ٩۸ کل کشور پنج شنبه این 
هفته به مجلس شورای اسلامی ارائه می شود.«

وی افزود:»براساس آئین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی لایحه 
بودجه کل کشور تا ١۵ آذرماه باید از سوی رئیس جمهور به مجلس 
و  ارائه  بودجه ٩۸  لایحه  آن  طی  تا  شود  ارائه  اسلامی  شورای 

پیشنهادات و تصمیمات لازم در مورد آن اتخاذ شود.«

زحمات و شرایط کشاورزان باید در 
کفه ترازو قرار گیرد

مردم  نماینده 
ممسنی و رستم در 
گفت:»برای  مجلس 
نظام  کارگزاران 
اسلامی  جمهوری 
یک ضعف و افسوس 
کارکنان  که  است 
کارخانه قند ممسنی 
حقوق  سال   ۵

دریافت نکرده اند.«
مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
شورای اسلامی با تأکید بر اینکه تذکر دیگر من به آقای 
حجتی وزیر جهاد کشاورزی است، عنوان کرد:»روز گذشته 
شنیدیم قیمت گندم به یک هزار و 6۰۰ تومان افزایش یافته 
اما از آن مطمئن نیستیم، باید زحمات و شرایط کشاورزان را 

در کفه ترازو قرار دهند.

روحانی در ارائه خدمات به همه استان ها 
توجه کند

مرند  مردم  نماینده 
اشاره  با  مجلس  در 
حس  افزایش  به 
تبعیض در بین مردم 
جمهور  گفت:»رئیس 
خدمات  ارائه  در  باید 
همه استان ها و پروژه ها 
بگیرد.«  نظر  در  را 
مرند  مردم  نماینده 
مجلس،  در  جلفا  و 

گفت:»مردم معتقدند همان گونه که می توان از خلیج فارس به 
سرشاخه های کارون آب را انتقال داد می توان انتقال آب از رود 
زاب به دریاچه ارومیه را هم انجام داد و در این مورد بهانه کمبود 
منابع مطرح نشود.« وی افزود:»چرا دولت می تواند قطار سریع السیر 
اصفهان را راه اندازی یا آزادراه شمال را بسازد اما در مورد آذربایجان 

شرقی و آزادراه تبریز- مرند - بازرگان کاری نکند.؟«

اخبار

سرپرست معاونت نظارت و بازرسی سازمان 
صنعت، معدن و تجارت البرز:

طرح تشدید بازرسی از همه صنوف 
کلید خورد

سرپرست معاونت نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و 
تجارت استان البرز، گفت:»طرح تشدید بازرسی از همه صنوف 
با همکاری بازرسان سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز و بازرسین اتاق های اصناف کلیه شهرستان های استان 

آغاز شد.«
به گزارش »دنیای هوادار«، سیامک آقایی درباره اهداف نظارتی این 
طرح گفت:»مهم ترین هدف این طرح، مبارزه و جلوگیری از تخلفات 
واحدهای صنفی متخلف با تمرکز و برخورد جدی با گرانفروشی، کم 

فروشی، تقلب، عدم درج قیمت و عدم صدور فاکتور است.«
آقایی افزود:»در طرح تشدید بازرسی به صورت فوری و ضربتی 
به گزارش ها و شکایت مردمی که از طریق سامانه ١2۴ واصل 

شده است؛ رسیدگی خواهد شد.«
کرد:»هرگونه  تصریح  طرح،  این  هدف  کالاهای  درباره  وی 
کالا و ارائه هر گونه خدماتی در این طرح مورد بازرسی قرار 
خواهد گرفت اما کالاهایی چون میوه و تره بار، مرغ و تخم 
مرغ، گوشت، شیرینی، خشکبار، مواد غذایی، لوازم آرایشی و 
بهداشتی و روغن موتور جزو کالاهای هدف هست که بیش از 

پیش در بازرسی ها مورد توجه قرار می گیرد.«
بنا به گفته معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و 
تجارت استان البرز در طرح تشدید بازرسی، سوپر مارکت ها، 
رستوران ها و آرایشگاه های زنانه نیز به دقت رصد خواهند شد.

هرگونه  که  کرد  درخواست  شهروندان  از  خاتمه  در  آقایی 
گرانفروشی، کم فروشی، عدم درج قیمت و عدم صدور فاکتور 

توسط واحدهای صنفی را به سامانه ١2۴ گزارش  کنند.

فرمانده جدید انتظامی استان کردستان 
معرفی شد

سردار علی آزادی به عنوان فرمانده جدید انتظامی استان کردستان 
معرفی شد. 

به گزارش »دنیای هوادار«، مراسم تکریم و معارفه فرمانده 
فرمانده  اشتری  سردار  حضور  با  کردستان  استان  انتظامی 
ناجا، آیت الله حسینی شاهرودی نماینده ولی  فقیه در استان 
استان  بیت المقدس  سپاه  فرمانده  رجبی  سردار  کردستان، 
کردستان، استاندار کردستان، رئیس کل دادگستری و دادستان 
مرکز استان کردستان، فرماندار و فرمانده سپاه سنندج، امام 
جمعه مریوان، فرمانده انتظامی استان کرمانشاه، خانواده های 
معظم شهدا و برخی دیگر از مسئولان استانی و اقشار مختلف 

مردم در این شهر برگزار شد.

اخبار

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
عنوان کرد؛

کارگروه هماهنگی شرایط اضطراری 
برای آلودگی هوا

کارگروه هماهنگی شرایط اضطراری آلودگی هوا اقدامات ویژه ای را 
برای کاهش آلودگی اجرا می کند.

به گزارش »دنیای هوادار«، مدیرکل مدیریت بحران استانداری  در 
استودیوی خبر  اصفهان با بیان اینکه در این کارگروه به خانوارها و 
اصناف و اداره ها اعلام شده درجه حرارت سامانه های گرمایشی خود 
را کاهش دهند گفت: در شهر اصفهان حدود یک میلیون مشترک از 

سامانه های گرمایشی استفاده می کنند.
منصور شیشه فروش افزود:»محیط زیست هم به صنایع آلاینده مانند 
کوره پز خانه ها و گچ سازی ها اعلام کرده در این مدت فعالیت خود 
را کمتر و یا به صورت موقت ممنوعیت فعالیت به آنها اعلام می شود.«
وی با اشاره به اینکه روزانه 62 هزار نفر از مترو استفاده می کنند 
گفت:»در حوزه حمل و نقل عمومی بر فرهنگ سازی و استفاده از 

مترو تاکید شده است.«
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره به لزوم تقویت 
سیستم الکترونیک و کاهش سفرهای شهری گفت:»تشدید فعالیت و 
برخورد پلیس در محدوده زوج و فرد و لزوم داشتن برگه معاینه فنی 

نیز اعمال می شود.«

رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری نطنز:

درخت چنار دو هزار ساله، میراث زنده 
شهر است

درخت چنار دو هزار ساله مقابل مسجد جامع نطنز یکی از جاذبه های 
تاریخی و طبیعی این شهر است.

به گزارش »دنیای هوادار«، رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری نطنز گفت:»این درخت کهنسال جلوه زیبا و 
خیره کننده ای را به مسجد جامع نطنز بخشیده است و به عنوان 

میراث زنده این شهر محسوب می شود.«
حسین یزدانمهر افزود:»درخت چنار کهنسال مقابل مسجد جامع 
نطنز که اکنون تبدیل به بیش از 2۰درخت چنار شده )در واقع 
درخت های فعلی، پاجوش های درخت اصلی بوده است( از پایه و 
ریشه 2هزار ساله برخاسته و این 2۰درخت بین ۴۰۰تا۵۰۰ سال 

قدمت دارند.«
وی گفت:»درخت چنار مسجد جامع نطنز حدود یک ماه پیش به 
ثبت ملی رسیده و مدارک آن برای صدور شماره ثبت به تهران ارسال 

شده است.« 
مسجد جامع نطنز مجموعه ای تاریخی است که در دوران الجایتو 
خدابنده و پسرش ابوسعید بهادرخان بین سالهای 7۰۴تا7۰٩ هجری 

ساخته شده است.

کوتاه از اصفهان
نگاهی به وضعیت مبهم بیمارستان امام خمینی کرج 

آشفتگی این بیمارستان برای 
بعضی ها نان دارد؟!

سرپرست شرکت پشتیبانی امور دام البرز:»از این هفته توزیع مرحله اول تخم مرغ وارداتی با قیمت مصوب هر 
شانه ١3 هزار و ۸۰۰ تومان آغاز می شود.« حاجیان در مورد آخرین وضعیت توزیع تخم مرغ و تنظیم بازار این 

محصول گفت:»تمهیدات لازم اندیشیده شده تا این تخم مرغ ها در میادین میوه و تره بار توزیع شود.«

توزیع تخم مرغ با قیمت مصوب در البرز

مهرداد تیموری
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

شهری

طرح حیات شبانه در میدان حسن آباد 
تهران اجرا می شود

شرکت  عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ساماندهی صنایع و مشاغل شهر، مدیر عامل شرکت ساماندهی 
صنایع و مشاغل شهر در نشست مشترک با شهردار منطقه  ١١ از 
امضای تفاهم نامه با این منطقه در خصوص ساماندهی دستفروشان 

و اجرای طرح حیات شبانه خبر داد.  
در این نشست که در محل شرکت ساماندهی برگزار شد حمیدرضا 
تحصیلی با بیان این که منطقه ١١، منطقه ای فعال، پیشرو و زود 
بازده در بسیاری از پروژه های شهری است، تصریح کرد: این منطقه  
می تواند به عنوان منطقه پایلوت در طرح زیست شبانه پایتخت در 

نظر گرفته شود 
وی از  تهیه  و تدوین اساسنامه ساماندهی دستفروشان درقالب روز 
وشب بازارها خبر داد و گفت : در حال حاضر مفاد اساسنامه آماده 

است و به زودی به تصویب خواهد رسید.
تحصیلی با بیان این که لازم است دستفروشان واقعی از پدیده 
ی مافیای دستفروشی شناسایی شوند، خاطرنشان کرد: شرکت 
ساماندهی به طور حتم در زمینه دستفروشان واقعی خدمات موثری را 
ارایه خواهد داد و آنها را در محل های مشخص ساماندهی خواهد کرد.

نصراله آبادیان شهردار منطقه ١١ نیز در این نشست با اشاره به 
همکاری منطقه در طرح ساماندهی دستفروشان اظهار کرد: این 
منطقه آماده هر گونه همکاری با شرکت ساماندهی جهت انتظام 

بخشی به پدیده دستفروشی است. 
وی با اشاره به اینکه منطقه ١١ در راستای ساماندهی دستفروشان 
و احیای حیات شبانه پایتخت برنامه های مشترکی را با شرکت 
ساماندهی در دستور کار دارد، تصریح کرد: اجرای طرح احیای 
شبانه درمیدان حسن آباد، اجرای طرح ویژه در میدان را ه آهن و 
ساماندهی دستفروشان کتاب مستقر در میدان انقلاب در خیابان 
فخر رازی از جمله برنامه های مشترکی است که با همکاری شرکت 

ساماندهی انجام خواهد شد.

پنجمین مجمع شهرداران آسیایی 
افتتاح شد

 به گزارش »دنیای هوادار«، پنجمین مجمع شهرداران آسیایی با 
حضور فاطمه شاهین شهردار غازی آنتپ، سکینه اشرفی معاون 
شهردار تهران و نماینده او در این اجلاس به همراه جمعی از 

شهرداران شهرهای آسیایی افتتاح شد.
در ابتدای این مراسم، گشتاسب مظفری دبیرکل مجمع شهرداران 
آسیایی ضمن تقدیر از شهردار غازی آنتپ و مهمان نوازی مردم 
این شهر گفت: این مجمع تلاش کرد تا محملی را برای انتقال 
تجربه های شهرهای آسیایی فراهم کند. در واقع هدف از تاسیس 
این مجمع ایجاد شبکه ارتباطی میان شهرهای آسیایی بود و در 

عمل نیز این شهرها برای حل مشکلات با هم حرکت کردند.
او ادامه داد: مجمع شهرداران آسیایی در آینده نیز  به فعالیت های 

خود ادامه می دهد و کاربردی تر نیز خواهد شد.
تاب آور،  می توانند  آسیایی  شهرهای  این که  بر  تاکید  با  مظفری 
زیست پذیر و هوشمند باشند، تصریح کرد: در این چارچوب باید روابط 
خود را با نهادها و سازمان ها در بعد منطقه ای و جهانی گسترش دهیم.

در ادامه این برنامه، فنگ یویینگ معاون شهردار هایکو که ریاست 
چهارمین دوره از مجمع را بر عهده داشت، به نمایندگی از شهردار 
با اشاره به ویژگی های بارز این شهر گفت: هایکو از نظر سازمان های 
جهانی اولین شهر سالم چین و دومین شهر آبی دنیا است. این شهر 
با ١3٩ شهر در دنیا امکان ارتباط دارد و سال گذشته 22 میلیون 

نفر با سیستم حمل و نقل آن جا به جا شدند.
در این برنامه همچنین سیامک مقدم، نماینده اسکان بشر سازمان 
ملل متحد که به نمایندگی از رئیس این سازمان در افتتاحیه حضور 
داشت، به تجربه شهردار بودن رئیس این سازمان اشاره و به نقل 
از او عنوان کرد: هنگامی که شهردار بودم کلیه مشکلاتی که یک 
شهر می تواند داشته باشد را تجربه کردم و بر این اساس به اشتراک 

تجربه در این حوزه ایمان دارم.
مقدم ادامه داد: برای ایجاد این وضعیت، شهرها باید مقابله با تغییر 
اقلیم، ساخت و سازهای غیرمجاز و بحران های انسانی را در اولویت 
قرار دهند. واقعیت این است که پیشرفت ها را باید تداوم پذیر کنیم 

و نباید این موضوعات در حد یک حرف باقی بماند.
فاطمه شاهین، شهردار غازی آنتپ به عنوان آخرین سخنران این 
جلسه، عنوان کرد: امروز در یکی از مهم ترین مراکز راه ابریشم گرد 
هم آمده ایم و امیدوارم با همگرایی بتوانیم میراث آن را به نسل های 

آینده منتقل کنیم.

دعوت از شهرداران 1400 شهر کشور 
برای بازدید از دوسالانه 

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی سازمان زیباسازی 
شهر تهران، رئیس کمیسیون  فرهنگی شورای اسلامی شهر تهران 
با بیان اینکه ١۴۰۰ شهر در کشور داریم که نیازمند کمک گرفتن 
از هنرمندان و مجسمه های شهری در شهرشان  هستند، گفت: من 
از شهرداران و همچنین اعضای کمیسیون فرهنگی شورای شهرها 

دعوت می کنم بیایند و این دوسالانه را از  نزدیک ببینند.  
آیین افتتاحیه ششمین دو سالانه مجسمه های شهری جمعه ٩  آذر 
ماه در موسسه فرهنگی و هنری صبا برگزار شد. محمد جواد حق 
شناس، رئیس کمیسیون  فرهنگی شورای اسلامی تهران نیز در این 
مراسم بیان کرد: در شهری که میلیون ها آدم ساعت ها در ترافیک 
می مانند و روزهای تعطیلی بسیاری به خاطر وضعیت  نابسامان 
هوایی تعطیل می شود، مدیریت شهری باید تمام تلاشش را به کار 

بگیرد تا رضایت شهروندان را فراهم کند. 
رئیس کمیسیون  فرهنگی شورای اسلامی شهر تهران بیان کرد: 
وظیفه آراستگی در شهر و ایجاد فضای مناسب شهری و  خلق 
فضاهایی که تبدیل به خاطره برای شهروندان شود، در مدیریت 
شهری به عهده سازمان زیباسازی است که با شکل دادن  به المان 
ها و خلق آنها، همچنین با مناسب سازی محیط شهری و ایجاد 
دیوار نگاری ها و خلق مجسمه های شهری فرصتی  برای شهروندان 

ایجاد کند که آنها به شهر فکر کنند. 
میدان  مجسمه  اتفاقی چون  چرا  که  پرسش  این  طرح  با  وی 
فردوسی به ندرت در شهر رخ داده است، بیان کرد: ما چهره های 
ماندگار  بسیاری از دیرباز تا امروز در کشورمان داریم که بسیاری 
از آنها جهانی هستند. چرا هیچ تصویری از این نام آوران در شهر 
 تهران دیده نمی شود؟ ما در این حوزه کم کاری کرده ایم و این 
ستم بزرگی به فرزندان این آب و خاک است. باید به جای آنکه  تور 
لیدرها درباره اشخاص تاثیرگذار فرهنگی، هنری، سیاسی و... حرف 

بزنند در شهرها باید ما به ازاهای تصویری از آنها  داشته باشیم.  

اخبار

به گزارش »دنیای هوادار«، شهردار تهران به برخی اخبار و شبهات مطرح شده، درباره وابستگی های سیاسی برخی بستگانش، واکنش نشان داد. پیروز حناچی در حاشیه 
مراسم ختم والده سردار جلالی رئیس سازمان پدافند غیر عامل در جمع خبرنگاران در پاسخ به این پرسش که آیا عضویت برخی نزدیکانش در برخی گروه های مخالف و 

معاند نظام صحت دارد یا خیر؟ گفت: »کسی را در قبر کسی دیگر نمی خوابانند. شما هم بروید برای آخرتتان کار کنید!«

واکنش حناچی به شبهات درباره بستگانش: کسی را در قبرِ دیگری نمی خوابانند!

برندسازی شهری لازمه  شهردار کرج گفت: 
توسعه صنعت گردشگری است که کرج نیز از 

این قاعده مستثنی نیست. 
به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر کمالی 

زاده در نشست هم اندیشی پیرامون بررسی 
با  که  شهر  حریم  گردشگریِ  های  طرح 
حضور اعضای شورای شهر برگزار شد؛ توسعه 
گردشگری شهری را مستلزم عزمی همگانی 
و ملی دانست و افزود: عواملی نظیر همجواری 
کرج با پایتخت سبب شده است مدیران از 
اعتماد به نفس و ابتکار عمل لازم برای پرداختن 

به این موضوع مهم برخوردار نباشند.
شهردار کرج با تاکید بر اینکه برندسازی شهری 
لازمه توسعه صنعت گردشگری است، ادامه داد: 
با یک ارزیابی و تحقیق سطحی می توان به این 

نتیجه رسید که مبحث برندینگ شهری در 
شهرهای مطرح و بزرگ جهان به طور جدی 

پیگیری و اجرایی شده است.
 وی تاکید کرد: مدیریت گردشگری خصوصا 
از کشورها، به  گردشگری پایدار در بسیاری 
و  طبیعی  فرهنگی،  هویت  از  نمادی  منزله 
انسانی است که موجب بهبود وضعیت اقتصادی 

جوامع می شود.
کمالی زاده با اشاره به بخشی از مشکلات زیر 
ساختی و سخت افزاری موجود در کلانشهر 
کرج در راستای جذب مسافر نظیر کمبود 

مکان های اقامتی و هتل، گفت: خوشبختانه 
در جهت رفع این موانع هتل ۵ ستاره ای در 
کرج در حال احداث است که امیدواریم هر چه 

سریع تر به بهره برداری برسد.
و  دشت  کوهستانی،  موقعیت  کرج  شهردار 
رودخانه کرج را از مهم ترین ظرفیت های حوزه 
گردشگری این کلانشهر اعلام کرد و یادآور 
شد: درصدد هستیم با استفاده از ظرفیت ویژه 
رودخانه کرج و حریم این مسیر، این کلانشهر 
را از فضای بی دفاع شهری به فضای جاذب 

گردشگر تبدیل کنیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دنیای 
اقتصاد، بازار کشوری معاملات مسکن شاهد 
سه نبض متفاوت در گروه های شهری است. 
طی ماه های اخیر کاهش حجم خرید و فروش 
ملک مسکونی در شهرها باعث شده شیب 
رشد نقطه ای معاملات مسکن در کل کشور 
)بدون احتساب تهران( از ۵2 درصد در بهار 
به ۴۴ درصد در تابستان، 3٩ درصد در مهر 
و 3 درصد در آبان تنزل کند. تغییرات نقطه ای 
حجم معاملات ملک کشوری با لحاظ آمار شهر 
تهران، در آبان شیب منفی پیدا کرده است. 
واحد  مترمربع  هر  قیمت  کشوری  متوسط 
مسکونی در میانه پاییز براساس میانگین مراکز 
استان ها و بدون لحاظ تهران، 3٩ درصد نسبت 
به مدت مشابه پارسال افزایش نشان می دهد. 
از ابتدای امسال تاکنون، بیشترین افت خرید و 
فروش واحد مسکونی برای »تهران« به ثبت 
رسیده؛ به طوری که معاملات ملک در پایتخت 
6۵ درصد در این فاصله کاهش یافته است. 
»سایر مراکز استان ها« در پله بعدی بیشترین 
تعداد  دارند.  قرار  معاملات  حجم  کاهش 
آپارتمان های فروخته شده در این گروه شهری 
است.  کرده  افت  مدت  این  درصد طی   ۵۵
اوضاع معاملات مسکن در گروه »شهرهای 
کوچک و متوسط« به سه علت تا حدودی بهتر 
از دو گروه دیگر است؛ هر چند در این گروه نیز 
حجم خرید و فروش ها در ماه های اخیر با افت 

مواجه شده است.
در بازار مسکن کشوری، مراکز استان ها در دومین 
پله کاهش حجم معاملات خرید قرار دارند. تعداد 

خانه های خرید و فروش شده در مراکز استان ها 
)بدون احتساب تهران( در فاصله ابتدای سال 
جاری تا پایان آبان، ۵۵ درصد افت کرده است. در 
مراکز استان های کشور، اگر چه خرید آپارتمان و 
ملک مسکونی طی ماه های اخیر، کاهشی بوده 
اما میزان کاهش، کمتر از سقوط معاملاتی بازار 
مسکن تهران بوده است. این اتفاق کاملا به شکل 
تغییرات افزایشی قیمت مسکن در مراکز استان ها 
و تفاوت آن با تهران مربوط می شود. شیب رشد 
قیمت مسکن در مجموع مراکز استان ها به مراتب 

کمتر از تهران بوده است. 
رشد کمتر قیمت مسکن در مراکز استان ها باعث 
شده روند کاهشی قدرت خرید و اثرگذاری وام 
بانکی نیز با شیبی کمتر از آنچه در پایتخت رقم 
خورده، اتفاق بیفتد و در نتیجه، در بازار مسکن 
شهرهایی که مراکز استان به حساب می آیند، 

خرید و فروش واحد مسکونی در جریان است.
سومین پله کاهشی در بازار کشوری معاملات 
مسکن که بالاتر از دو پله دیگر قرار دارد، شهرهای 
کوچک و متوسط )مناطق جمعیتی با جمعیت 
کمتر از مراکز استان( را در خود جا داده است. 
اگر چه نبض معاملات ملک مسکونی در این 
گروه از شهرها نیز نسبت به ماه  های قبل کاهش 
پیدا کرده اما اوضاع در این گروه، تا حدودی بهتر 
از شهرهای بزرگ و مراکز استان است. حجم 
و  کوچک  شهرهای  در  خانه  خرید  معاملات 
متوسط در آبان امسال، تنها 36 درصد نسبت 
به ابتدای سال کاهش پیدا کرده است. بنابراین 
این  شیب کاهش حجم معاملات مسکن در 
شهرها به مراتب، کمتر از مراکز استان ها و تهران 

بوده است. آمار رسمی از تغییرات قیمت مسکن 
در شهرهای متوسط و کوچک تهیه نشده است 
اما تحقیقات میدانی اولیه از شهرهای کوچک 
در استان های پرجمعیت و دارای کلان شهر در 
کشور نشان می دهد تغییرات نقطه ای قیمت 
مسکن در سال جاری در این شهرها، با فاصله 
قابل توجهی، کمتر از تغییرات نقطه ای قیمت در 

مراکز آن استان است.
آبان امسال در کل کشور حدود 2۰ هزار فقره 
قرارداد فروش خانه در سامانه رهگیری معاملات 
ملک به ثبت رسیده که حدود 6 هزار فقره از 
آن مربوط به شهر تهران، حدود 7 هزار و ۵۰۰ 
فقره قرارداد برای سایر مراکز استان ها و مابقی 
نیز مربوط به بقیه شهرهای کشور بوده است. در 
آبان ماه، حجم معاملات خرید مسکن در تهران 
کاهش 27 درصدی را نسبت به مهر تجربه کرد و 
در مراکز استان ها نیز 3۰ درصد کاهش یافت. در 
شهرهای کوچک و متوسط نیز تعداد واحدهای 
مسکونی خریداری شده در آبان نسبت به مهر 

2۴درصد کاهش یافت.
متوسط قیمت مسکن در مراکز استان های کشور 
بدون احتساب پایتخت )مرکز استان تهران( در 
آبان ماه رقمی معادل 2 میلیون و 7۵۰ هزار 

تومان از سوی دفتر اقتصاد مسکن گزارش شده 
که البته این سطح قیمتی بر اساس قراردادهای 
به ثبت رسیده در سامانه رهگیری، استخراج و 
برخی  در  گفته می شود  است.  محاسبه شده 
استان های کشور، تعداد قراردادهای ملکی ثبت 
شده در سامانه، کمتر از تعداد معاملات ملک 
انجام شده در بازار است. متوسط قیمت مسکن 
در مراکز استان ها بدون احتساب تهران، در آبان 

ماه ۴ درصد نسبت به مهر افزایش پیدا کرد.  
بازار  در  نقطه ای  تورم  بیشترین  گذشته،  ماه 
نرخ  با  تهران  برای  استان ها،  مراکز  مسکن 
٩١درصد به ثبت رسید و دومین مرکز استان در 
این رده بندی، قم شناخته شد. متوسط قیمت 
مسکن در مرکز استان قم در آبان امسال ۸۴ 
درصد نسبت به آبان سال گذشته افزایش پیدا 
کرد. متوسط قیمت واحد مسکونی در قزوین 
نیز طی این مدت رشد ۴۵ درصدی داشته و 
در اردبیل، تبریز و اصفهان نیز به ترتیب ۴3 
درصد، 3۸ درصد و 2۴درصد افزایش یافت.  تورم 
نقطه ای ملک در کرج، ایلام، بوشهر و اراک بیش 
از 3۰ درصد و در مشهد، اهواز و شیراز بیش 
از ۴۰ درصد و در کرمانشاه بیش از ۵۰ درصد 

بوده است.

افزایش 30 درصدی تورم ملک در کرج نسبت به تاریخ مشابه؛

مراکز استان ها در دومین پله
کاهش حجم معاملات خرید 

به گزارش »دنیای هوادار«، حسین محمدی؛ 
شورای  زیست  محیط  کمیسیون  رییس 
افزایش  خصوص  در  کرج،  شهر  اسلامی 
سرعت گیرها در سطح شهر تذکر داد و گفت: 
با توجه به اینکه از شروع دوره پنجم شورای 
شهر بر حذف سرعت گیرها و ساماندهی این 
طرف  از  متعددی  تذکرات  شهری  معضل 
شورا داده شده است اما متاسفانه هنوز شاهد 
در  استاندارد  غیر  گیرهای  سرعت  افزایش 

سطح شهر هستیم که نارضایتی شهروندان 
را نیز به همراه دارد.

حسین محمدی در نطق پیش از دستور صد 
و پنجمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 
کرج، ضمن بیان این مطلب گفت: تا کنون 
گذشته  پنجم  شورای  زمان  از  درصد   3۰
است و ما همچنان به شهرداری در خصوص 
ساماندهی تذکر می دهیم و هیچ اقدامی از 

سوی شهرداری را شاهد نیستیم.

اساس  بر  گیرها  سرعت  کرد:  تاکید  وی 
استاندارد و الگوی خاص در خیابان ها جانمایی 

شوند تا امنیت شهروندان تامین شود.
آسفالت  گیری  لکه  به  ادامه  در  محمدی   
خیابان ها اشاره کرد و گفت: به منظور کسب 
به  از آسیب  رضایت شهروندان و جلوگیری 
خودروها، نسبت به اجرای عملیات لکه گیری 
آسفالت باید حساسیت بیشتری داشته باشیم 
و این اقدام را به پیمانکارانِ خوب، واگذار کنیم.

تذکرات متعدد شورای شهر بی پاسخ مانده است؛

سرعت گیرهای غیر استاندارد بلای جان خیابان های کرج

شهردار کرج مطرح کرد؛

برندسازی لازمه توسعه گردشگری

مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  کارگروه 
مجلس، موضوع اختصاص سهمیه سوخت به 

تاکسی های اینترنتی را بررسی می کند.
جلسه کارگروه ارتباطات و فناوری اطلاعات 
روز سه شنبه ١3  اسلامی  مجلس شورای 
آذرماه، موضوع بهره گیری کسب و کارهای 
حمل و نقل شهری هوشمند )تاکسی های 
اینترنتی( از سهمیه سوخت در طرح سهمیه 

بندی سوخت را بررسی می کند و درباره ارائه 
راهکارهای نظارتی در این زمینه تصمیم گیری 

خواهد کرد.
در  شنبه  سه  روز  بعدازظهر  جلسه  این 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس، تشکیل 
از  بازدید  می شود. در همین حال موضوع 
وزارت  به  وابسته  اطلاعات  فناوری  سازمان 
دستور  در  آذرماه   ١١ یکشنبه  ارتباطات 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس قرار گرفت.

اختصاص سهمیه سوخت به تاکسی های اینترنتی؟!

محمدرضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گفت وگو  در  منطقه  شهردار  دهداری پور؛ 
با همشهری محله با اعلام این خبر گفت: 
زندگی  منطقه  در  نفر  هزار  »حدود 2۵۰ 
بالای 6۵ سال  نفر  می کنند که 37 هزار 
هستند و به همین دلیل پیرترین منطقه 
تهران هستیم.« او با اشاره به اینکه سالمندان 
با توجه به شرایط جسمی شان نیاز به توجه 
ویژه ای دارند عنوان کرد: »سالمندان مانند 

از  باید  و  هستند  شهروندان  اقشار،  همه 
حقوق شهروندی بهره مند شوند.

ساخت مکان یا پاتوق سالمندی درمحله 
که  است  برنامه ای  مهم ترین  یوسف آباد 
با هدف ارائه خدمات بهتر به آنها تا پایان 
سال انجام می شود.« این پاتوق به گونه ای 
طراحی شده تا سالمندان بتوانند ساعاتی 
را فارغ از دغدغه های روزانه در کنار هم به 

گپ وگفت و تفریح بپردازند.  

ساخت پاتوق برای سالمندان قلب تهران 

شهرک سازی روسیه در ماه
تا سال 2040

به گزارش »دنیای هوادار«، روسیه قصد دارد تا سال 2۰۴۰ میلادی 
در ماه شهرک سازی کند و برای این منظور برنامه ای سه مرحله ای 
تنظیم کرده است. برنامه قبلی سازمان فضایی روسیه که در 2۰١۴ 
میلادی اعلام شد شامل یک طرح سه مرحله ای برای اعزام انسان به 
سطح ماه بود تا زیربنای لازم برای شهرک سازی را فراهم کند. صدها 
فضانورد روس درخواست های خود را اعلام کرده اند تا نخستین 
افرادی باشند که روی ماه فرود می آیند. به هرحال سازمان فضایی 
روسیه پس از یک جلسه مشترک با کمیته فضایی آکادمی علوم 
روسیه اعلام کرد، ماموریت ماه تا 2۰۴۰ و طی چند مرحله انجام 
می شود. در مرحله اول یک ماژول به مدار ماه ارسال می شود. در 
مرحله دوم نخستین ماموریت سرنشین دار به ماه انجام می شود. 
بین 2۰2۵  نیز  ماه  بلندمدت روی  مقر  همچنین ساخت یک 

تا2۰3۴ میلادی آغاز خواهد شد.

اتوبوس های شهری رایگان؛ یک ابتکار 
برای مقابله با آلودگی هوا

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از یورونیوز، شهر دانکرک در شمال 
فرانسه به بزرگترین شهر اروپایی تبدیل شده است که اتوبوس های 
شهری در آن کاملا رایگان است. حمل و نقل رایگان پیش از این 
در برخی از شهرهای کوچک اروپا نیز وجود داشت اما این اولین بار 
است که این پروژه در شهری بزرگ و مناطق حومۀ آن اجرا می شود.
هم  شهریور(   ١۰( سپتامبر  ابتدای  از  دانکرک  اتوبوس های 
برای ساکنان و هم گردشگران رایگان هستند؛ کاری که تاثیر 

شگفت انگیزی بر جامعه داشته است.
ناوگان اتوبوسرانی این شهر شامل ١۴۰ اتوبوس است که همه 
آنها نیز با انرژی  پاک کار می کنند و دارای خدماتی مانند شارژ 
رایگان تلفن همراه و وای فای رایگان هستند. با این ابتکار، این 
شهر 2۰۰ هزار نفری به مرکزی برای برگزاری برنامه های گروهی و 
فعالیت های اجتماعی تبدیل شده و حتی چهره های مشهور را نیز 

به این شهر کشانده است.
مطالعات نشان داده است که با اجرای این پروژه، علاوه بر کاهش 
آلودگی  هوا به دلیل کاهش قابل توجه شمار خودروهای شخصی 
در سطح شهر، میزان تحرک ساکنان بویژه افراد مسن نیز بیشتر 
شده است و در مجموع ساکنان شهر و حومه احساس آزادی عمل 
بیشتری دارند. علاوه بر این بستگی به مسیرهای رفت و آمد، 
شمار مسافران اتوبوس ها بین ۵۰ تا ۸۵ درصد افزایش یافته است.
دومین دلیل اینکه درآمدی که از این راه به دست می آمد چندان 
زیاد نبود. بنا بر اعلام مقامات محلی، حمل و نقل عمومی تنها ۴.۵ 
میلیون یورو برای شهر درآمد داشت که در مجموع ١۰ درصد از 

کل درآمدهای عملیاتی شهر را شامل می شد. 

روشی موثر برای کاهش آلودگی هوا
در چین

به گزارش«دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، نتایج مطالعات نشان 
می دهد که کاهش سوزاندن چوب توسط افراد روستایی در چین 

باعث کاهش آلودگی ذرات جامد هوا شده است.
گروهی از محققان چینی، آمریکایی و نروژی دریافتند که تشویق 
کردن ساکنان روستایی به جایگزین کردن سوخت های پاک به 
جای استفاده از سوخت چوب و گیاهان برای پخت  و پز و ...  به 
کاهش ذرات آلاینده هوا کمک می کند. کشور چین در تلاش برای 
کاهش میزان آلودگی های جوی است که شامل انواع مختلفی از 
جمله ذرات ریزی می شود که با ابتلا به بیماری های مختلف و مرگ 
و میر در ارتباط هستند. مسئولان چین برای مقابله با این مشکل، 
سیاست های جدیدی اتخاذ کرده اند که در  پاکسازی هوا و کاهش 
آلاینده ها در نیروگاه ها، اتومبیل ها و ... موثر بوده است. پژوهشگران 
عنوان کردند که تغییر نوع سوخت در روستاها با کاهش تقریبا ٩۰ 

درصدی انتشار ذرات ریز مرتبط بوده است.
افراد ساکن روستاها در موارد مختلف از چوب، گیاه و مشابه آن ها 
برای سوخت استفاده می کنند که این نوع سوخت ها تاثیر زیادی 
بر آلودگی هوا دارند البته لازم است بدانیم که روستاییان در موارد 
مختلف در آلوده شدن هوا نقش دارند؛ از سوخت اجاق ها گرفته 
تا سوزاندن فضولات حیوانی، کوره های آجرپزی، تنورهای نانوایی، 

کوچه های خاکی و استفاده از چراغ های نفتی.

هتلی عجیب و غریب
در ارتفاع 121 متری! 

 

به گزارش »دنیای هوادار«، این روزها هر یک از هتل داران به نوبه ی 
خود در تلاش هستند تا با انجام خلاقیت های بیشتر، گردشگران 
زیادتری را به سمت خود جذب کنند. در همین راستا هتلی در کشور 
پرو ساخته شده که به راستی جذاب و دوست داشتنی است. این هتل 
درواقع سه سوئیت مجزاست که کاملا بر روی صخره قرار گرفته اند، 

صخره ای که در ارتفاع ١2١ متری دره ی مقدس واقع شده است.
ظرفیت این هتل تنها ۸ نفر است اما با این حال طرفداران زیادی 
 Skylodge Adventure Suites دارد. نام حقیقی این هتل
است که می توان آن را معادل عبارت سوئیت هایی برای ماجراجویی 
قرار دارد. نکته ای که باعث شهرت این هتل شده چشم انداز فوق العاده 
و موقعیت قرارگیری سوئیت هاست. افرادی که در این هتل اقامت 
داشته اند آن را شبیه به کندوی زنبور می دانند و بیان کرده اند که 
تجربه ی بسیار جذابی است. افرادی که علاقه مند هستند که شب 
را در سوئیت های لوکس این هتل به سر ببرند باید بدانند که برای 
این کار لازم است حدود ۴۰۰ متر پیاده روی کنند؛ اما این پیاده روی 
ارزشش را دارد زیرا این اتاق ها هریک دارای چندین تخت، حمام 
خصوصی و 6 پنجره هستند که اقامتی فراموش نشدنی را برایتان 

به ارمغان می آورند.
این هتل لوکس و منحصربه فرد با محیط زیست همخوانی دارد و 
تلاش شده تا کمترین آسیب را به محیط زیست برساند. به میهمانان 
این هتل پیشنهاد می شود که دست کم ١ لیتر آب آشامیدنی همراه 

داشته باشند تا در مسیر پیاده روی اذیت نشوند.

تجارب جهانی

دیوان  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
عدالت اداری، مدیرکل حقوقی و امور مجلس 
نظارت  ضعف  گفت:  اداری  عدالت  دیوان 
شهرداری ها وخلاء قانونی موجود، زمینه ساز 

تخلفات ساختمانی است.
 دکتر محمدحسن پیرزاده، مدیرکل حقوقی 
و امور مجلس دیوان عدالت اداری به ضرورت 
ارتقاء دانش حقوقی اعضای کمیسیون های 
ماده صد شهرداری ها در جهت کاهش تخلفات 
ساختمانی و همچنین بررسی دلایل نقض آراء 

ماده صد دردیوان عدالت اداری اشاره کرد و 
گفت: با توجه به هماهنگی های صورت گرفته 
از سوی دیوان عدالت اداری و وزارت کشور و 
با همکاری دادگستری کل استان ها ومعاونان 
عمرانی استانداری های سراسرکشور، به جهت 
های  نشست  ساختمانی   تخلفات  کاهش 
آموزش اعضای سه گانه کمیسیون های ماده 
صد با حضور نمایندگانی از قوه قضائیه ،وزارت 
کشور و شوراهای اسلامی شهر و روستا تا پایان 

سال جاری درسراسرکشور برگزار خواهد شد.

مدیرکل حقوقی و امور مجلس دیوان عدالت 
اینکه آراء کمیسیون های  با اشاره به  اداری 
ماده صد شهرداری ها به عنوان مراجع شبه 
قضایی نقش موثری در اجرای قانون، عدالت 
و همچنین تضمین اصل حاکمیت قانون در 
مراجع اداری ایفا می نمایند، افزود:  مراجع شبه 
قضایی جزئی از روند دادرسی عادلانه اداری 
در مراجع و سازمان های دولتی محسوب می 
شوند و اطلاع اعضای کمیسیون های مذکور و 
سایر کمیسیون های مشابه از رویه های قضایی 

دیوان عدالت اداری در جهت قانون مند شدن 
و ضابطه مند شدن قواعد و اصول حاکم بر 
دادرسی عادلانه نقش موثری در کاهش ورودی 
پرونده های کمیسیون ماده صد به دیوان  دارد و 
برگزاری این گونه نشست ها موجبات استاندارد 
سازی آراء کمیسیون های مذکور و رضایت 
مندی مردم و در نهایت کاهش اعتراضات مردم 
از آراء کمیسیون ها و اثرگذاری نظارت قضایی 
راهبردی سیستماتیک دیوان عدالت اداری را در 

بر خواهد داشت.

ضعف نظارت شهرداری ها وخلاء قانونی، زمینه ساز تخلفات ساختمانی
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هنری

جدیدترین ساخته ی محمدعلی باشه آهنگر 
که چند روز پیش در پانزدهمین جشنواره 
بین المللی فیلم مقاومت به نمایش درآمد، 
از نمونه های بسیار بد در نوعِ روایت طولی 
نامحدود )دانای کل( است. فیلم ساز دزفولی 
۵6 ساله که از سینماگران ایرانی خوش نام و 
معتبر در پرداخت سوژه های جنگی محسوب 
»فرزند  قابل اعتنای  فیلم  دو  و  می شود 
در  را   )١3٩۰( »ملکه«  و   )١3۸6( خاک« 
کارنامه دارد، در »سرو زیر آب« جنبه های 
زیبایی شناسانه ی سینما در ساختن درام را 
فدای حرف زدن و ارائه کردن مفاهیم ریز و 
درشت کرده است. این عدم زیبایی شناسی 
تک تک  نمابندیِ  و  دکوپاژ  نحوه  در  که 
در  ابژه  شکار  زوایای  و  فیلم  سکانس های 
قاب، کاملًا نمایان شده و روایت دانای کل 
ازهم گسیخته  و  مغشوش  به شدت  را  قصه 
از هر چیز به نگارش  جلوه می دهد، پیش 
فیلم نامه برمی گردد؛ فیلم نامه ای که مشخصاً 
برخلاف دو فیلم خوش ساخت اشاره  شده در 
بالا، از غیبت محمدرضا گوهری رنج می برد. 
باشه آهنگر و فرزندش،  درواقع محمدعلی 

حامد باشه آهنگر در مقام فیلم نامه نویسان 
آن،  سناریوی  ظاهراً  که  آب«  زیر  »سرو 
تکلیفشان  شده،  بازنویسی   )!( بار  شانزده 
و  نیست  مشخص  قصه  شخصیت های  با 
همین عامل باعث شده که دوربین علیرضا 
زرین دست، به هرجایی در فیلم سرک بکشد 
و با هر آدمی در جهان داستان بدون اینکه 
نیازی به مکث روی آن باشد، خلوت کند و 
به شکلی نامربوط و غیرضروری، شناور باشد.
علاوه بر فقدان شناخت شخصیت های )الکی 
شلوغِ( فیلم و پرداخت نکردنِ متمرکزِ چند 
پروتاگونیست قصه از سوی فیلم نامه نویسان 
)پدر و پسر(، تزریقیِ تحمیلی حادثه مِنا در 
پیرنگ روایت، فاجعه آمیز و تا حدودی از منظر 
فرم، مبتذل و نچسب است. به عبارتی دیگر 
تقابل  یعنی  قصه  مرکزی  پلات  درحالی که 
دو خانواده مسلمان و زرتشتی و نزاع ایشان 
بر سرِ به اصطلاح )نه به عمق کلام( شهیدان 
گمنامشان و تلاش برای ارجاع به آئین سوگ 
سیاوش یا سووَشون، فرمی ساختارمند پیدا 
روایت  شده،  سطحی  و  کم رمق  و  نکرده 
از  آنچه  بخصوص  فیلم  فرعی  پلات های 
و ربط  یاد می شود  منا  فاجعه  به عنوان  آن، 
دادن این ماجرا به زندگی خصوصی یکی از 
شخصیت های اصلی داستان )جهانگیر با بازی 
رضا بهبودی که حال و هوایش ابداً به فیلم 
هم  مرگش  ترتیب  بدین  و  نمی شود  قلاب 
فاقد بار کاتارسیس مطلوب سازندگان است(، 
روایت »سرو زیر آب« را پرپر کرده و مفهومی 

چون »گمنامی خودش فیض است« را عقیم 
ساخته است.

فیلم، حتی پایان بندی هم ندارد و مشخص 
 ١۰۰ مدت  به  باید  مخاطب  چرا  نیست 
دقیقه، فیلمی را نگاه کند که زودتر از این ها 
قابل جمع کردن است و درنهایت جایی به 
تیتراژِ پایانی می رسد که عملًا اسمش دیگر 

پایان نیست.
این در حالی است که گویا نسخه اولیه فیلم 
١3۵ دقیقه بوده است! باید خاطرنشان ساخت 
که پرداختن به مفاهیمی چون شهادت، دفاع، 
مقاومت، گمنامی و ... و تأکید بر وفاق و اتحاد 
بین مذاهب، به خودی خود بد نیست و اتفاقاً 
فیلم سازانی چون شادروان رسول ملاقلی پور 
احمدرضا  همچنین  کیا،  حاتمی  ابراهیم  و 
مهر«،  ماه  »متولد  و  »کیمیا«  در  درویش 
و  آتش«  در  »هور  در  نژاد  حمید  الله  عزیز 
»اشک سرما«، کمال تبریزی با »لیلی با من 
است«، کیومرث پوراحمد با »اتوبوس شب« 
آهنگر  باشه  محمدعلی  خود  حتی  و   ... و 
نشان داده اند که می توان با زوایایی جدید و 
جسورانه، به سراغ این سوژه ها و مفاهیمِ بعضاً 
دستمالی شده توسط عده ای سینماگرِ رانتی 
رفت و با رویکردی متفاوت، آرتیستیک عمل 
کرد اما نکته اینجاست که این سوژه ها - که 
ایران،  مردم  از  خیلی  در  ناخودآگاه  چه بسا 
را  ناخوشایندی  و  برانگیز  دافعه  حس  یک 
ایجاد کنند و آن ها را به سمت پیش داوری 
سوق دهند - نیازمند پرداختی همه جانبه در 

بستر فیلم نامه هستند تا به ابژه و به دنبالش 
به محصولی هنری تبدیل گردند نه اینکه در 
طول روایت در حد یکی دو کانسپت، متوقف 
بمانند و فیلم هر از چند گاهی با یک موسیقی 
حزن انگیز و چند نمای هلی شات خوش منظر 
مثلاً جذاب و فنی جلوه کند! اساساً کانسپت 
از  قبل  فیلم ساز،  موردنظر  مفهوم  به عنوان 
شکل گرفتن جهان فیلم، در زیستِ کارگردان 
و مخاطب هست لذا بمباران این مفاهیم در 

یک اثر، ارزش محسوب نمی شود.
»سرو زیر آب« به زعم نگارنده ی این سطور، 
در  زوائد  حذف  و  منسجم  پرداخت  یک  با 
راستای کاهش درگیری ذهنیِ کارگردان با 
مفاهیم این چنینی، می توانست به یک فیلم 
۸۰ دقیقه ای متوسط تبدیل شود؛ اکنون و 
در نسخه فعلی، ششمین فیلم باشه آهنگر 
وضعیت نابسامانی دارد و ایده جسورانه اولیه ی 

آن هم قربانی شده است.

مهران مدیری پیش تولید سریالی به نام »هیولا« را آغاز کرده و قسمت جذاب تر ماجرا همکاری دوباره او با »پیمان قاسم خانی« به عنوان سرپرست نویسندگان است.
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از هفت صبح، گزارش ها حاکی از این است که اول مارکت منسوب به همراه اول مخابرات سرمایه »هیولا« را خواهد داد و سریال این روزها در 
مرحله انتخاب بازیگر است. فرهاد اصلانی بازیگر نقش اصلی هیولاست و تولید به گونه ای خواهد بود که نهایتا شب عید ٩۸ قسمت ابتدایی سریال به شبکه خانگی عرضه شود.

همکاری مجدد مهران مدیری و پیمان قاسم خانی در »هیولا«

هیچ کس نباید بر اساس سلایق شخصی و 
گروهی با حوزه فرهنگ و هنر برخورد کند

حامد عنقا: ابتذال در سینما وجود دارد
نویس  فیلمنامه  عنقا  حامد 
و  سینما  کننده  تهیه  و 
تلویزیون با انتقاد از وضعیت 
ترویج  و  ها  فیلم  کنونی 
ابتذال در سینما گفت:»همه 
ما بر اساس سلایق شخصی 
فرهنگ  با  مان  گروهی  و 
کنیم؛  می  برخورد  هنر  و 
ایران  سینمای  در  ابتذال 
لزوماً  ابتذال  اما  دارد  وجود 
و  اروتیک  های  شوخی 

امثالهم نیست و از سوی دیگر کار وزین کردن هم حرف های 
روشنفکری زدن در سینما نیست ولو اینکه ته مایه مذهبی و 

دینی هم داشته باشد!«
مجمع  استراتژیک  تحقیقات  مرکز  هنر  کارگروه  سابق  دبیر 
تشخیص مصلحت نظام افزود: »موضوع ابتذال در سینما از آنجا 
شروع شد که یک عضو محترم کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی اشاره کردند که امروز فیلم های مستهجن و مبتذل روی 
پرده سینماها است و در مقابل آقای داروغه زاده به عنوان معاون 
نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی به ایشان اعلام کردند که باید 

مصداقی اسامی این فیلم ها را اعلام کنید.«
وی ادامه داد:»این موضوع از اینجا شروع شد و هر 2 طرف نظراتی 
راجع به این مقوله داشتند. در واقع هر 2 طرف برای خودشان پیش 
زمینه و ذهنیت هایی داشتند؛ منهای اینکه کدام یک درست یا 
غلط می گویند مسأله مهم تری در این میان است که ما تا کی باید 
در رابطه با ذهنیت های مان حرف بزنیم و این ذهنیت ها به قانون 
مدونی تبدیل نشده باشد؟ همه حرف بنده این است که هیچ کس 
نباید بر اساس سلایق شخصی و گروهی با حوزه فرهنگی و هنری 

برخورد کند.«
فیلمنامه نویس فیلم سینمایی »انتخاب« خاطرنشان کرد:»سینمای 
ایران برای برون رفت از بحرانی که سال ها است با آن در حال 
دست و پنجه نرم کردن است نیاز به قانون گذاری جدی دارد؛ ما 
در سینما از یک سو با فیلم هایی روبرو می شویم که ظاهراً حرف 
انقلابی می زنند اما لایه های زیرین آن ها در این راستا نیست، آن 
آثار هم مبتذل هستند، فیلم مبتذل فقط فیلمی نیست که در آن 
شوخی اروتیک باشد که زمانی به فیلم های »زیرشلواری« مطرح 

شده بودند!«
نویسنده و تهیه کننده سریال تلویزیونی »پدر« تأکید کرد: »ما نیاز 
به اجرای درست قانون داریم؛ در رابطه با سینما دستورالعملی در 
شورای عالی انقلاب فرهنگی وجود دارد اما همه با سلیقه شخصی 
با این دستورالعمل برخورد کرده اند. ما باید قانون را به صورت 
مصداقی و جزئی مرور کنیم تا هم برای متولیان سینما و هم 
نهادهای نظارتی مثل کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 

روشن شود که جزئیات قانون چیست.«

یادداشت

»ملت عشق«
::   الیف شافاک  ::

بیشتر کسانی که اندک علاقه ای 
اسم  باشند،  داشته  ادبیات  به 
الدین  جلال  مولانا  یا  مولوی 
رومی را شنیده اند و با حکایت 
دلدادگی  و  مولانا  و  شمس 
این دو نیز آشنا هستند؛ رمان 
تازه  بازآفرینی  عشق«  »ملت 
کتاب  این  است.  دلدادگی  این 
چند راوی دارد. از دید دانای کل 
)سوم شخص( شروع می شود، 
پیدا  ادامه  شخص  اول  دید  با 
می کند. با دانای کل نیز پایان می یابد. شخص اول داستان زنی 

آمریکایی به نام اللا  است. 
داستان کتاب »ملت عشق« در زمان معاصر سال 2۰۰۸ و 2۰۰٩ 
در بوستون آمریکا و سال های 63۵ الی 6۴۸ در قونیه در جریان 
است.  نمونه مشابه این نوع روایت داستان را در سال های اخیر 
می توان در آخرین اثر خالد حسینی تحت عنوان»کوه طنین 
انداخت« یا »پژواک کوهستان« و مجموعه ی »سترگ نغمه ی 

آتش«  مشاهده کرد.
یکی از پرفروش ترین کتاب های رمان ترکیه که بیش از ۵۰۰ بار در 
چند سال اخیر تجدید چاپ شده کتاب »ملت عشق« است. این رمان 
به نوعی بازگویی رابطه میان شمس و مولانا در قالب داستانی امروزی 
و از زبان یک زن آمریکایی است که به همه روزمرگی ها و همسر و کار 

پشت پا می زند و عازم سفر ترکیه می شود.
رمان »ملت عشق« اثری عاشقانه و برخوردار از فرمی است که 
می توان آن را دو رمان محسوب کرد در قالب یک رمان و دو روایت 
تو  در  تو که به صورت موازی روایت می شوند؛ اما در دو زمان مختلف 
جریان دارند. یکی قرن ها پیش در شرق و یکی در زمان حال و در 
غرب )آمریکا(. بر این پایه اگرچه به ظاهر تفاوت های بسیار زیاد و 
اساسی باهم دارند اما از آنجا که بن مایه هردوی آنها عشق و تاثیر آن 

در زندگی  است بی شباهت به هم نیستند. 
»ملت عشق« از یک سو داستان دلدادگی و از دیگر سو داستان 
رهایی است؛ از یک سو به عشق زمینی می پردازد و از دیگر سو به 
عشق معنوی و جنبه های عرفانی عشق و زندگی اشاره می کند. این 
سویه های متقابل که در هر دو خط داستان دیده می شود. اغلب 
مفسران مثنوی بر این نکته تأکید می کنند که این اثرِ جاودان با 

حرف »ب« شروع شده است.
نخستین کلمه اش »بشنو!« است. یعنی می گویی تصادفی است 
با  را  اثرش  ارزشمندترین  بوده  تخلصش »خاموش«  شاعری که 
»بشنو« شروع می کند؟ راستی، خاموشی را می شود شنید؟ همه 
بخش های این رمان نیز با همان حرف بی صدا شروع می شود. نپرس 
»چرا؟« خواهش می کنم. جوابش را تو پیدا کن و برای خودت نگه 
دار. چون در این راه ها چنان حقیقت هایی هست که حتی هنگام 

روایتشان هم باید به مثابه راز بمانند.

معرفی کتاب

»کژال« برنده جایزه نتپک
در جشنواره »تالین«

فیلم سینمایی »کژال« به کارگردانی نیما یار جایزه بهترین فیلم 
جشنواره  در   NETPAC نتپک  داوران  هیات  سوی  از  آسیا 

»شبهای سیاه تالین« را دریافت کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، اولین تیزر فیلم سینمایی »کژال« به 
تهیه کنندگی جواد نوروزبیگی و کارگردانی نیما یار همزمان با دریافت 
جایزه بهترین فیلم آسیا از سوی هیات داوران شبکه ارتقای سینمای 
آسیا NETPAC در بخش رقابتی فیلمهای اول در بیست و دومین 

جشنواره »شبهای سیاه تالین« کشور استونی، رونمایی شد.
 ”ArtHouse Cinematheque“ پخش بین المللی این فیلم برعهده

در کانادا به مدیریت مرجان علیزاده است.
داوران نتپک جشنواره شامل ونگ تاک چانگ , الگا خلاشوا  و مارجا 
هیندولا است. جشنواره فیلم »شب های تاریک تالین« مهمترین 
این جشنواره در کنار جشنواره  اروپای شمالی است و  جشنواره 
هایی مانند برلین، ونیز، کن، سن سباستین و کارلو وی واری جزء 

١۵ جشنواره فیلم برتر جهان محسوب می شود.
فیلم نامه »کژال« با بازی سمیرا زکائی و مریم بوبانی، توسط آرمین 

ایثاریان و طرحی از نیما یار به نگارش در آمده است.

»دایان« به 2 جشنواره بین المللی می رود
فیلم سینمایی »دایان« به کارگردانی بهروز نورانی پور در بخش 
و  ایتالیا  میلنیوم«  »ترتیو  بین المللی  جشنواره های  رقابتی 

»چنای« هند حضور دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فیلم سینمایی »دایان« به کارگردانی 
بهروز نورانی پور محصول سازمان سینمایی حوزه هنری که به 
در  داعش  تروریستی  گروه  اقدامات  وحشت  و  ترس  موضوع 
کردستان می پردازد، در بخش رقابتی جشنواره بین المللی فیلم 
»ترتیو میلنیوم« که  از 2١ الی 2۵ آذرماه در شهر رم کشور ایتالیا 

برگزار خواهد شد، به نمایش در می آید.
فیلم  بین المللی  شانزدهمین جشنواره  در  فیلم  این  همچنین 
»چنای« که از 22 الی 2٩ آذرماه در شهر چنای کشور هند برگزار 

خواهد شد، حضور دارد.
فیلم سینمایی »دایان« پیش از این در بخش رقابتی بیست ونهمین 
جشنواره بین المللی فیلم سنگاپور و پانزدهمین جشنواره بین المللی 
فیلم مقاومت به نمایش در آمده بود که ناصر بابائیان برای بازی در 
این فیلم توانست تندیس بهترین بازیگر جشنواره بین المللی فیلم 

مقاومت را از آن خود کند.
در خلاصه داستان این فیلم آمده است:»روایتی از اسارت قریب به 
چهار هزار پناهجوی زنی ست که در جریان جنگ هرگز نتوانستند 
دیگر به خانواده هایشان در آن سوی مرزها ملحق شوند و در این 
راه بسیاری از این خانواده ها در دل بحران مجبور به انتخاب و 

تصمیم شدند...«

اخبار

رابرت دنیرو:
آمریکا در حال گذراندن یک دوره 
عجیب و غریب از ناسیونالیسم است

رابرت دنیرو هنگام دریافت جایزه افتخاری جشنواره جهانی فیلم 
مراکش بار دیگر به سیاست های آمریکا تاخت.

از ورایتی، رابرت دنیرو روز  به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل 
شنبه ١ دسامبر )١۰ آذر( جایزه افتخاری خود را از جشنواره جهانی 
فیلم مراکش دریافت کرد. دنیرو هنگامی که این جایزه را از دستان 
مارتین اسکورسیزی کسی که او را رفیق، همکار مادام العمر و یکی از 
بزرگترین موهبت های زندگی اش می نامید دریافت می کرد، اشک 

از چشمانش جاری بود.
دنیرو پس از دریافت این جایزه به شباهت های میان جشنواره 
و گفت که هر 2  پرداخت  ترایبکا؛ جشنواره خودش  با  مراکش 
جشنواره در سال 2۰۰١ در سایه حادثه غم انگیز ١١ سپتامبر فعالیت 
خود را آغاز کردند و هر 2 جشنواره همواره تلاش می کنند مردم را 
کنار هم جمع کنند. دنیرو همچنین از جشنواره مراکش به عنوان یک 

پل فرهنگی میان ملت ها یاد کرد.
بازیگر برنده جایزه اسکار سخنان خود در هنگام دریافت جایزه 
افتخاری را با انتقاد تند از دولت فعلی ایالات متحده آمریکا به 

پایان رساند.
او گفت:»متاسفانه در کشور من، در حال گذراندن یک دوره عجیب 
و غریب از ناسیونالیسم هستیم، نه آن نوع ناسیونالیسمی که در آن 
تنوع جمعیتی مان را ارج بگذاریم بلکه برعکس یک شکل اهریمنی 
و  بیگانه هراسی  زیاده خواهی،  آن  ناسیونالیسم که مشخصه  از 
خودپسندی است که تحت شعار »اول آمریکا« قرار دارد. )اول آمریکا: 
شعاری در گفتمان سیاسی ایالات متحده آمریکاست که سعی در 

ایجاد سیاست های انزواگرایی دارد(«
دنیرو در این نطق نامی از رییس جمهوری آمریکا نیاورد.

این بازیگر سینما اضافه کرد:»این در تضاد با چیزی است که ما را 
امشب به اینجا کشانده است، هنر ملاحظه مرزها را نمی کند، هنر 
تنوع، اصالت و ایده ها را گرامی می دارد. به اینجا نگاه کنید ما از 
2٩ کشور دنیا گرد هم آمده ایم ما در عشق به سینما و انسانیت 

متحد  هستیم.«
این گفته های دنیرو با تشویق حاضران همراه شد.

مارتین اسکورسیزی که در مراسم دیشب جایزه را به رابرت دنیرو 
دوست و همکار دیرین خود اهدا کرد در مورد استعداد منحصر به 
فرد دنیرو گفت:»او توانایی عجیبی دارد که می تواند حس همدلی 
مخاطب را با برخی از شخصیت های واقعا وحشتناکی که ایفا می کند 

برانگیزاند. او بیننده را به انسانیت درون آن هیولاها می کشاند.«
اسکورسیزی بیان کرد:»باب )رابرت دنیرو( در هشت فیلم از ١۵ فیلم 
غیرمستند من بازی کرده است. ما در این فیلم ها سوژه های خشنی 
را به تصویر کشیدیم که باب تجسم بخش برخی از این شخصیت ها 
بود؛ بیمار روانی، جامعه ستیز و هر قسم از آن شخصیت هایی که 
می توانید فکرشان را بکنید، او همیشه کاری می کرد که تماشاگران 

نتوانند آن شخصیت ها را قضاوت نکنند.«

اخبار

»23 نفر« )مهدی جعفری(
فیلمبرداری،  نخستین  روزهای  همان  از 
حواشی پیرامون این فیلم »مهدی جعفری« 
بسیار زیاد بود. از ادعای »علیرضا رئیسیان« 
که حق امتیاز تصویری اثر را از آن خود می داند 
تا... تصویربرداری یکی از سکانس های فیلم با 
حضور سردار سلیمانی صورت گرفت. سردار 
فیلمبرداری  صحنه  در  حضور  با  سلیمانی 
گفت: »خاطرات دفاع مقدس و نیز ویژگی بارز 
گروه نوجوان اسیری که خاطراتشان در کتاب 
»بیست و سه نفر« روایت شده است اهمیت 
زیادی دارد.« با این حال، فیلمبرداری این اثر 
که »اوج« تهیه کننده آن است، اوایل مهر ماه 
آغاز شده و احتمالا به زودی پایان می یابد.. 
فیلم، اقتباسی از خاطرات گروهی از رزمندگان 
ایرانی است که در  تا ١7 ساله  نوجوان ١3 
جریان جنگ ایران و عراق در سال ١36١ به 

اسارت درآمدند.

»لابیرنت«  )امیرحسین ترابی(
نخستین ساخته »امیرحسین ترابی« با مشاوره 
جلوی  امسال  خرداد  اواخر  میری«،  »مازیار 
دوربین رفت. شهاب حسینی، ساره بیات و 
پژمان جمشیدی بازیگران این فیلم هستند. 
فیلمی که به  واسطه تیمی حرفه ای و بازیگرانی 
فیلم های مورد  از  احتمالا یکی  سرشناس، 

توجه جشنواره سی و هفتم خواهد بود. 

به  از چهل جلسه  این فیلم سینمایی پس 
به  رسید.  خود  فیلمبرداری  مراحل  پایان 
تازگی و طبق جدیدترین اخبار سینمای ایران، 
کارگردان فیلم در مصاحبه ای درباره پروسه 
ساخت فیلم گفته: »تدوین این فیلم توسط 
سپیده عبدالوهاب به پایان رسیده و صداگذاری 

آن هم انجام شده است.«
وی درباره پخش اولیه فیلم می گوید: »اولین 
نمایش »لابیرنت« در سی و هفتمین جشنواره 

فیلم فجر خواهد بود.«

»روسی«  )امیرحسین ثقفی(
با  این  از  پیش  که  ثقفی«  »امیرحسین 
فیلم هایی چون »مرگ کسب و کار من است«، 
»همه چیز برای فروش« و »مردی که اسب 
شد« علاقه مندی خود را به سینمای هنری 
نشان داده است، در »روسی«، تجربه متفاوتی 

را پشت سر گذاشته است. 
پروژه  این  صداگذاری  و  موسیقی  ساخت 
سینمایی آغاز شده و به زودی مراحل پس 
از تولید آن نیز آغاز می شود. کارن همایونفر 
ساخت موسیقی »روسی« را برعهده دارد و 
آرش قاسمی نیز در حال صداگذاری این پروژه 

سینمایی است.
امیر آقایی، طناز طباطبایی، صابر ابر، کامران 
مسلمی،  حسین  نظرعلیان،  محمود  تفتی، 
با  مرام  کی  میلاد  و  حسنی  صادق  بهمن 

حضور سپیده گلچین بازیگران اصلی »روسی« 
هستند.

»سرخپوست«  )نیما جاویدی(
خود  تجربه  اولین  از  پس  جاویدی«  »نیما 
»ملبورن«، هم اکنون »سرخپوست« را آماده 
نمایش دارد. در این فیلم، نوید محمدزاده و 

پریناز ایزدیار به ایفای نقش پرداخته اند. 
به  پوست«  »سرخ  سینمایی  فیلم  تدوین 
و  جاویدی  نیما  کارگردانی  و  نویسندگی 
تهیه کنندگی مجید مطلبی به تازگی توسط 
عماد خدابخش به پایان رسیده است و این 
را  فیلم در حال حاضر آخرین مراحل فنی 

پشت سر می گذارد.  
مدیر  از  عبارتند  فیلم  این  عوامل  سایر 
چهره  طراح  بهمنش،  هومن  فیلمبرداری: 
پردازی: ایمان امیدواری، طراح صحنه: محسن 
نصراللهی، تدوین: عماد خدابخش، صدا: ایرج 

شهزادی و ...

»پری سا«  )محمدرضا رحمانی(
چهارمین ساخته »محمدرضا رحمانی«، در 
ابتدا »شب لرزه« نام داشت، تلاش بسیاری کرد 
تا فیلم را امسال اکران کند که موفق نشد. حالا 
با توجه به عدم نمایش عمومی این فیلم، امکان 
حضور آن در جشنواره سی وهفتم وجود دارد. 
در این فیلم، حمید گودرزی، عباس غزالی، 

فراهانی  پروانه، شقایق  ترلان  افشاری،  بهاره 
و مونا فرجاد بازی کرده اند. گفتنی است که 
فیلمبرداری این فیلم سینمایی دی ماه سال 
پیش به اتمام رسید و از ابتدا قرار بود که این 
فیلم فرم جشنواره سی و ششم را پر کند اما به 
دلیل طولانی شدن روند فیلمبرداری این اتفاق 
نیفتاد و به نظر می رسد که پس از گذشت 
تقریبا یکسال این فیلم فرم حضور در جشنواره 

سی و هفتم را امضا کند.

»درخونگاه«  )سیاوش اسعدی(
»سیاوش اسعدی«، 6 سال پس از »جیب بر 
خیابان جنوبی«، سومین ساخته اش را جلوی 
»درخونگاه«،  اجتماعی  اثر  در  برد.  دوربین 
امین حیایی، ژاله صامتی، مهراوه شریفی نیا و 
جمشید هاشم پور بازی می کنند. »درخونگاه« 
سال گذشته هم داوطلب حضور در جشنواره 
بود اما توسط هیات انتخاب پذیرفته نشد؛ حالا 
امسال هم عوامل آن متقاضی  آیا  باید دید 
چنین حضوری هستند و در آن صورت آیا 
در  اسعدی  فیلم  حضور  با  فجر  متصدیان 
جشنواره موافقت خواهند کرد یا خیر؟ طبق 
گزارشات رسیده اینطور پیداست که حضور این 
فیلم در جشنواره سی و هفتم برای سازندگانش 
از اهمیت بسزایی برخوردار است. در خلاصه 
داستان این فیلم آمده است:» ظهری می آید تا 

بسازد! اگر نبازد...«

رفته رفته به دهه فجر و جشنواره سینمایی اش نزدیک می شویم و تا تکاپوی دوباره فاصله چندانی باقی نمانده است. کمتر از سه ماه دیگر فیلمسازان 
در بهار سینمای ایران دوباره گرد هم می آیند و سانس پشت سانس فیلم های یکدیگر را تماشا می کنند و طبق عادت این چند سال اخیر، از اکثر 
آن ها لذت نمی برند! اما چه لذت ببریم و چه نبریم، »جشنواره فجر سینمای ایران« مهم ترین اتفاق سینمای یک سال است و به قول معروف، ویترین 
آن سال را تعیین می کند و به مردم نشان می دهد. اگر چه در سال های اخیر، از نظر جذب مخاطب این جشنواره روند سینوسی و نامشخصی را طی 

کرده است، اما مسئولان امیدوارند که امسال برای سینما سال بهتری باشد.
در چند شماره قبلی به طور کلی به بررسی فیلم های »قسم«، »تیغ و ترمه«، »متری شیش و نیم«، »مردی بدون سایه«، »سمفونی نهم«، »مصائب 
شیرین 2«، »تختی«، »ماجرای نیمروز؛ رد خون«، »ایده اصلی«، »رحمان 1400«، »ناگهان درخت«، »قانون مورفی«، »ما همه با هم هستیم«، »دو طبقه 
روی پیلوت«، »مسخره باز«، »قصر شیرین«، »سال دوم دانشکده من«، »یواشکی«، »خداحافظ دختر شیرازی«، »زیرنظر«، »آشفته گی«، »سرکوب« و »جان دار« پرداخته بودیم 
و تعداد زیادی فیلم دیگر از صف معرفی ما جا ماندند. حالا قصد داریم که در این قسمت، چندی دیگر از فیلم های در راه جشنواره فجر امسال را به شما معرفی کنیم تا بیش از 

پیش بدانید که کدام فیلم ها را برای تماشا در جشنواره کنار بگذارید.

مهسا تیموری

»دنیای هوادار« از فیلم های احتمالی جشنواره فجر گزارش می دهد )5(

از »23 نفر« جعفری  تا »درخونگاه«  اسعدی
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نگاهی به فیلم »سرو زیر آب«

زیرِ آب چیزی نیست

ایمان آیینه دار

»سرو زیر آب« به زعم 
نگارنده  با یک پرداخت 

منسجم و حذف زوائد در 
راستای کاهش درگیری 

ذهنیِ کارگردان با مفاهیم 
این چنینی، می تواند به 
یک فیلم ۸0 دقیقه ای 
متوسط تبدیل شود ...
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

خواب های مربوط به آب چندان خواب های 
نماد  آب  نیستند.  معمولی  غیر  و  عجیب 
زندگی و زایایی است و بدون آن نمی توانیم 
زنده بمانیم. معنی نمادین آب بسیار قدرتمند 
و مهم است پس خواب هایی که به نوعی آب 
در آن ها وجود دارد یا دخیل است از ارزش و 
اعتبار بالایی برخوردار هستند. در این شماره؛ 
شما را با چند تا از تعبیرهای مختلف دیدن 

آب در خواب آشنا می سازیم.

1. غرق شدن در آب عمیق
خواب های مربوط به آب های عمیق نشانگر 
مشکلاتی است که در دوره ی پیش رو با آن ها 
چندان  مشکلات  این  شد.  خواهید  مواجه 
بزرگ نخواهند بود اما شما مجبور خواهید 
وقت  آن ها کمی  بر طرف کردن  برای  شد 
بگذارید. بر طرف کردن این مشکلات نشانه ی 
خوبی خواهد بود از توانایی ها و ظرفیت های 
شما و حتی ممکن است برای تان در نهایت 

مفید واقع شود.

2. قایقرانی در آب های تیره
آب های  روی  بر  که  دیدید  خواب  اگر 
با  است  قرار  پس  می کنید،  قایقرانی  تیره 
مشکلات بزرگی در زندگی روبرو شوید. این 
مشکلات شما را ملزم می کنند که نهایت 
توجه و دقت تان را به کار ببندید و کمی 
در پیدا کردن راه حل مشکلات با دشواری 
مواجه خواهید شد. این مشکلات می توانند 
شخصی یا به کارتان مربوط باشند اما در 
هر دو صورت باید هر چه سریعتر به آن ها 

بپردازید.

3. قایقی در آب  های کم عمق
اگر خواب قایقی را در آب های کم عمق دیدید 
پس این خواب نشان دهنده ی دردسرهایی 
است که در زندگی با آن ها مواجه هستید. 
اگر قایق تان زمین زیر آب را بخراشد، در آن 
صورت این نشانه ی خوبی است از احساسی 
که اکنون دارید. اوضاع به آرامی پیش می رود 

و شما بیش تر و بیش تر در مورد آن احساس 
نا امیدی خواهید کرد. شما باید تمرکزتان را 
بر روی این دردسرها و مشکلات بگذارید و از 

سرزنش کردن خود دست بردارید.

4. قایقی پر از آب
اگر خواب قایقی پر از آب دیدید، این خواب 
نشانگر چیز مثبتی است که قرار است برای تان 
اتفاق بیفتد. آب نماد پول است و ممکن است 
حتی یک معامله ی مالی سودآور و خوب در 
آینده ای نزدیک نصیب تان بشود. امور مالی 
نخواهد داشت و شما  برای شما دغدغه ای 
سرمایه گذاری ها  روی  بر  بود  خواهید  قادر 

تمرکز کنید.

5. ورزش کردن درون آب
اگر خواب دیدید در داخل آب مشغول ورزش 
کردن هستید، در آن صورت این خواب نشان 
دهنده ی پیشرفت در زندگی عشقی تان است.

و  کرد،  بهتر شدن خواهد  به  اوضاع شروع 
به علایق  نیاید  پیش  اگر مشکلاتی جدی 
مشترکی با شریک عشقی خود دست پیدا 
خواهید کرد. اگر شریک عشقی ندارید پس 
این خواب نشانه ی بارقه ی امید و موفقیتی 

است که در آینده مشاهده خواهید کرد.

6. آب ریختن روی کسی
می ریختید،  آب  کسی  روی  خواب  در  اگر 
این نشانه ی اتفاقی خجالت آور خواهد بود 
که برای تان اتفاق می افتد. جلوی این اتفاق 
را نمی توانید بگیرید و مجبور خواهید بود با 
آن مواجه شوید، هر چه باشد! اما خیلی نگران 
نباشید، چون هر اتفاقی بیفتد، اثر طولانی 

مدتی بر زندگی تان نخواهد گذاشت.

7. نوشیدن آب
خواب نوشیدن آب بسته به این که چه نوع 
آب می نوشید  می تواند معانی مختلفی داشته 
باشد. اگر در حال نوشیدن آبی کثیف و آلوده 
احساسی  نشانه ی  و  نماد  این خواب  بودید 

است که نسبت به خودتان دارید.
شاید کاری انجام داده اید که به انجام دادن آن 
افتخار نمی کنید و حالا به خاطر آن احساس 
گناه می کنید. اگر آبی که می نوشیدید تمیز 
و پاکیزه بود یعنی احساس خوبی درباره ی 
تان  زندگی  در  دیگری  شخص  یا  خودتان 

دارید.

۸. آب سرد
اگر درباره ی آب سرد خواب دیدید، این خواب 
می تواند نشانه ی لذت باشد. ممکن است در 
دوره ی زمانی پیش رو اتفاقات خوبی برای تان 
خوشحال  همین  خاطر  به  و  بخورد  رقم 
خواهید شد. شاید نهایتا مشکلی را حل کنید 
به  و  است  آزار می داده  را  که مدت هّا شما 
خاطر این احساس راحتی و شادمانی داشته 

باشید.

9. آب داغ
خواب  این  دیده اید،  داغ  آب  خواب  اگر 
می دهد.  هشدار  بیماری  درباره ی  شما  به 
مجبور  و  کرد  خواهید  بیماری  احساس 
می شوید به پزشک مراجعه کنید. حتی اگر 
به درمان عادت ندارید، برای آن که احساس 
بهتری پیدا کنید این کاری است که باید 

انجام بدهید.

10. آب دادن به کسی
می دهید،  آب  کسی  به  خواب  در  وقتی 
است.  شما  بودن  وفادار  نشانگر  خواب  این 
شما شخصی هستید که برای دوستان تان 
درباره ی  هرگز  و  می دهید  انجام  کاری  هر 
نزدیکان تان حرف بدی نمی زنید. شما حتی 
می دانید که این دوستان ممکن است نواقصی 
نیز داشته باشند، اما همیشه وقتی از آن ها 
انقاد می شود شما به دفاع از دوستان تان بر 

خواهید خاست.

11. آب تیره و کدر
اگر خواب آب تیره و کدر دیدید، نشانه ی آزار 
دیدن شما خواهد بود. شاید فرصت کاری که 
مدتی طولانی قصد انجام آن را داشته اید از 
دست بدهید و پیوسته با موانعی روبرو شوید 
می گرداند.  باز  اول  نقطه ی  به  را  شما  که 
احساس می کنید هرگز کاری را که شروع 
کرده اید نمی توانید به پایان برسانید و همین 

باعث رنج و آزار بیشتر شما خواهد شد.

12. آب زلال
اگر خواب آب زلال دیدید به معنی آن است 
که کمی سود خواهید کرد. احتمال دارد در 
آزمونی شرکت کنید یا در لاتاری وارد شوید 
که نهایتا با موفقیت توام باشد. شما از بخت 
و اقبال برخوردار خواهید بود و خیلی راحت 

پول به دست خواهید آورد.

13. آب عمیق
وقتی در خواب تان آب عمیقی می بینید، به 
شما درباره ی خطری هشدار داده می شود. 
این امکان وجود دارد که کسی بخواهد از شما 
سرقت کند، یا شخص دیگری از نزدیکان تان 
شما را گول یا به شما آسیب بزند. تجربه ی 
دردناکی را پشت سر خواهید گذاشت که پس 
از آن دیگر محتاط تر عمل و کم تر به دیگران 

اعتماد خواهید کرد.

14. راه رفتن درون آب
اگر در خواب درون آب راه می رفتید، حاکی 
از آن است که هیچ کس نمی تواند جلوی 
راه شما را بگیرد. شما تزلزل ناپذیر هستید 
و وقتی حرفی می زنید یا قولی می دهید، هر 
کاری می کنید تا به آن پایبند بمانید. شما 
برای داشته های دیگران نیز ارزش و احترام 
قائل هستید و سعی می کنید از کسانی که 
به راحتی تغییر عقیده می دهند دوری کنید.

بقالی زنی را دوست می داشت. با کنیزک خاتون پیغام ها کرد که: »من چنینم و چنانم و عاشقم و می سوزم و آرام ندارم و بر من ستم ها می رود و دی چنین بودم و دوش 
بر من چنین گذشت.« قصه های دراز فرو خواند. کنیزک به خدمت خاتون آمد و گفت: »بقال سلام می رساند و می گوید که »بیا تا تو را چنین کنم و چنان کنم.« گفت: 

»به این سردی؟« گفت: »او دراز گفت اما مقصود این بود!«
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بقال و خاتون

معرفی 3 جاذبه گردشگری و دیدنی 
»تهران« )4(

اگر به تهران سفر کردید 
تهران جای  نکنید  خیال 
دیدنی ندارد یا کم دارد و 
اگر برنامه سفر چند روزه 
به تهران دارید توصیه می 
مکان  این  از  چند  کنم 
هایی را که امروز به شما 
معرفی می کنیم را برید و 
از نزدیک ببینید و فقط از 
تهران ترافیک آن را به یاد 

نداشته باشید همراه ما باشید با معرفی بهترین مکان های دیدنی 
تهران که ارزش یک بار بازدید را دارند.

1-بازار تجریش
بازار از یک طرف به میدان  دیگر مکان های دیدنی تهران، این 
تجریش و از سمت دیگر به امام زاده صالح و کوچه  پس کوچه های 
اطراف آن دسترسی دارد. بازار تجریش که بازار تاریخی شمیران 
محسوب می شود، همچنان بافت قدیمی خود را حفظ کرده به 
طوری که  در برخی از قسمت ها، حجره ها همان حجره ها و حاجی ها 
همان حاجی های قدیمی یا پسرانشان هستند .این بازار که در واقع 
خلاصه ای از بازار بزرگ تهران است ، به صورت سرپوشیده دو محله 
سرپل و تجریش را به هم وصل می کند .در این بازار که به تازگی 
نیز بازسازی شده می توانید از شیرمرغ تا جان آدمیزاد را پیدا کنید.

2- موزه آبگینه 
یکی دیگر از مکان های دیدنی تهران موزه آبگینه و سفالینه های  
ایران در تهران، خیابان جمهوری، خیابان سی تیر، پلاک ۵۵  واقع 
شده است. موزه آبگینه و سفالینه های  ایران، موزه تخصصی شیشه و 
سفال است. این ساختمان در باغی به وسعت بالغ بر 7 هزار مترمربع 
قرار دارد و در دو طبقه و ۵ تالار ساخته شده است . تالار یک و دو 
در طبقه اول و تالارهای دیگر هم در طبقه فوقانی قرار دارد. این 
موزه هم یکی دیگر از آن مکان هایی است که دیدنشان خالی از 

لطف نیست.
3- تنگه واشی

تنگه واشی یا تنگه ساواشی نام یکی از جاذبه های گردشگری اطراف 
شهرستان فیروزکوه است که در تابستان همه روزه شاهد حضور 
تعداد زیادی از گردشگران از تهران و سایر مناطق کشور در آن 
هستیم. این منطقه دارای آب و هوای بسیار خوبی است و به دلیل 
اینکه از تهران فاصله زیادی ندارد، بسیاری از مردم برای مسافرت 
کوتاه یک روزه آخر هفته آن را انتخاب می کنند. پیاده روی در میان 
دو صخره در رودخانه و دیدن یک کتیبه تاریخی از دوران قاجار از 
جمله جاذبه های گردشگری این منطقه است. کتیبه موجود در تنگه 
واشی به دستور فتحعلی شاه قاجار در این منطقه حک شده است و 
یکی از سه کتیبه مهم دوران قاجار به شمار می رود. در این کتیبه 
فتحعلی  شاه و سه پسرش در حال شکار دیده می شوند. اگرچه این 
کتیبه به دلیل محل مناسب ساخته شدن از گزند باد و باران در 

امان است.

دیدنی ها

دو دوست در ایستگاه راه آهن نیکولایوسکایا، 
به هم رسیدند: یکی چاق و دیگری لاغر. از 
آلبالوی  مثل  که  چاق  مرد  چرب  لب های 
بود که دمی پیش  پیدا  برق می زد  رسیده 
است؛  خورده  غذایی  ایستگاه،  رستوران  در 
از او بوی شراب قرمز و بهار نارنج به مشام 
می رسید. اما از دست های پر از چمدان و بار 
و بندیل مرد لاغر معلوم بود که دمی پیش 
از قطار پیاده شده است؛ او بوی تند قهوه و 
با  تکیده،  زنی  او  ژامبون می داد. پشت سر 
چانه ی دراز ــ همسر او ــ و دانش آموزی 
ــ  او  فرزند  ــ  تنگ  چشم های  با  بلندقد 
ایستاده بودند. مرد چاق به مجرد دیدن مرد 

لاغر فریاد زد: 
ــ هی پورفیری! تویی؟ عزیزم! پارسال دوست، 

امسال آشنا! 
مرد لاغر نیز شگفت زده بانگ زد: 

ــ خدای من! می شا! یار دبستانی من! این 
طرف ها چکار می کنی پسر؟ 

دوستان، سه بار ملچ و ملوچ کنان روبوسی 
هم  به  را  اشکشان  پر  چشم های  و  کردند 
دوختند. هر دو، خوشحال و مبهوت بودند. 

مرد لاغر، بعد از روبوسی گفت: 
را  انتظارش  اصلاً  خودم!  عزیز  رفیق  ــ 
نداشتم! می دانی، این دیدار، به یک هدیه ی 
غیرمنتظره می ماند! بگذار حسابی تماشات 
کنم! بعله - خودشه - همان خوش قیافه ای 
بود! همان شیک پوش و همان خوش  که 
تیپ! خدای من! خوب، کمی از خودت بگو: 
من،  متأهلی؟  پولداری؟  می کنی؟  چکار ها 
همانطوری که می بینی در بند عیال هستم 

- این هم زنم لوییزا - دختریست از فامیل 
وانتسباخ - زنم آلمانی است و لوترین - این 
متوسطه  سوم  سال   - نافاناییل  پسرم،  هم 
است - نافا جان، پسرم، این آقا را که می بینی 
دوست من است! دوره ی دبیرستان را با هم 

بودیم. 
نافاناییل بعد از دمی تأمل و تفکر، کلاه از سر 

برداشت. مرد لاغر هم چنان ادامه داد: 
ــ آره پسرم، در دبیرستان، با ایشان هم دوره 
بودم! راستی یادته در مدرسه چه جوری سر 
به سر هم می گذاشتیم؟ یادم می آید بعد از آن 
که کتاب های مدرسه را با آتش سیگار سوراخ 
سوراخ کردی اسمت را گذاشتیم هروسترات؛ 
اسم مرا هم بخاطر آن که پشت سر این و آن 
صفحه می گذاشتم گذاشته بودید افیالت. ها 
 ـها! چه روز هایی داشتیم! بچه بودیم و  ـ ـها ـ
از دنیا بیخبر! نافا جان پسرم! نترس! بیا جلوتر 
- این هم خانمم، از فامیل وانتسباخ - پیرو 

لوتر است ... 
نافاناییل پس از لحظه ای تفکر، حرکتی کرد و 
به پشت پدر پناه برد. مرد چاق در حالی که 
دوست دیرین خود را مشتاقانه نگاه می کرد 

پرسید: 
ــ خوب، حال و احوالت چطور است؟ کجا کار 

می کنی؟ به کجا ها رسیده ای؟ 
ــ خدمت می کنم، برادر! دو سالی هست که 

رتبه ی پنج اداری دارم، نشان »استانیسلاو« 
)از نشان های عصر تزار( هم گرفته ام؛ حقوقم 
البته چنگی به دل نمی زند  با این همه، شکر! 
زنم معلم خصوصی موسیقی است، خود من 
هم بعد از وقت اداری قوطی سیگار چوبی 
درست می کنم ــ قوطی های عالی! و دانه ای 
یک روبل می فروشمشان. البته به کسانی که 
ـ تخفیفی هم  ـ ده تا بیشتر ـ عمده می خرند ـ
می دهیم. خلاصه، گلیم مان را از آب بیرون 
می کشیم - می دانی در سازمان عالی اداری 
خدمت می کردم و حالا هم از طرف همان 
سازمان، به عنوان کارمند ویژه، به اینجا منتقل 
شده ام - قرار است همین جا خدمت کنم؛ تو 

چی؟ باید به پایه ی هشت رسیده باشی! ها؟ 
 - هستم  کل  مدیر  بالاتر.  برو  برادر،  نه  ــ 

همردیف ژنرال دو ستاره ... 
در یک چشم به هم زدن،  رنگ از صورت مرد 
لاغر پرید. درجا خشکش زد اما لحظه ای بعد، 
تبسمی بزرگ عضلات صورتش را کج و معوج 
کرد. قیافه اش حالتی به خود گرفت که گفتی 
از چهره و از چشم هایش جرقه می جهد. در 
یک چشم به هم زدن خود را جمع و جور 
کرد، پشتش را اندکی خم کرد و باریک تر 
و  از پیش شد - حتی چمدان ها  و لاغرتر 
بقچه هایش هم جمع و جور شدند و چین و 
چروک برداشتند - چانه ی دراز زنش،  درازتر 

شد؛ نافاناییل نیز پشت راست کرد، »خبردار« 
را  خود  کت  دگمه های  همه ی  و  ایستاد 

انداخت... 
ــ بنده - حضرت اجل - بسیار خوشوقتم! خدا 
را سپاس می گویم که دوست ایام تحصیل 

بنده، به مناصب عالیه رسیده اند! 
مرد چاق اخم کرد و گفت: 

ــ بس کن، برادر! چرا لحنت را عوض کردی؟ 
را  حرف ها  این  هم  با  که  قدیمی  دوستان 

ندارند! این لحن اداری را بگذار کنار! 
مرد لاغر در حالی که دست و پای خود را 

بیش از پیش جمع می کرد گفت: 
ــ اختیار دارید قربان! لطف و عنایت جنابعالی  
در واقع آبیست حیات بخش  اجازه بفرمایید 
فرزندم نافاناییل را به حضور مبارکتان معرفی 
کنم  ایشان هم،  همسرم لوییزا است  لوترین 

هستند . 
مرد چاق، باز هم می خواست اعتراض کند 
اما آثار احترام و تملق، بر چهره ی مرد لاغر 
چنان نقش خورده بود که جناب مدیر کل، 
اقش گرفت و لحظه ای بعد از او روگردانید و 
دست خود را من باب خداحافظی، به طرف 

او دراز کرد. 
مرد لاغر، سه انگشت مدیر کل را به نرمی 
فشرد، با تمام اندام خود تعظیم کرد و مثل 
چینی ها خنده ی ریز و تملق آمیزی سر داد؛ 
نافاناییل  آورد.  لب  بر  لبخند  نیز  همسرش 
پاشنه های پا را به شیوه ی نظامی ها محکم به 
هم کوبید و کلاه از دستش بر زمین افتاد. هر 
سه، به نحوی خوشایند، شگفت زده و مبهوت 

شده بودند.

چاق و لاغر  
» آنتوان چخوف«

داستان کوتاه
اشتباهات استارت   آپ ها در تولید 
محتوا، بازاریابی و جذب مشتری )1(

در این ستون و در دو قسمت، به اشتباهات استارت   آپ ها در تولید 
محتوا، بازاریابی و جذب مشتری می پردازیم.
1. استفاده نکردن از فرصت پیام رسانی

فقط ساخت و ارائه ی محصولات درست کافی نیست. لازم است 
کنندگان  استفاده  به  کارآمدی محصول تان  و  پذیری  ربط  که 
احتمالی و بالقوه در سطح کلان انتقال داده شود. )این که می بینم 
محصولات بی نظیری هستند که به خاطر درک کم مالکان شان 
نسبت به اهمیت و قدرت پیام رسانی برند، هیچ توجهی را به خود 
جلب نمی کنند دلم به درد می آید.( یک کسب و کار چگونه از این 

فرصت استفاده می کند؟
از طریق محتوا. هر چیزی محتوا محسوب می شود – متن روی 
رسانه های  رسانی  روز  به  ویدیوها،  وبلاگ،  پست های  وبسایت، 
اجتماعی. و این محتوا است که با مشتریان بالقوه حرف می زند. 
بنابراین پیام رسانی درست به پلتفرم های متعدد امری ضروری است.

سر زدن مشتری به وبسایت شما باعث می شود که آن مشتری 
در مورد کاری که شما انجام می دهید دچار سردرگمی نشود. او 
مجبور نیست بیش از یک بار متن مقدمه را بخواند تا کسب و 
کار تان را درک کند. جمله ی مهم و نهایی باید به صورت مفید و 
مختصر بر ماهیت وجودی و همچنین منحصر به فرد بودن کسب 
و کار تاکید کند.  )باهوش بودن خوب است، اما نه آنقدر باهوش 

که مبهم و پیچیده به نظر برسید.(
هر یک از صفحه های بعدی باید بیشتر به این نکته ی کلیدی 
صفحه ی اصلی بپردازند. شما نماد چه چیزی هستید؟ چه خدماتی 
ارائه می دهید؟ چه چیزی شما را خاص و منحصر به فرد می کند؟ 
دقیقا چگونه می توانید کمک کنید؟ چه موقعیت های جغرافیایی 
را خدمت رسانی می کنید؟ پیام رسانی مفید و مختصر آدم های 
درست و مناسب را به کسب و کار شما جذب خواهد کرد و باعث 

افزایش تغییر و تبدیل ها خواهد شد.
2. جذب نکردن بازدیدکنندگان با شرح و جزئیات

پس، وبسایتی را ایجاد کرده اید که به آن افتخار می کنید و در تولید 
محتوا و سئو برای ایجاد ترافیک ارگانیک مناسب به وبسایت تان 
اشتباه  پاسخ:  اتفاقی می افتد؟  بعد چه  سرمایه گذاری کرده اید. 
استارت   آپ ها را تکرار نکنید و نگذارید این بازدیدها هدر بروند. 

آن ها را روی هوا بقاپید!
برای بازدیدکنندگان تان دلیلی بیاورید تا حاضر شود اطلاعاتش را 
به اشتراک بگذارد. ارائه ی خبرنامه ها و منابع قابل دانلود معمولا 
راهی توصیه شده برای ساخت پایگاه داده های ایمیلی بوده است 
که، به نوبه ی خود به پرورش و افزایش بازدیدکنندگان کمک 
می کند. )شما برای بهبود تجربه ی ایمیلی برای مشترکین خود 
یا   Campaign Monitor مانند ابزار خبرنامه سازی  به یک 

MailChimp  نیاز خواهید داشت.(
بازدیدی که داشته باشید به جذب مشتری منجر  اما لزوما هر 
نمی شود. پس آن وقت از کجا می دانید چه کسی یک مشتری بالقوه 
هست یا نیست؟ اگر ممکن بود که بتوانید تمام این اطلاعات را حتی 
بدون ثبت نام افراد به دست بیاوری چه؟ Leadfeeder برای کسب 
و کارها در رابطه  با بازدید کنندگان ناشناس داده های عملی فراهم 
می آورد، این که چگونه شما را پیدا کرده اند و چه صفحاتی از سایت 
شما را بازدید کرده اند، داده هایی که می توانند بر اساس توسعه های 
کنترل شده سرمایه ای شوند یا باعث تلفن های مربوط به فروش شوند.

قرار دادن پلاگین های اجتماعی در نقاط استراتژیک دنبال کردن 
آنلاین شما را برای کسانی که علاقمند هستند آسان می سازد. 
پیش از آنکه آنها برندی را دنبال کنند، بیشتر احتمال دارد محتوای 

وبلاگ را به اشتراک بگذارند.

اقتصاد

مضرات آناناس؛
از »آلرژی« تا »آسیب به دندان ها«

آخرین باری که آناناس خوردید کی بود؟ ممکن است شما هم 
فکر کنید آناناس در بین بهترین میوه ها از همه بهتر باشد و فکر 
کنید نوعی میوه است که ویژگی های بی نقص و کاملی دارد. اما 
باید به شما بگوییم که تا حدی در اشتباه هستید. همانقدر که 
آناناس میوه ی زیبا و خوشمزه و پرخاصیتی است اما مثل سایر 
میوه ها، در صورت مصرف بیش از حد عوارض خطرناکی برای بدن 
دارد. در این شماره از مضرات آناناس برای سلامتی را می گوییم 
تا بدانیم این میوه خوشمزه و پرخاصیت هم برخی عوارض جانبی 

برای سلامتی دارد.

 آلرژی
بروز  به  افراد  از  برخی  در  می تواند  آناناس  مصرف  چیزی؟  چه 
واکنش های آلرژیک منجر شود. چگونه؟ آناناس دارای خواصی است 
که باعث می شوند این میوه واکنش های آلرژیک ایجاد کند. اکثر این 
واکنش ها ظرف چند ساعت به خودی خود برطرف خواهند شد. اما 
اگر چنین نشد، در آن صورت بلافاصله باید با یک مشاور پزشکی یا 
پزشک مشورت کنید. علائم؟ حساسیت یا ورم بیش از حد لب ها، 

احساس مور مور شدن در گلو.

 سطح قند خون
چه چیزی؟ این یکی از اثرات جانبی جدی آناناس است. پی برده اند 
که آناناس سطح قند خون را افزایش می دهد. بدیهی است که این 
موضوع مشکلاتی را به بار خواهد آورد. چگونه؟ آناناس یکی از آن 
میوه هایی است که قند طبیعی اش بسیار بالا است. و به خاطر 
همین، سطح قند خون را در بدن بالا می برد. اکثر میوه ها حاوی 
کربوهیدرات هستند و این ها نیز می تواند سطح قند خون را بالا 
ببرند. یک دوم فنجان آناناس ١۵ گرم کربوهیدرات دارد. علائم؟ 

سردرد، افزایش تشنگی و تکرر ادرار.

  واکنش های بروملین
چه چیزی؟ بروملین آنزیمی است که در آب و ساقه ی آناناس یافت 
واکنش هایی  بروز  باعث  آناناس  خوردن  هنگام  آنزیم  این  می شود. 
در بدن مان می شود. چگونه؟ بروملین این توانایی را دارد که مقدار 
آنتی بیوتیک های بخصوصی را که توسط بدن جذب شده اند افزایش 
بدهد. و وقتی بروملین با رقیق کننده های خون مصرف می شود، می تواند 
خطر خونریزی را افزایش دهد. علائم؟ حالت تهوع، اسهال، و سوء هاضمه.

 تداخل دارویی
چه چیزی؟ آناناس ممکن است حتی با انواع خاصی از داروها یا 
دواها تداخل پیدا کند. این امر ممکن است به تشدید اثرات جانبی 
و سایر مشکلات منجر شود. چگونه؟ وقتی یک آناناس تازه با آنتی 
بیوتیک هایی مانند آموکسی سیلین و تتراسایکلین مصرف می شود، 
ممکن است به افزایش اثرات جانبی ناشی از این آنتی بیوتیک ها 
سینه،  درد  شامل  سیلین  آموکسی  علائم  علائم؟   شد.  منجر 

خونریزی بینی، لرز، تب، سرگیجه، و غیره... می شوند.

 آسیب به دندان ها
چه چیزی؟ هرچند آناناس یک میوه ی سالم و خوشمزه است، اما 

می تواند باعث کاهش حساسیت دندان ها یا پوسیدگی دندان بشود.
چگونه؟ میوه هایی مانند آناناس که ماهیتی بسیار اسیدی دارند پس از 
مصرف، در دهان یک فرایند شیمیایی را آغاز می کنند. این امر مینای 
دندان را نرم می کند و به پوسیدگی دندان منجر می شود. علائم؟ درد 
دندان و حساسیت فوق العاده به هنگام خوردن خوراکی های داغ یا سرد.

رژیم غذایی

فواید  از  مسلمانان  از  بسیاری  امروزه 
اسلام  دین  آگاهند.  گربه  نگهداری 
می کند  توصیه  گربه ها  از  مراقبت  به 
همان گونه که پیامبر اسلام حضرت محمد 
)ص( این کار را می کرد و روایت است که 
در  بودن گوسفند  فرمودند:  پیامبر )ص( 
خانه باعث برکت می شود و همچنین بودن 
می شود.  برکت  باعث  خانه  در  هم  گربه 
این  که  دارند  اعتقاد  مسلمانان  بنابراین، 
عادت، احساس بهتری به آن ها می دهد و 

به سلامت ذهن شان کمک می کند.
1. یافتن دوست

گربه یا حیوانات خانگی دیگر، راه خوبی 
برای پیدا کردن دوست هستند. به همین 
دلیل است که خیلی از افراد تنها ترجیح 
می دهند تا از گربه به عنوان یک دوست در 

خانه نگه داری کنند.
2. جلوگیری از استرس

راه  گربه،  با  خوب  اوقات  کردن  سپری 
دیدن  است.  استرس  مهار  برای  خوبی 

بازی کردن گربه ها، احساس بهتری به فرد 
می دهد.

3. کاهش اضطراب
شامل  اسلام  در  گربه  نگهداری  فواید 
بنابراین،  می شود.  نیز  اضطراب  کاهش 
مهار  به  خانگی  حیوان  این  از  نگه داری 

نگرانی و تفکر بهتر کمک می کند.
4. خواب بهتر

بهبود  به  استرس  نبود  و  احساس خوب 
نگه داری  می کند.  کمک  خواب  کیفیت 
بی خوابی  بروز  از  می تواند  نیز  گربه  از 

جلوگیری کند.
5. بهبود خلق و خو

نگهداری از گربه باعث بهبود خلق و خو 
نیز می شود. به ویژه برای زنان در دوران 
قاعدگی. بنابراین بازی با حیوان خانگی، 
روش خوبی برای بهبود رفتار و خلق است.

6. فواید آموزشی
نگه داری از حیوانات خانگی فواید آموزشی 
نیز دارد و به شما کمک می کند درمورد 

نحوه رفتار با حیوانات و مراقبت از آن ها 
چیزهایی بیاموزید.
7. حفظ سلامتی

واقعیت عجیبی است که گربه، به حفظ 
کردن  بازی  می کند.  کمک  نیز  سلامتی 
با گربه، به تنظیم ضربان قلب  و دویدن 

کمک می کند.
۸. ورزش کردن

مخصوصا  ما  ورزش  به  گربه  از  نگه داری 
می کند.  کمک  هفته ها  آخر  و  صبح ها 

با بیرون بردن گربه، ما نیز کمی ورزش 
ما  سلامتی  حفظ  به  کار  این  می کنیم. 

کمک می کند.
9. جلوگیری از سکته

یکی دیگر از فواید نگهداری گربه ، حفظ 
سلامت قلبی عروقی است. با فشار خون 
پایین و خوشحال بودن، جریان خون بهتر 
می شود. بنابراین، بازی با گربه راهی برای 
جمله  از  قلبی  بیماری های  از  جلوگیری 

سکته به شمار می آید.

»جلوگیری از سکته« با نگهداری از گربه!

تفسیر خواب هایی که همه ما تا به حال دیده ایم )9(

»آب« و معانی متفاوت 
و واقعی آن در رویا

قوانین مدیریت

»مدیریت«، کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که 
برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. از 
این پس در این ستون، در هر شماره به یکی از قوانین مدیریت 
می پردایم. مطالب این ستون برگرفته از آثار نویسنده هایی 
چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد و بازخوانی 

چندین باره ی آنها برای خود ما لذت بخش است. 

قانون شماره 10:  

به آن ها فرصت اشتباه کردن بدهید
»یک رئیس تهمت و دشنام را برطرف می کند و یک مدیر خطاها را.« 
یک ضرب المثل قدیمی چینی می گوید: »به من بگو، من آن را 
برای یک ساعت به یاد می آورم؛ نشانم بده تا یک روز به یاد داشته 
باشم؛ فرصت انجام به من بده تا همیشه به خاطر بسپارم.« و اگر 
قرار است به افراد فرصت انجام کار بدهید، ممکن است آن ها در 

ابتدا نتوانند به خوبی از عهده انجامش برآیند.
اگر پدر و مادر باشید، می دانید چه دردسرهایی برای سروکله 
زدن با یک کودک دوساله دارید. او پافشاری می کند که می تواند 
برای خودش نوشیدنی بریزد و در ادامه، بیشتر آن را روی میز می 
ریزد. شما در حالی که تکه پارچه ای در دست دارید، در کنار 

کودکتان ایستاده اید، چون می دانید چه خواهد شد:
١- نوشیدنی را می ریزد

2- این شمایید که باید آن را پاک کنید
3- عمل ریختن عمل مهمی است و شما باید به آن ها این 

امکان را بدهید تا پیشرفت کنند.
به عنوان پدر و مادر حتی باید آماده باشید که اگر کل ظرف 
نوشیدنی از دستش افتاد؛ ظرف را بگیرید، یا حتی اگر در حین 
ریختن کودک از روی صندلی افتاد، او را بگیرید. قصد ما این 
نیست که بگوییم اعضای تیم شما کودک اند - البته همین را 
می گوییم، اما به آن ها نگویید! - این که باید برای پیشرفت 
فرصت خطا کردن به آن ها بدهید الزامی است. اطمینان داشته 
باشید که شما پشت آن ها هستید و خطای احتمالی آن ها را 
جبران می کنید و بعد از هر خطایی آن ها را متوقف نمی کنید، 
بلکه آن ها را تشویق می کنید؛ »چه پیشرفتی، چقدر خوب!« 
سعی نکنید آن ها پارچه را در دست شما ببینند، یا عیبی را که 
شما برطرف می کنید متوجه شوند. به یاد داشته باشید که شما 
»مدیر« هستید و اگر رضایت خود را نسبت به کار افراد نشان 

ندهید، دلسرد می شوند.
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

حضور  عدم  گفت:  پیرمحمدی  عبدالعلی 
نماینده ای از البرز در لیگ برتر کشور یک 
نقص و ضعف بزرگ برای این استان والیبال 

خیز و مستعد محسوب می شود.
هوادار«،عبدالعلی  »دنیای  گزارش  به 
استان  والیبال  هیئت  رئیس  پیرمحمدی 
البرز اظهار کرد: درحال حاضر شهر کوچکی 
چون اردکان دو تیم در لیگ یک و یک تیم 
لیگ برتری دارد و کلانشهری به مانند کرج 
و استانی صنعتی همچون البرز از این نعمت 

بی بهره است.

یک  والیبال  برتر  لیگ  در  غیبت مان 
ضعف بزرگ است

پیرمحمدی با بیان اینکه در سال های اخیر 
به شکل جسته و گریخته تیم هایی از استان 
در لیگ یک و زیرگروه کشور حضور داشته 
این تیم ها به دلایل  اند، گفت: متاسفانه 
مختلف همچون توان مالی ضعیف و عدم 
برنامه ریزی اصولی از کسب نتیجه باز مانده 

اند و فرصتی برای رشد نداشته اند.
رئیس هیئت والیبال استان البرز در ادامه 
گفت: اخیرا نیز تیم شهرداری کرج شکل 
گرفته و متاسفانه نحوه تشکیل این تیم هم 
به گونه ای است که بعید است ره به جایی 
ببرد و نمی توان به آن و نتایجش امید بست.

برای  گذاران  سرمایه  حضور  پیرمحمدی 

ایجاد یک تیم والیبال خوب برای حضور در 
لیگ دسته اول  وحتی برتر را خواستار شد 
و گفت: در کنار صاحبان سرمایه شهرداری 
هایی چون کرج و فردیس هم باید در تعامل 
با هیئت استان و بهره گیری از ظرفیت های 

بومی و جوان اقدام به تیمداری کنند.

بالایی  پتانسیل  از  البرز  در  والیبال 
برخوردار است

وی تصریح کرد: ما در استان بازیکنان بسیار 
خوبی داریم که می توان با جذب آنها یک 
تیم خوب برای حضور موفق در لیگ یک 
کشور را ساخت با این حال مشاهده می شود 
که در فرآیند تشکیل تیم ها مشاوره و نظری 

از ما خواسته نمی شود.
رئیس هیئت والیبال استان البرز حضور تیم 
های منتخب استان در دو بخش بانوان و 
نقطه  را  اول کشور  لیگ دسته  در  آقایان 
درخشان این رشته ورزشی در البرز دانست 
و گفت: در حال حاضر تمامی تیم های ما در 
جمع ١۰ تیم اول کشور هستند و این گواه 

عیار این ورزش در البرز است.
مینی  جشنواره  برگزاری  داد:  ادامه  وی 
والیبال در رده های سنی مختلف و تشکیل 
تیم های منتخب استان جهت حضور در 
مسابقات نخبگان کشور نیز به شکل خوبی 
برگزار شد و هیئت در حال حاضر در تدارک 

برگزاری لیگ های استانی است.
پیرمحمدی به برگزاری کلاس داوری ملی 
در کرج اشاره کرد و گفت: این دوره با حضور 
داورانی از سراسر کشور در کرج برگزار شد 
و با میزبانی شایسته البرز به پایان رسید، در 
این دوره 3 داور البرزی نیز حضور داشتند .

البرزی  برتر  لیگ  داوران  بهترین 
هستند

وی تصریح کرد: در حال حاضر البرز 3 داور 
بین المللی، ١3 داور ملی و 2۴ مربی بین 
المللی دارد و دو داور این استان در لیگ 
برتر والیبال ایران قضاوت می کنند که این 
خود گواه جایگاه ارزشمند البرز در سطح 

کشور است.
پیرمحمدی حضور البرزی ها در تیم های 
ملی را مورد اشاره قرار داد و گفت: در سال 
گذشته و تعداد نفرات قابل توجهی از البرز 
به اردوی تیم های ملی دعوت شدند که به 
نسبت سال های قبل رشد چشمگیری را 
نشان می دهد، البته بخشی از این افراد در 
فهرست نهایی تیم های ملی قرار نگرفتند 
که امید می رود با تلاش بیشتر وحمایت 
بیشتر مسئولان استانی در ادوار پیش رو 

شاهد حضور آنها در مسابقات ملی باشیم.

البرز در جمع سه استان برتر در بخش 

استعدادیابی است
رئیس هیئت والیبال استان البرز به جایگاه 
برتر البرز در طرح استعدادیابی فدراسیون 
اشاره کرد و گفت: البرز در آخرین ارزیابی 
های فدراسیون در جمع 3 استان برتر کشور 
در این طرح قرار گرفته و چهره های مستعد 
و خوبی در این ورزش طی سال های اخیر 
پیشرفت  و  آموزش  حال  در  و  شناسایی 
سوی  از  قدرت  با  سیاست  واین  هستند 

هیئت استان دنبال می شود.
رئیس هیئت والیبال استان البرز با اشاره به 
سالن فلاحت به عنوان پایگاه اصلی والیبال 
استان، گفت: این سالن به اعتقاد کارشناسان 
و اهالی والیبال بهترین محل برای برپایی 
اردوها وتمرینات این ورزش است و هیئت 
استان نیز سعی کرده در ارائه خدمات به 
خانواده بزرگ والیبال هر ساله بهتر عمل 

کند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: در سال های 
اخیر تلاش کرده ایم مشکلات و کمبودهای 
محل  از  و  کنیم  مرتفع  را  سالن  این 
درآمدهای آن نسبت به تجهیز و بهسازی 
برای  مناسب  اداری  فضای  ایجاد  و  سالن 
فعالیت کمیته های مختلف استفاده کرده 
ایم و به نظرم کمتر هیئتی در استان توانسته 
این میزان بهره وری را در فعالیت های خود 

داشته باشد.

ترابی هافبک البرزی تیم ملی فوتبال ایران ابراز 
امیدواری کرد که مسئولان حمایت بیشتری از این 

تیم در آستانه جام ملت های آسیا انجام دهند.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی ترابی، هافبک تیم  
 ملی فوتبال ایران درباره آخرین وضعیت تیم ملی و 
همین طور شانس قهرمانی این تیم  در جام ملت های  
آسیا اظهار کرد: واقعیت این است که تیم   ملی در 

حال  حاضر پتانسیل  بسیار خوبی برای کسب عنوان 
قهرمانی در آسیا دارد. هم اکنون انتظارات از تیم   ملی 
بالاست اما من می گویم همان قدر که انتظارات از 
تیم   ملی بالاست حمایت ها هم باید بیشتر شود. ما 
در تیم   ملی حمایتی از مسئولان ندیده ایم. امیدوارم 
در فاصله اندکی که تا آغاز جام ملت های باقی  مانده 
حمایت ویژه  از سوی مسئولان انجام شود تا بتوانیم 

با قدرت به مصاف حریفانمان برویم.
ترابی درباره این که چقدر برای خود شانس قائل 
است  که به عنوان بازیکن اصلی در جام ملت های 
آسیا برای ایران به میدان برود، گفت : من همه تلاشم 
را می کنم که همیشه بهترین عملکرد را داشته باشم. 
هر زمانی که سرمربی تیم   ملی از من بخواهد به 

میدان بروم با تمام وجودم بازی خواهم کرد.
پرسپولیس  آیا  که  این  درباره  در  وی همچنین 
به  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  آینده  می تواند فصل 
قهرمانی برسد؟ گفت : فکر می کنم پرسپولیس، 
دیگر راه رسیدن به فینال را خوب یاد گرفته و قطعا 
می تواند با درایت کادر فنی و حضور چند بازیکن 
جدید، دوباره به فینال آسیا صعود کند و این بار به 

قهرمانی برسد.
ترابی درباره وضعیت این روزهای سایپا هم اظهار 
کرد: امسال تیم ما فراز و نشیب زیادی داشت و با 
وجود این که می توانستیم بهتر نتیجه  بگیریم اما 
گاهی در بازی ها توپ هایمان به گل تبدیل نمی شد 
و نمی توانستیم بازی را ببریم اما قطعا با تفکراتی 
که آقای دایی دارند در ادامه فصل می توانیم روند 

بهتری را طی کنیم. سال قبل هم در همین فصل، 
تیم دچار مشکل شد اما در ادامه توانستیم با کسب 
به  را  مانده لیگ سهمیه آسیایی  باقی   امتیازات 
دست بیاوریم. مطمئنا امسال هم با تفکرات علی 
دایی می توانیم دوباره سایپا را به روزهای خوبش 

برگردانیم.
وی درباره مشکل گلزنی تیمش هم گفت : درست 
آخر،  ضربات  زدن  در  مواقع  گاهی  که  است 
بی دقت هستیم اما گاهی هم حریفان را دست کم 
می گیریم. به طور مثال در همین بازی آخر برابر 
استقلال خوزستان فکر می کنم حریف را دست کم 
گرفتیم و در نهایت، بازی برده را با مساوی عوض 
کردیم. بیشتر تلاش خواهیم کرد تا از این پس 
نتایج بهتری بگیریم. ما هفته  آینده یک بازی بسیار 
سخت در جام حذفی برابر صنعت نفت آبادان داریم 
و با توجه به این که نتیجه گیری در این جام بسیار 
برایمان مهم است با تمام قدرت به آبادان می رویم 
تا مقابل صنعت نفت، پیروز شویم. طی روزهای 
اخیر هم آقای دایی به خوبی نقاط ضعف و قوت 
صنعت نفت را برایمان تشریح کردند تا بتوانیم در 

این بازی به پیروزی برسیم.
عملکرد  از  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  ترابی 
خودش در فصل جاری راضی است یا خیر؟ گفت : 
انتظارات از من بالاست. من هم قبول دارم امسال 
نتوانسته ام عملکرد سال گذشته را تکرار کنم اما 
همیشه هدفم این بوده که در زمین مسابقه بهترین 
این پس  از  باشم.  داشته  تیمم  برای  را  عملکرد 
هم بیشتر تلاش خواهم کرد تا بتوانم در بازی ها 

عملکرد چشمگیری از خود به نمایش بگذارم.
او در پاسخ به این پرسش که آیا افت هفته های 
اخیرش به توافقش با باشگاه پرسپولیس مربوط 
مسائل  این  به  واقعا  کرد:  نشان  خاطر  است؟ 
ارتباطی ندارد چرا که در حال  حاضر من بازیکن 
سایپا هستم و تا آخرین لحظه که با این باشگاه 
قرارداد دارم با تمام وجود برای موفقیت تیمم تلاش 
خواهم کرد و هر زمانی که از سایپا جدا شدم و به 
پرسپولیس آمدم فکرم پرسپولیس خواهد شد اما 
در حال  حاضر همه فکر و ذهنم در گرو باشگاه 
سایپا است. خودم هم می خواهم با آمادگی کامل به 

پرسپولیس اضافه شوم.

ملی پوش البرزی سایپا تاکید کرد؛

از تیم ملی به اندازه انتظارها، حمایت شود

سایه افکن:
آغاز فعالیت خانه ووشوی کرج در 

بهمن  ماه
رئیس هیئت ووشو البرز گفت: روند حرکتی ووشوی البرز در سال 
جاری نیز روبه جلو و تصاعدی بوده است و ما در دو بخش آقایان و 

بانوان توانسته ایم عملکرد خوبی را رقم بزنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«،اسماعیل سایه افکن رئیس هیئت ووشوی 
استان اظهار کرد: در بخش بانوان جایگاه مان در سطح ملی بسیار 
تعیین کننده و خوب است و در آقایان نیز دیگر زنگ تفریح دیگر استان 

ها نیستیم و تیم های استان حرف های بسیاری برای گفتن دارند.
سایه افکن حضور 3 تیم استان در لیگ های کشوری را مورد 
اشاره قرار داد وگفت: تیم ساوجبلاغ به نمایندگی از استان در لیگ 
برتر مردان حضور دارد، تیم بانوان در لیگ برتر حاضر است و تیم 

محمدشهر نیز در لیگ جوانان شرکت کرده است.
وی تصریح کرد: چهره های شاخص البرز در ترکیب دیگر تیم های 
مطرح لیگ برتر حضور دارند و تیم های منتخب استان متشکل از 

ووشوکاران آینده دار در لیگ حاضر هستند.
متولی ووشوی البرز از آغاز فعالیت خانه ووشوی استان از بهمن ماه 
سال جاری خبر داد و گفت: پس از رایزنی های فراوان و با مساعدت 
اداره کل ورزش وجوانان البرز مقرر شد سالن آزادگان کرج برای ایجاد 

خانه ووشو به این هیئت واگذار شود.
وی خاطرنشان کرد: فدراسیون ووشو نیز قول داده با واگذاری سالن 
نسبت به احداث سکوی ووشو در این سالن اقدام کند که در این 
صورت ظرفیت کم نظیری برای توسعه ووشو در البرز ایجاد خواهد 
شد و ما می توانیم برنامه های خود را به شکل بهتری به اجرا در آوریم.

پیست اسکی خور البرز دی ماه 
بازگشایی می شود

مدیرعامل مجموعه تفریحی ورزشی پیست خور استان البرز گفت: 
این پیست با توجه به مطالعات صورت گرفته و بر اساس پیش بینی 

های سازمان هواشناسی از دی ماه امسال بازگشایی می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«،سالار محمدی افزود: با بازگشایی این 
پیست، روزانه 2۵۰ اسکی باز برای تمرین و سرگرمی پذیرش خواهد 

شد.
وی اضافه کرد: پیست خور نزدیک رین پیست به تهران و کلانشهر 
کرج است و از ظرفیت و امکانات پذیرایی و اقامتی مناسب برای علاقه 

مندان برخوردار است.
محمدی گفت: اکنون در تدارک برای کسب مجوز با هدف توسعه 
پیست و مراکز اقامتی، تفریحی و خدماتی در مجموعه خور هستیم تا 
بتوان علاوه بر جذب علاقه مندان، خدمات بیشتری به آنها ارائه داد.

وی ادامه داد: راه اندازی یک دستگاه تله سیژ استاندارد مناسب با 
ظرفیت بالا توسط سرمایه گذار خارجی از اصلی ترین طرح هایی 
است که در صورت کسب مجوز توسعه پیست خور در دستور کار 

قرار دارد.

اخبار استان

درباره گرو؛ چاه باید خودش بجوشد
آبادان،  نفت  صنعت  برابر  استقلال  درخشان  نمایش  از  بعد 
وینفرد شفر در نشست خبری از رفتارهایی که با الحاجی گرو 
می شود انتقاد کرد. منظور او هجمه ای است که علیه این بازیکن 
به وجود آمده و منتقدان و هواداران، کیفیت این بازیکن را زیر 
سؤال می برند. البته حتما خود شفر که موسپیدکرده فوتبال هم 
است، بهتر از هر فرد دیگری می داند که فوتبال قانون خودش 
را دارد و نمی توان چیزی به آن تحمیل کرد. منتقدان گرو 
همان کسانی هستند که برای طارق همام هورا می کشند. اینها 
همان کسانی هستند که پارسال قربان صدقه تیام می رفتند و 
همین گرو را هم روزهای اول حضورش در استقلال حسابی 
تحویل می گرفتند. منتهی برای محبوب بودن در مستطیل سبز 
باید کیفیت داشت و این، جایی است که پای الحاجی در آن 
می لنگد. آلمانی ها را نمی دانیم، اما ما در ایران ضرب المثل خوبی 

داریم که می گوید چاه باید خودش بجوشد.

نگاه هوادار

سرمربی تیم فوتبال مقاومت البرز:
برای صعود حمایت کرجی ها

 را می خواهیم
تیم فوتبال مقاومت البرز دومین سال حضور خود در لیگ 3 فوتبال 
کشور را سپری می کند و تلاش کرده با بهره گیری از ظرفیت های 

بومی و جوانان به نتایج خوبی در این مسابقات دست یابد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی فرازنده و همکارانش از سال 
گذشته تیم مقاومت را در اختیار گرفتند و با کسب تجربه و آشنا 
شدن با فضای لیگ زیرگروه کشور در فصل جاری یکی از مدعیان 

صعود به مرحله دوم و در نهایت لیگ دو کشور هستند.
فرازنده در ارتباط با آخرین وضعیت تیم فوتبال مقاومت گفت: 
با یک برنامه ریزی مدون، تیم پس از قهرمانی در لیگ استان 
به دسته سوم کشور رسیده است و در حال حاضر دومین فصل 

حضورمان را در این مسابقات تجربه می کنیم.
وی ادامه داد: نمایش خوبی در اولین فصل حضورمان در لیگ 
کشور داشتیم و به نوعی تیم به سطح کشور معرفی شد و برای 

دومین فصل تلاش داریم عملکرد بهتری را رقم بزنیم.
سرمربی تیم فوتبال مقاومت البرز با اشاره به اینکه تیم خوبی برای 
حضور در فصل جاری لیگ 3 جذب شده اند گفت: با توجه به سهمیه 
بازیکن سرباز نیز سعی کردیم بازیکنان مورد نیاز در برخی پست ها را 
نیز از شهرستان های مختلف بگیریم و تیم را مهیای مسابقات کنیم.
وی با ابراز رضایت از عملکرد تیمش تا این جای مسابقات گفت: 
نتایج مناسبی گرفته ایم و در جمع مدعیان صعود هستیم با این 
حال 2بازی  باقیمانده از مرحله اول به خصوص بازی روز سه شنبه 
با  امیدوارم  مقابل مقاومت تهران بسیار تعیین کننده است و 
حمایت مردم کرج در این بازی خانگی وکسب نتیجه دلخواه در 

جمع تیم های صعود کننده باشیم.

خبر

برای سکانداری فدراسیون کشتی؛

رفت و آمد گزینه ها به وزارت ورزش
وزارت ورزش به رغم تاکید اهالی کشتی برای برگزاری هر 
حال  در  همچنان  فدراسیون،  عمومی  مجمع  سریعتر  چه 

بررسی گزینه های مورد نظر و همسوی خود است.
به گزارش »دنیای هوادار«،با استعفای رسول خادم از ریاست 
فدراسیون کشتی، بهترین فرصت برای وزارت ورزش بدست 
آمد تا گزینه ای همسو و هماهنگ با سیاست های خودش 
را بر صندلی ریاست فدراسیون بنشاند. هر چند بسیاری از 
بطور  بارها  خادم  استعفای  از  پس  ورزش  وزارت  مسئولان 
شفاهی اعلام کردند وی بهترین فرد برای سکانداری کشتی 
بود و حیف است از گردونه مدیریت ورزشی ایران خارج شود، 
اما پذیرش فوری و بی قید و شرط استعفای خادم، گویای 

اشتیاق آنها به رفتن مدیری مخالف با طرز فکرشان بود.
برای  مختلفی  های  گزینه  نام  خادم،  استعفای  فردای  از 
جانشینی او در محافل کشتی مطرح شد و برای چند روز 
بر سر زبان ها افتاد. در همین ایام حمید بنی تمیم از سوی 
اعضای مجمع به عنوان سرپرست انتخاب و مقرر شد او تا 
زمان سر و سامان گرفتن فدراسیون کشتی و انتخاب رئیس 

جدید، مدیریت امور جاری را در دست بگیرد.
رفته رفته برخی از اهالی کشتی، از حمید بنی تمیم به عنوان 
رئیس جدید فدراسیون و جانشین رسول خادم نیز یاد کردند 
وزارت  برنامه ها و سیاست های  با  او  تعامل  به  توجه  با  که 
ورزش، چندان هم دور از ذهن نبود. ولی انگار اتفاقات دیگری 
طی روزهای اخیر در حال رخ دادن است. رفت و آمدهای کم 
سابقه برخی از چهره های گوش شکسته به ساختمان کمیته 
ملی المپیک و وزارت ورزش و رایزنی آنها با مسئولان ورزش 
و سیاسی کشور حاکی از آن است که متولیان امر بر خلاف 

تصور اهالی کشتی، گزینه های بهتری هم در آستین دارند.
و  ورزش  وزارت  موضع  تغییر  دلیل  که  اینجاست  سوال 
اهالی  از  برخی  چیست؟  تمیم  بنی  شانس  شدن  کمرنگ 
کشتی در پاسخ به این ابهام معتقدند چون بنی تمیم از همان 
بدنه اجرایی و مدیریتی زمان ریاست رسول خادم محسوب 
ناخواسته  یا  احتمالی، خواسته  ریاست  در صورت  می شود، 

همان راه و روش خادم را پیش خواهد گرفت.
در نتیجه این انتخاب برای وزارت ورزش مشکل ساز خواهد 
ورزش  وزارت  نو؛ پس  از  روزی  و  نو  از  روز  واقع  در  و  شد 
تصمیم ندارد روی این گزینه ریسک کند و ترجیح می دهد 
گزینه مطمئن تر و قابل اعتمادتری را راهی انتخابات مجمع 

کند.
تجربه نشان داد وزارت ورزش خاطره خوبی از همکاری با 
خادم و حضور او در راس امور کشتی نداشت. این مساله را 
می توان در عزل و نصب های اخیر در تیم های ملی کشتی 
آزاد و فرنگی هم مشاهده کرد که نفرات قبلی جای خود را 
به افرادی همچون محمد بنا و دیگر طردشده ها دادند. چهره 
هایی که رابطه خوبی با خادم نداشتند و با رفتن او دوباره 
مجال حضور در عرصه کشتی را یافتند. این موضوع نشان 
در حال محو  آرامی  به  ورزش  وزارت  که  است  این  دهنده 
کردن میراث خادم است و تمایلی به ابقای برخی مدیران و 

همکاران او در راس امور ندارد.
اتفاقات یکماه اخیر ثابت کرد، وزارت ورزش در حال پاکسازی 
سال   6 با  که  است  خادم  رسول  میراث  از  عمده ای  بخش 
تلاش و برنامه ریزی و صرف هزینه بنا شد و حالا قرار است 
سهم ناچیزی از آن به مدیری تازه نفس و هماهنگ با وزارت 

ورزش برسد.

سوژه روز

آتوسا فرهمند پارسا تکواندوکار فردیسی و قهرمان جهان می گوید: رشته ورزشی رزمی پومسه نسبت به سایر رشته ها 
مورد کم توجهی مسئولان ورزش کشور قرار گرفته است واکنون این رشته ورزشی فاقد اسپانسر بوده و از لحاظ مالی 

با مشکلاتی مواجه است.

فرهمند: رشته پومسه مورد کم توجهی قرار گرفته است

تیم ملی بسکتبال فردا در حالی مقابل 
فیلیپین به میدان می رود که پیروزی در 
این دیدار با کسب سهمیه جام جهانی 
همراه خواهد شد در غیر این صورت 
کار به تهران و دیدارهای آتی کشیده 

می شود.
ملی  هوادار«،تیم  »دنیای  گزارش  به 
انتخابی  های  رقابت  که  بسکتبال  
برای کسب سهمیه جام جهانی 2۰١٩ 
چین را سپری می کند، شامگاه شنبه 
فیلیپین و  ایران در  با استقبال سفیر 
رامین طباطبایی رئیس فدراسیون وارد 
مانیل شد تا برای دیدار مقابل تیم ملی 

فیلیپین آماده شود. 
پنجم  پنجره  چارچوب  در  دیدار  این 
جهانی 2۰١٩  جام  انتخابی  مسابقات 
چین فردا دوشنبه برگزار می شود و طی 
آن دو تیم برای دومین بار در این رقابت 

ها مقابل هم صف آرایی می کنند.
دیدار رفت تیم های ملی بسکتبال ایران 
و فیلیپین در پنجره چهارم انتخابی جام 
جهانی و به میزبانی تهران برگزار شد. 
در آن دیدار ملی پوشان بسکتبال ایران 
شرایطی  که  حالی  در  را  خود  حریف 
متفاوت از همیشه داشت، با شکست 

از  پیش  ها  فیلیپینی  کردند.  مواجه 
سفر به تهران و به خاطر مسائلی که 
در جریان دیدار با استرالیا داشتند، با 
محرومیت برخی بازیکنان کلیدی خود 
مواجه شدند بطوریکه در دیدار مقابل 

ایران آنها را در اختیار نداشتند. 
این  بدون  فیلیپین  ملی  تیم  حالا 
آماده  کامل  ترکیب  با  و  محدودیت 
میزبانی از ایران در دیدار برگشت رقابت 
است.  انتخابی جام جهانی شده  های 
هرچند که این تیم نشان داده در این 
شرایط هم وضعیت خیلی خوبی ندارد 
جمعه  دیدار  بود  این  از  غیر  اگر  که 
مانیل  در  را  قزاقستان  مقابل  گذشته 

واگذار نمی کرد.
البته از نظر نتیجه گیری و کسب برد 

و باخت، تیم ملی بسکتبال ایران هم 
تیم  ندارد.  فیلیپین  از  بهتر  شرایطی 
بازیکنانی  غیاب  در  جمعه  کشورمان 
حامد  بهرامی،  نیکخواه  صمد  مانند 
حدادی و ارسلان کاظمی در ملبورن 
مقابل استرالیا متحمل شکست سنگینی 

شد. 
با  حاضر  حال  در  بسکتبال  ملی  تیم 
١۵ امتیاز و 2 امتیاز کمتر از استرالیای 
بندی  رده  رده دوم جدول  مدعی، در 
گروه – قرار دارد. استرالیای ١7 امتیازی 
و صدرنشین صعود خود به جام جهانی 
را قطعی کرده و در صورتیکه ایران بتواند 
در دیدار فردا مقابل فیلیپین، پیروزی دو 
ماه پیش را تکرار کند همچون استرالیا 

صاحب سهمیه خواهد شد. 

دیدار تعیین کننده در فیلیپین؛

گام بلند بسکتبال ایران برای جهانی شدن
به گفته معاون مدیریت و منابع انسانی 
مدال آوران  از  تجلیل  ورزش،  وزارت 
جمله  از  و  جاری  سال  رویدادهای 
بازی های آسیایی و پاراآسیایی امسال 

برگزار نخواهد شد. 
هوادار«،وزارت  »دنیای  گزارش  به 
ورزش هر سال با برگزاری مراسمی ویژه 
رویدادهای  قهرمانان  و  آوران  مدال  از 
آسیایی و جهانی در رشته های مختلف 
طبق آیین نامه مصوب در این زمینه 
تجلیل می کند. آخرین مراسم تجلیل 
از این ورزشکاران، خردادماه امسال با 

حضور رئیس جمهور برگزار شد.  
در این مراسم که سالن اجلاس سران 
و  هزار   2 از  بود،  آن  برگزاری  محل 
١7١ ورزشکار مدال آور در میادین بین 

المللی تقدیر شد.  
ایران   ورزش  اما  مراسم  این  از  بعد 
میادین مختلفی را پشت سر گذاشت 
که بازی های آسیایی و پاراآسیایی از 
مهمترین آنها بودند. در این دو رویداد 
و بسیاری میادین دیگر که رقابت در 
برگزار  ای  رشته  تک  صورت  به  آنها 
رشته  در  کشورمان  ورزشکاران  شد، 
از  تقدیر  گرفتند.  مدال  های مختلف 

این دسته ورزشکاران چه زمانی برگزار 
خواهد شد؟

ژاله فرامرزیان معاونت مدیریت و توسعه 
منابع وزارت ورزش در گفتگو با خبرنگار 
مهر و در پاسخ به این پرسش، تاکید 
ورزشکاران  از  تجلیل  مراسم  که  کرد 
بازی های آسیایی و پاراآسیایی و در 
سال   ،٩7 سال  آوران  مدال  مجموع 

آینده برگزار خواهد شد.  
که  تجلیلی  مراسم  در  گفت:  وی 
خردادماه برگزار شد، پاداش مدال آوری 
ورزشکاران تا پایان سال ٩6 پرداخت 
شد. در واقع فقط تجلیل از مدال آوران 

رقابت های امسال باقی مانده است.  
معمولا  داد:  ادامه  ورزش  وزیر  معاون 
مراسم تجلیل از قهرمانان و مدال آوران 

بهمن یا اسفندماه برگزار می شد اما 
قطعا امسال در این دو ماه برنامه ای 
بابت تجلیل نداریم. قاعدتا هر سال یک 
مراسم تجلیل برگزار می شود که ما آن 

را امسال برگزار کرده ایم.  
فرامرزیان با تاکید بر اینکه مدال آوران 
پاراآسیایی سال  بازی های آسیایی و 
آینده پاداش خود را دریافت خواهند 
کرد، گفت: هنوز تا پایان سال چند ماه 
باقی مانده است و قطعا طی این مدت 
هم شاهد مدال آوری ورزشکارانمان در 
ابتدای  بود.  خواهیم  مختلف  میادین 
دیگری  تجلیل  مراسم  آینده  سال 
خواهیم داشت و در آن از تمام مدال 
آوران سال ٩7 با پرداخت پاداش های 

مصوب، تقدیر خواهد شد.

فرامرزیان:

تجلیل از مدال آوران آسیایی و پاراآسیایی برگزار نمی شود

رئیس هیئت والیبال استان البرز:

باید از تمام ظرفیت ها برای پیشرفت والیبال 
در البرز استفاده کرد
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

افسوس برای ناکامی های امروز اروند!
لیگ دسته یک باشگاه های کشور در شرایطی هفته پانزدهم خود 
را به پایان رساند که اروند خرمشهر شریط خوبی در جدول رده 

بندی ندارد.
فصل  اولین  در  که  علوی  محمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سرمربیگری اش توانست با تیم اروند خرمشهر مقتدرانه به لیگ 
یک صعود کند،این روزها اما سودای حضور در باشگاهی مطرح را 
در ذهن می پروراند و البته شاهد بحران در مجموعه ای است که 

خود وی آن را به لیگ یک آورده است!
موفقیت وی در فصل گذشته و در کنار سرمربیان دیگری چون 
داود سید عباسی که وی نیز به عنوان نماینده مربیان نسل جوان 
و موفق در لیگ دو،استقلال جنوب تهران را به لیگ یک راهی 
کرد و البته بر خلاف علوی در حال حاضر نیز شاهد درخشش 
باشگاه سابقش در لیگ یک است،نشان داد که مربیان جوان امروز 
و ملی پوشان سابق فوتبال ایران می توانند آینده درخشانی پیش 

روی خود ببینند.
نسلی که به جز علوی و سید عباسی این روزها کعبی و مبعلی 
به همراه نکونام و رحمان رضایی، عنایتی،میرزاپور ،روانخواه،هادی 
طباطبایی و... نیز پا به این عرصه گذاشته اند و نوید نسلی نو از 

مربیان فوتبال ایران را می دهند.

میثاقیان: با استرس بازی می کنیم
سرمربی تیم خونه به خونه بابل با انتقاد از برنامه ریزی رقابت های 
فوتبال دسته یک کشور گفت: این برنامه ریزی اشتباه موجب شده 

که تیم ما 6 بازی را پشت سرهم در خارج از خانه بازی کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، اکبر میثاقیان، پس از شکست تیمش 
برابر قشقایی شیراز افزود: این بازی های پشت سر هم خارج از خانه 
کار ما را که در انتهای جدول قرار داریم، دشوار کرده و از آنجا که با 
اتوبوس راهی سفر می شویم فرصت اینکه بتوانیم روی نقاط ضعف 

و قوت تیم، کارهای اساسی انجام بدهیم، نداریم.
وی اضافه کرد: در این بازی، خیلی زود از روی نقطه پنالتی گل 
خوردیم اما بازیکنان ما تلاش خود را کردند و می توانستیم به گل 
هم برسیم که اینگونه نشد با این حال از بازیکنانم که با جان دل و 

بازی کردند، تقدیر می کنم.
سرمربی تیم خونه به خونه بابل ادامه داد: شک نکنید که من 
این تیم را همانگونه که سابقه دارم به بالای جدول خواهم آورد 
چرا که بازیکنان ما توان فنی بالایی دارند و از انتهای جدول جدا 

خواهند شد.
وی گفت: قرار گرفتن تیم ما در انتهای جدول موجب شده بازیکنان 
با استرس وارد بازی شوند و همین امر کار ما را سخت خواهد کرد اما 

تمام این مشکلات را در نیم فصل دوم حل خواهیم کرد.
دیدار تیم های فوتبال قشقایی شیراز و خونه به خونه بابل از هفته 
پانزدهم رقابت های فوتبال دسته اول، عصر شنبه در ورزشگاه پارس 

شیراز با نتیجه 2 بر صفر به سود تیم قشقایی پایان یافت.

اخبار لیگ 1

پرسپولیس پاکدشت یک
 گل ریحان البرز یک

تیم های  هفته  این  مسابقه  حساس ترین  در 
در  البرز  ریحان  گل  و  پاکدشت  پرسپولیس 
ورزشگاه دستگردی به مصاف هم رفتند که 
جدال شاگردان کاظمی و حسینی برنده نداشت. 
این بازی که به نوعی یک مسابقه 6 امتیازی بین 
این دو تیم متمول هم بود با نتیجه تساوی ١ بر 
١ به پایان رسید. برای گل ریحان سیدمحسن 
حسینی در دقیقه 36 و برای پرسپولیس شاهین 

توکلی در دقیقه 67 موفق به گلزنی شدند.
با این نتیجه گل ریحان 2۰ امتیازی شد و 
در رتبه ششم جدول رده بندی قرار گرفت 
و در سوی دیگر شاگردان فرهاد کاظمی 26 
امتیازی شدند تا با توجه به تساوی شاهین 
شهرداری بوشهر رتبه دوم جدول رده بندی 
را از آن خود کنند  و چشم به هفته های آینده 

داشته باشند.
فرهاد کاظمی مربی تیم پرسپولیس در طول 
مسابقه به شدت نسبت به تصمیمات داوری 
معترض بود و معتقد بود که عمکرد داور، تیمش 

را تحت تاثیر قرار داده است.

شهرداری تبریز 2 
مس کرمان 2

شهرداری تبریز در شرایطی که با دو گل از 
بود در  افتاده  حریف قدرتمند کرمانی پیش 

نهایت به تساوی رضایت داد.

مس کرمان در نیمه اول مقابل شهرداری در 
تبریز غافلگیر شد و با گل دقیقه ۴۰ محمدرضا 
زینال خیری از روی نقطه پنالتی از حریف عقب 
افتاد اما حمید کاظمی دو دقیقه بعد این گل را 
جبران کرد. در نیمه دوم هم این شاگردان حیدر 
جعفرپور بودند که توانستند از حریف پیش 
بیفتند و فرشاد بیابانی در دقیقه ۴٩ شهرداری 

تبریز را پیش انداخت.
حملات پردامنه مس کرمان که برای صعود به 
لیگ برتر امید زیادی دارد تا دقایق پایانی بی 
نتیجه باقی مانده بود و در نهایت آنها در دقیقه 
۸٩ توسط محمدحسین حیدری توانستند بار 
دیگر قفل دروازه شهرداری را بشکنند و به یک 

تساوی ارزشمند دست یابند.

مس رفسنجان 2 
نود ارومیه 3

در رفسنجان و در میان شگفتی همگان تیم 
نود ارومیه که شانس کمی برای پیروزی در 
این مسابقه داشت توانست تیم مس رفسنجان 
بر 2 شکست داده و شگفتی  نتیجه 3  با  را 
بزرگ این هفته را خلق کنند. شاگردان بیات لو 
در این مسابقه توانستند در دقیقه ١۰ توسط 
عرفان  توسط  دقیقه 3۴  در  محمدی،  فرزاد 
پورافراز و در دقیقه 72 توسط محمد عبادزاده 
به گل برسند و با سه گل از حریف خود پیش 
بیفتند. این پایان کار نبود و تیم مس رفسنجان 
در دقایق 7٩ و ۸7 توسط اکبر صغیری به گل 

رسید اما نتوانست کامبک خود را تکمیل کرده و 
بازی را به تساوی بکشاند تا سه امتیاز شیرین تر 

از عسل نصیب نود ارومیه شود.

بادران 3
شهرداری ماهشهر صفر

شهرداری ماهشهر نتوانست در دیدار با بادران 
بازگشت خود را کامبک کند و در نهایت با نتیجه 

سه بر دو برابر تیم تهرانی شکست خورد.
بادران که هنوز بعد از مهدی پاشازاده سرمربی 
جدید خود را نشناخته است، با هدایت فرشید 
و  بود  ماهشهر  شهرداری  میزبان  استحقاری 
توانست 3 امتیاز شیرین این مسابقه را به سختی 

کسب کند.
بادرانی ها در این دیدار در نیمه اول با گل کریم 
اسلامی در دقیقه 2۰ و دو گل محمد آشتیانی 
در دقایق ۴۰ و ۴۵ از حریف خود پیش افتادند و 
به نظر می رسید کار سختی برای کسب پیروزی 
در این دیدار ندارند اما در نیمه دوم شهرداری 
ماهشهر و شاگردان مهابادی سر تا پا حمله 

شدند تا ۴۵ دقیقه سختی را رقم بزنند.
شهرداری ماهشهر دقیقه ۸6 اولین گل خود را 
وارد دروازه بادران کرد و سعید خردمند که گل 
اول را به ثمر رسانده بود، دقیقه ٩۰+2 باز هم 
برای ماهشهری ها گلزنی کرد اما نتوانست مانع 
از شکست شهرداری خارج از خانه شود تا تیم 
تحت هدایت مهابادی بعد از ١3 مسابقه، ١3 

امتیازی باقی بماند.

ملوان صفر
 صفر شاهین بوشهر صفر

انزلی  در  هفته  این  حساس  دیدار  دیگر  در 
تیم های ملوان و شاهین شهرداری بوشهر به 
مصاف یکدیگر رفتند و در یک بازی سرد و 
نتیجه تساوی بدون گل رضایت  به  بی روح 
دادند. شاگردان محمود فکری بهترین بخت را 
برای ایجاد اختلاف امتیاز با دو تیم گل گهر و 
سرخپوشان پاکدشت را از دست دادند تا تنور 
رقابت برای صعود به لیگ برتر همچنان داغ 

بماند.

گل گهر سیرجان یک
فجر سپاسی یک

شیراز  فجرسپاسی  و  سیرجان  گهر  گل 
این  به مصاف هم رفتند که  در سیرجان 
مسابقه با نتیجه تساوی ١ بر ١ به پایان 
رسید. فجر سپاسی در این مسابقه توانستند 
امتیاز  بازی حساب شده یک  ارائه یک  با 
شیرین خارج از خانه را کسب کرده و دست 
پیمان  برای گل گهر  برگردد.  به شیراز  پر 
نامور در دقیقه۵7 و برای فجرسپاسی در 
 7۵ دقیقه  در  نوری  حمید  مسابقه  این 

گلزنی کردند.
گل گهر با این تساوی با 2۴ امتیاز در رده سوم 
جدول رده بندی باقی ماند و فجر سپاسی هم 
با ١3 امتیاز در رده یازدهم جدول رده بندی جا 

خوش کرد.

سپاهان بهترین و نساجی ضعیف ترین 
برتر، سپاهان دارای  پایان هفته چهاردهم رقابت های لیگ  در 
بهترین عملکرد در بازی های خارج از خانه است و شاگردان نکونام 

هم از این حیث ضعیفترین عملکرد را دارند.
هفته  حالی  در  فوتبال  برتر  لیگ  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
چهاردهم را پشت سر گذاشت که سپاهان در حساس ترین بازی 
این هفته موفق شد پدیده را مغلوب کرده و به صدر جدول صعود 
کند. سپاهان نه تنها صدرنشین جدول لیگ برتر است، بلکه دارای 
بهترین عملکرد در دیدارهای خارج از خانه است و در صدر جدول 

دیدارهای خارج از خانه هم قرار دارد.
شاگردان امیر قلعه نویی تا اینجای لیگ 6 بار خارج از خانه به 
میدان رفته اند که حاصل آن ۴ پیروزی و 2 تساوی است. طلایی 
پوشان اصفهان با ١۴ امتیاز دارای بهترین عملکرد در دیدارهای 

خارج از خانه هستند.  
پدیده، تیم دوم جدول با تنها یک امتیاز اختلاف نسبت به سپاهان 
در رده دوم جدول بازی های خارج از خانه قرار می گیرد. شاگردان 
گل محمدی نیز 6 بار خارج از خانه به میدان رفته اند و با ۴ پیروزی، 
یک مساوی و یک شکست توانسته اند ١3 امتیاز به دست آورند. 

تنها شکست خارج از خانه پدیده مقابل سپاهان بوده است.
استقلال که در دیدارهای خانگی اش نتایج چندان درخشانی به دست 
نیاورده است، در دیدارهای خارج از خانه عملکرد خوبی داشته و با ١2 
امتیاز بعد از سپاهان و پدیده سومین تیم خوب خارج از خانه است. 
آبی پوشان 7 بار خارج از خانه به میدان رفته اند که حاصل این بازی 
ها 3 پیروزی، 3 مساوی و یک شکست است. تنها شکست خارج از 

خانه آبی پوشان مقابل پارس جنوبی جم به دست آمده است.
تنها 2 تیم استقلال خوزستان و نساجی هستند که تاکنون طعم پیروزی 
در بازی های خارج از خانه را نچشیده اند. شاگردان نکونام با کسب تنها 
2 امتیاز از 6 بازی خارج از خانه ضعیف ترین عملکرد را دارند. آنها ۴ 

بار خارج از خانه شکست خورده اند، 6 گل زده و ١2 گل خورده دارند.
استقلال خوزستان نیز با ۴ امتیاز از 7 بازی خارج از خانه بعد از 
نساجی دومین تیم ضعیف مسابقات در دیدارهای خارج از خانه 
است. سایپا نیز با تنها ۴ امتیاز از بازی های خارج از خانه سومین 

تیم ضعیف مسابقات در این دیدارها است.  
بهترین خط حمله در دیدارهای خارج از خانه با اختلاف در اختیار 
سپاهان است. مهاجمان سپاهان ١۴ بار در 6 بازی خارج از خانه 
موفق به گلزنی شده اند و نزدیک ترین تیم به آنها در این آمار 
پدیده با ۸ گل زده است. استقلال تهران با 7 گل دارای سومین 

خط حمله قوی در دیدارهای خارج از خانه است.
کم خطرترین خط حمله در بازی های خارج از خانه در اختیار 
سایپا است. شاگردان علی دایی خارج از خانه تنها 3 بار موفق 
به گلزنی شده اند تا ضعیف ترین آمار را داشته باشند. استقلال 
خوزستان، ماشین سازی، فولاد و پرسپولیس هم با ۴ گل زده 
خارج از خانه به صورت مشترک بعد از سایپا ضعیفترین خطوط 

حمله در بازی های خارج از خانه را در اختیار دارند.
بهترین عملکرد خط دفاعی در دیدارهای خارج از خانه به تیم 
پرسپولیس با تنها 2 گل خورده تعلق می گیرد. پدیده مشهد هم با 
تنها ۴ گل خورده خارج از خانه بعد از سرخپوشان بهترین عملکرد 

را در این زمینه دارد.

خبر

ستاره این روزهای استقلال
الف مثل الهیار

شاه ماهی ها همیشه قرار نیست پر اسم و رسم و با سن و سال 
باشند. این را الهیار صیادمنش این فصل به خوبی ثابت کرد. 
بازیکنی که هر دو تیم پرطرفدار پایتخت را مشتری خود می دید 
و در نهایت به جمع  آبی های تهرانی پیوست. اگرچه در آن زمان 
از این انتقال کسی با عنوان صید شاه ماهی نام نبرد اما او در 
روی  رفت  میدان  به  استقلال  برای  که  دقیقه ای  حدود ۴۰۰ 
برای نشان دادن  او شاید  البته  بود.  تاثیرگذار  تیم  این  ۴ گل 
توانایی هایش به ویترینی به نام لیگ برتر و استقلال نیاز داشت 

اما برای اثبات آن نه.
بازیکنی که پیش از این در تیم های ملی رده پایه هم نشان داده 
بود چه مهاجم خطرناکی است. بازیکنی که در سال ٩۵ در حالی 
به تیم نوجوانان عباس چمنیان پیوست که از بقیه بازیکنان ۸ ماه 
کوچکتر بود اما توانست خودش را در آن تیم جا بدهد. بازیکنی 
که در جام ملت های نوجوانان درخشید و آنقدر گل زد و پاس 
گل داد و پنالتی گرفت که یکی از ارکان نایب قهرمانی ایران 
لقب گرفت. او همین عملکرد را در جام جهانی زیر١7ساله ها هم 
به نمایش گذاشت تا دیگر کسی به چشم یک جرقه نگاه کند. 
حالا نوبت به یک ویترین خوب بود تا گل ها و پاس گل هایش 
در زیر آوار تیم های بزرگسال و بازیکنان بزرگ نماند و همه او 

را بشناسند.
صیادمنش از همان ابتدای حضورش در استقلال خود را به 
برای  نفت مسجدسلیمان  مقابل  بازی  در  داد.  نشان  خوبی 
اولین بار در ترکیب اصلی قرار گرفت. یک گل و یک پاس 
به جای تشویق  البته  آماری که  گل و یک شروع طوفانی. 
با سایپا که مجددا در  بازی  تا  با نیمکت نشینی همراه شد 
داد  به  پنالتی  یک  گرفتن  با  بار  این  و  گرفت  قرار  ترکیب 
تیمش رسید. شفر این بار او را در ترکیب نگه داشت اما در 
١۸۰ دقیقه هم او خوب نبود و هم استقلال که به دوری سه 

هفته ای اش از ترکیب انجامید.
مقابل صنعت نفت دقایق زیادی بازی نکرد اما در همان کمتر 
از 2۵ دقیقه چند هفته دوری اش را به خوبی برای استقلال 
در  او  بود.  از خوب  فراتر  دقیقه  در 2۵  او  آمار  کرد.  جبران 
این دقایق سه شوت زد در حالی که بازیکنان فیکس استقلال 
بیشترین شوتی که به سمت دروازه حریف زدند 2 شوت بوده 
است. ١۴ لمس توپ داشت که فقط 6 لمس از روح الله باقری 
با 6۵ دقیقه حضور در میدان کمتر بود. یک گل برای تکمیل 
کردن این عملکرد شگفت انگلیز کافی بود که آن را هم به 
برای  آسانی  کار  او  کردن  نیمکت نشین  دیگر  تا  ثمررساند 
شفر نباشد.  صیادمنش نشان داد که شاه ماهی ها می توانند 

هفده ساله باشند.

یادداشت مهمان

»دنیای هوادار« از هفته پانزدهم لیگ یک
گزارش می دهد؛

توقف  مدعیان  صدرنشینی و 
پیروزی »بادران« و »نود ارومیه«

و  داخلی  جلسات  برگزاری  از  پس  که  سناریویی 
خارجی برای ایجاد تغییرات در فدراسیون فوتبال در 
نظر گرفته شده است در انتظار اجرایی شدن از سوی 
مسئولان این فدراسیون است اما هنوز خبری نیست!

به گزارش »دنیای هوادار«، درحالی که روز پانزدهم 
ها  بازنشسته  فعالیت  روز  آخرین  عنوان  به  آذر 
اعلام شده و از این روز به بعد هر گونه فعالیت آنها 
غیرقانونی و حتی »جرم« تلقی می شود اما تکلیف 
فوتبال  فدراسیون  بازنشسته  اعضای  از  بسیاری 

مشخص نشده است.
این در حالی است که نشست ها و جلسات داخلی 
این  تکلیف  تعیین  برای  پرتعدادی  خارجی  و 
این  در  اما سناریویی که  برگزار شده  فدراسیون 
جلسات برای این فدراسیون خبرسازی نوشته شده 
به مرحله اجرا در نیامده است تا ابهامات در مورد 

آینده برخی افراد بیشتر شود.

تاج فعلا ماندگار است
اصلی ترین نفری که در فدراسیون فوتبال در مورد 
رفتن یا ماندن او نقل قول ها و اظهارات زیادی 
مطرح شد، مهدی تاج رئیس این فدراسیون بود 
که با حمایت های کنفدراسیون فوتبال آسیا و البته 

جیانی اینفانتینو رئیس فیفا ماندگار شد.
راحتی رقم نخورد و  به  ماندگار شدن  این  البته 
جلسات پرتعداد داخلی و خارجی تشکیل شد تا 
در نهایت با استفاده از ماده 6۰ قانون جامع ایثاگران 
وی با بازگشت به کار در مسئولیتش ماندگار شد. 
البته تصمیماتی که در برخی جلسات داخلی گرفته 
شده و قول و قرارهایی که گذاشته شده، ماندن تاج 
در فدراسیون فوتبال را موقت قلمداد کرده اند و به 
نظر می رسد تکلیف نهایی او بعد از جام ملتهای 

آسیا مشخص خواهد شد.

تلاش برای ماندن هیات رئیسه
مشکل فدراسیون فوتبال و بازنشسته هایش تنها 
مربوط به مهدی تاج نبود چرا که اکثر اعضای هیات 
رئیسه این فدراسیون و دبیرکل هم باید صندلی 
شان را ترک کنند اما ماندن تاج آنها را هم وسوسه 

کرد که راهی برای ماندن پیدا کنند. 
پس از آنکه مهدی تاج در نشست های متعدد داخلی 
و خارجی بالاخره راهی برای ماندن در مسئولیتش 
پیدا کرد، اعضای هیات رئیسه نیز به تکاپو افتادند 
تا همچنان کنار یار چندسال اخیرشان بمانند رفیق 
نیمه راه نشوند! اما ظاهرا تلاش های آنها به جایی 

نرسید و سناریویی که با حضور مسئولان چیده شده 
است باید بدون آنها به اجرا درآید.

دبیرکل زودتر از بقیه می رود
داخلی  های  نشست  در  که  توافقاتی  براساس 
دبیرکل  ساکت  محمدرضا  گرفته،  صورت 
مجمع  برگزاری  از  زودتر  باید  فدراسیون 
عنوان  به  فردی  و  کند  ترک  را  مسئولیتش 
سرپرست دبیرکلی فدراسیون را تا زمان برگزاری 
این  برای  البته  باشد.  داشته  اختیار  در  مجمع 
بخش سناریو گزینه های جانشینی هم مشخص 

شده اند اما هنوز رسما اعلام نشده است.
با این حال خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد که هر 
چند از مهدی محمدنبی به عنوان گزینه جانشینی 
محمدرضا ساکت نام برده می شد و حتی استعلام 
های لازم از مراجع  ذیصلاح برای بازگشت وی 
صورت گرفته بود، اما برخی با حضور نبی مخالف 
بودند تا پای دو گزینه دیگر به میان بیاید. ابراهیم 
شکوری معاون محمدرضا ساکت و احمدرضا براتی 
رییس کمیته حقوقی و تدوین مقررات فدراسیون 
دبیرکلی  سرپرستی  دیگر  گزینه  دو  فوتبال 

فدراسیون فوتبال تا زمان تشکیل مجمع هستند.

تعلل در مشخص کردن زمان مجمع
مسئولان  با  تاج  مهدی  در جلسات  که  درحالی 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک توافق شده 
بود تا فدراسیون فوتبال مجمع را قبل از پانزده آذر 
برگزار کند، اما مسئولان درگیر با بازنشستگی در 
اقدامی به نظر می رسد کاملا هدفمند است، هنوز 

زمان برگزاری مجمع را مشخص نکرده اند.
براساس مقررات از زمانی که تاریخ مجمع مشخص 
شود باید 2١ روز زمان بگذرد تا این مجمع تشکیل 
شود. به همین خاطر هر چقدر که فدراسیون نشین 
های بازنشسته زمان مجمع را دیرتر اعلام کنند، 
سپری  خود  مسئولیت  در  را  بیشتری  روزهای 

خواهند کرد.

سناریو به پایان رسیده است
نشست های پرتعداد داخلی و خارجی که برای 
تعیین تکلیف وضعیت فدراسیون برگزار شده، با 
سفر مهدی تاج و علی کفاشیان به عمان و حضور 
در مراسم معرفی برترین های قاره کهن کامل شد 
و نمایندگان ایران در نشست غیررسمی با شیخ 
تکمیل  هم  را  سناریو  چیدن  آخر  پازل  سلمان 
این  در  آسیا  فوتبال  رئیس کنفدراسیون  کردند. 
تا خیال  داد  را  قول همکاری های لازم  نشست 
تغییرات در  برای  همه راحت شود. حالا سناریو 
فدراسیون فوتبال با کمترین هزینه به پایان رسیده 
و فقط مانده اجرای آن که باید دید تاج و یارانش 

آن را چگونه اجرایی خواهند کرد.

سناریوی تغییرات فدراسیون فوتبال تکمیل شد: 

 شیخ سلیمان تاثیرگذار شد

مهدی فروردین سرمربی تیم قشقایی شیراز گفت: بازیکنان ما برای دیدار با خونه به خونه بابل، لحظه شماری می کردند و با تمرینات 
خوبی که انجام دادند به حقشان که برُد، بود دست یافتند. شک نکنید که اهداف ما از ابتدای بازی های لیگ دسته یک، صعود به لیگ 

برتر بود و بازیکنان ما این ظرفیت را دارند که به این مهم دست یابند.

فروردین : بازیکنانم پتانسیل حضور در لیگ برتر را دارند

   هومن ناظمی

نیم  باشگاه سایپا گفت: در  مدیرعامل 
فصل با جذب 3 یا ۴ بازیکن جدید تیم را 

تقویت می کنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، رضا درویش 
در مورد نتایج تیم سایپا در هفته های 
جدولی  ته  تیم  مقابل  توقف  و  اخیر 
استقلال خوزستان گفت: تقریبا بازیکنان 
اصلی ما در دیدار با استقلال خوزستان 
غایب بودند. سارفو محروم بود، اسدی 
مصدوم است و عبدالله ناصری هم نبود. 
تیم ما مثل سایر تیم ها نیست که نیمکت 
بسیار قوی داشته باشد و در غیاب چند 
خورد.  رقم  نتیجه  این  اصلی  بازیکن 
ضمن اینکه اشتباه های عجیب و غریبی 
هم مرتکب شدیم. گلی که از استقلال 
خوزستان خوردیم گلی بود که یک توپ 
مقابل  و  خورد  ما  بان  دروازه  به  ساده 

مهاجم حریف افتاد. 
وی افزود: بازیکنان تیم هم به دلیل نتایج 
هفته های اخیر دچار استرس شده اند و  
اینکه مدام گفته می شود تیم نمی تواند 

برنده شود و نتیجه دلخواه را بگیرد. 
مدیرعامل باشگاه سایپا در مورد حضور 

این تیم در لیگ قهرمانان  آسیا گفت: 
تقویت  دایی  علی  نظر  با  را  تیم  قطعا 
یا چهار  نیم فصل سه  در  و  می کنیم 
بازیکن جدید می گیریم ضمن اینکه با 
بهتر  تیم  بازگشت مصدومان وضعیت 
از گذشته خواهد شد. مهدی ترابی هم 
در نیم فصل از تیم ما جدا می شود و به 

پرسپولیس می رود.
درویش در مورد اینکه سایپا 7 هفته 

است که بردی نداشته و چند امتیاز 
گفت:  هست  عقب  تیمی  برنامه  از 
نسبت به هدف گذاری که کرده بودیم 
و برنامه  ای که مد نظرمان بود حداقل 
۴-۵ امتیاز عقب هستیم. روی امتیاز 
به  بودیم.  کرده  حساب  بازی ها  این 
با  فصل  نیم  تعطیلات  در  هرحال 
تیم  شرایط  جدید  بازیکنان  جذب 

بهتر خواهد شد.

درویش: 

سایپا در نیم فصل ۴بازیکن جدید می گیرد

رییس کمیته فوتبال ساحلی گفت: 
بالارفتن سطح توقع عمومی از تیم 
کننده  نگران  ساحلی  فوتبال  ملی 

شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، پریا شهریاری 
در ابتدا درباره صعود تیم ملی ایران به رده 
دوم رنکینگ جهانی فوتبال ساحلی گفت 
: از کسب این افتخار بسیار خوشحالیم و 
به این نکته باید توجه داشت که تعداد 

مسابقات و تورنمنت های مهم برگزار 
شده در آسیا بسیار کمتر از اروپا است 
. با این وجود ، قرار گرفتن در رده دوم 
جهان نشان دهنده آن است که در تمامی 
رویدادها موفق بودیم و امتیازات زیادی به 
دست آورده ایم. در واقع با وجود تعداد 
مسابقات کمتر ، تیم قدرتمندی مانند 
پرتغال در اروپا را پشت سر گذاشتیم. 
از نظرم این افتخار بسیار بزرگی برای 

کشورمان است.
فوتبال  های  افزود:موفقیت  شهریاری 
در  است،  گروهی  کار  حاصل  ساحلی 
واقع یک برنامه ریزی بلند مدت برای 
فوتبال ساحلی داشتیم که خوشبختانه 
این برنامه ریزی با تلاش تمامی دست 
اندرکاران جامعه فوتبال ساحلی بدست 
آمده و باعث شده در این جایگاه قرار 

بگیریم.
معاون اجرایی دبیرکل فدراسیون با اشاره 
به اینکه در کسب موفقیت ها هرگز فرد 
محور نبوده ایم ، گفت : تیم ملی فوتبال 
ساحلی به جایگاهی رسیده است که فرد 
محور نباشد و یک گروه موفق کنارهم ، 

باعث این نتیجه بوده است.
دیگری  بزرگ  اتفاق   : داد  ادامه  وی 
که در حوزه فوتبال ساحلی رخ داده 
، جوانگرایی است که پس از سال ها 
در تیم ملی صورت گرفته و بازیکنان 
خوبی از دل لیگ به اردوهای متعدد 
توانستند  و  شدند  دعوت  )ب(  تیم 
ملی  تیم  در  گیری  چشم  عملکرد 

بزرگسالان داشته باشند. 

شهریاری: 

موفقیت های فوتبال ساحلی وابسته به شخص نبوده است

هفته پانزدهم لیگ دسته یک باشگاه های کشور عصر دیروز با 
برگزاری 6 دیدار به پایان رسید.

به گزارش »دنیای هوادار«، در چارچوب هفته پانزدهم رقابتهای 
پرسپولیس  آن  که طی  برگزار شد  بازی  لیگ دسته یک 6 
پاکدشت مقابل گل ریحان البرز، شهرداری تبریز مقابل مس 
ارومیه، گل گهر سیرجان  کرمان، مس رفسنجان مقابل نود 
مقابل فجر سپاسی، بادران مقابل شهرداری ماهشهر و ملوان 
مقابل شاهین بوشهر به میدان رفتند. این هفته از رقابت ها روز خوبی برای تیم های 
بالای جدول نبود و هیچ کدام از تیم های حاضر در کورس صدرنشینی موفق به شکست 

دادن حریف خود نشدند.
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قانون 90 به 10 در دیدار سپاهان-پرسپولیس اجرا خواهد شد
در دیدار پرسپولیس و سپاهان، قانون ٩۰ به ١۰ اجرا می شود. طبق قانون، برای 

این بازی قانون ٩۰ به ١۰ اجرا خواهد شد اما در جلسه ای که پیش از بازی با حضور 
اعضای شورای تامین برگزار می شود در مورد اسکان تعداد بیشتری از هواداران 

پرسپولیس نیز تصمیم گیری خواهد شد

برانکو ایوانکوویچ: سید جلال در رده بازیکنان بزرگ جهان قرار دارد
برانکو ایوانکوویچ در نشست خبری ای که به منظور خداحافظی حسینی از تیم 

ملی فوتبال در باشگاه برگزار شد، گفت: »سید جلال در رده بازیکنان بزرگ جهان 
قرار دارد ... من بارها گفتم و خوشحالم که این تعداد دوستان در این جا حضور 

دارید. این موضع مشترک ماست. نه رسمی بلکه از صمیم قلب ما.«

میلاد محمدی بهترین بازیکن احمد گروژنی در مقابل کراسنویارسک
میلاد محمدی، ملی پوش ایرانی احمد گروژنی بهترین بازیکن این تیم در نبرد 

کراسنویارسک شد. تیم احمد گروژنی روز گذشته در بازی خارج از خانه هفته 
شانزدهم لیگ روسیه برابر انیسی کراسنویارسک به تساوی ١-١ دست یافت. 

محمدی در دقیقه 7۰ گل نخست این بازی را برای تیمش به ثمر رساند.

تعطیلی 2 روزه تمرینات پارس جنوبی
تیم فوتبال پارس جنوبی جم روز شنبه در چارچوب هفته چهاردهم لیگ برتر 

فوتبال، شکست خانگی یک بر صفر را مقابل تراکتورسازی متحمل شد. پس از این 
مسابقه، مهدی تارتار دو روز به شاگردانش استراحت داد و تمرینات پارس از روز 

سه شنبه در ورزشگاه تهرانسر از سر گرفته خواهد شد.

مدیرعامل فولاد: امیدوارم قطبی فولاد را به جایگاه اصلی اش بازگرداند
بیب الله رضایی، مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان که در نشست خبری افشین 

قطبی حضور یافته بود اظهار داشت امیدوام بتوانیم در کنار یکدیگر و با حضور قطبی 
فولاد به جایگاهی که استحقاقش را دارد برسد. وی گفت:» امیدوام بتوانیم در کنار 

یکدیگر و با حضور قطبی فولاد به جایگاهی که استحقاقش را دارد برسد.«

تجلیل از سید جلال حسینی پیش از دیدار پرسپولیس و ذوب آهن
حجت الله بهمنی، عضو اجرایی سازمان لیگ با اعلام اینکه قصد تجلیل از سید 

جلال حسینی را خواهد داشت، گفت:»به مناسبت خداحافظی سید جلال حسینی 
از فوتبال ملی به منظور ارج نهادن به زحمات او و انجام ١١۵ مسابقه برای تیم ملی، 

پیش از دیدار پرسپولیس و ذوب آهن مراسم تجلیل از وی برگزارخواهد شد.«

کوتاه از فوتبال ایران و جهان
بعضی ها داغشو دوست دارن 

امیلیو بوتراگوئنو: ایسکو بازیکن فوق العاده ای است
امیلیو بوتراگوئنو بعد از پیروزی رئال مادرید مقابل والنسیا در مورد ایسکو، مودریچ، 

عملکرد رئال مادرید و... گفت:»ایسکو نیز یک بازیکن فوق العاده است. ما در تصمیمات 
فنی دخالت نمی کنیم. او در تمام فصل ها، بازیکن مهمی برای تیم بوده است. او به 

خوبی تلاش کرد.«

مورینیو به پوگبا: تو به بازیکنان و طرفداران تیمت احترام نمی گذاری!
پس از تساوی 2-2 ساوتهمپتون و یونایتد، مورینیو انگشت اتهامش را به سوی 

پل پوگبا نشانه گرفته و بر اساس گفته های یکی از منابع حاضر در رختکن یونایتد، 
خطاب به پوگبا گفته است: »تو بازی نمی کنی. به بازیکنان و طرفداران احترام 

نمی گذاری. و تو ذهنیت افراد خوب و صادقی که کنارت هستند را می کشی.«

لیورپول موفق شد با گل ثانیه های پایانی اوریگی با نتیجه 
۰-١ اورتون را مغلوب کند.

به گزارش »دنیای هوادار«، لیورپول موفق شد در شبی 
که فرصت های زیادی را از دست داد در نهایت در دقیقه 
٩6 و به شکلی اتفاقی توسط اوریگی به گل رسیده و پیروز 
دربی مرسی ساید لقب گرفت. اورتون بازی را هجومی آغاز 
کرد و در همان ابتدا می توانست به گل اول برسد اما ضربه 
سر یری مینا با اختلاف کمی به بیرون رفت. در دقیقه ١١ 
سادیو مانه برابر دروازه اورتون صاحب فرصت شد اما ضربه 
محکم و والی او از بالای دروازه پیکفورد به بیرون رفت. اما 
در دقیقه 2١ بهترین فرصت ممکن برای گلزنی تیم مهمان 
ایجاد شد که ضربه سر آندره گومس در دو قدمی دروازه با 
واکنش تماشایی آلیسون همراه شد و در ریباند گومز روی 
خط دروازه لیورپول را نجات داد. در دقیقه 32 شقیری 
فرصت بسیار خوبی در محوطه برای گلزنی داشت اما ضربه 

او در موقعیت تک به تک با فاصله کمی به بیرون رفت. در 
اواخر نیمه اول والکات در موقعیتی بسیار خوب حتی از سد 
آلیسون هم گذشت اما در باز کردن دروازه لیورپول ناتوان 
بود تا ۴۵ دقیقه نخست با تساوی بدون گل به پایان برسد.

لیورپول نیمه دوم را هجومی آغاز کرد و در دقیقه ۵۴ سادیو 
مانه در موقعیتی تک به تک می توانست گل اول را به ثمر 
برساند اما باز هم ضربه او راهی به دروازه نیافت. 7 دقیقه بعد 
و با همکاری صلاح، مهاجم سنگالی لیورپول باز هم صاحب 
موقعیت شد اما ضربه او از بالای دروازه پیکفورد به بیرون 
رفت. در ادامه باز هم لیورپول و اورتون هر 2 برابر دقایقی 

صاحب توپ و میدان بودند اما نتوانستند خطر مهمی روی 
دروازه هم ایجاد کنند. در دقیقه ۸7 بهترین فرصت ممکن 
برای زدن گل پیروزی برای لیورپول ایجاد شد اما ضربه 
اوریگی در دو قدمی دروازه به دیرک دروازه اورتون برخورد 
کرد و وارد دروازه نشد. اما لیورپول در دقیقه ٩6 به شکل 
عجیبی به گل رسید. فن دایک ضربه ای والی به سمت 
دروازه روانه کرد و حتی خودش هم ناامید  در حال بازگشت 
به سمت دروازه بود که توپ به شکل اتفاقی به دیرک 
برخورد کرد و با اشتباه پیکفورد، اوریگی موفق شد دروازه 

را باز کند تا لیورپول در دقیقه ٩6 پیروز دربی لقب گیرد.

لیورپول 1 - 0 اورتون

یک دربی و آدرنالین خالص!

افشین قطبی در مراسم معارفه خود به عنوان سرمربی 
فولاد خوزستان، صحبت هایی را بیان کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، افشین قطبی، سرمربی 
سابق پرسپولیس و تیم ملی ایران، به عنوان سرمربی 
قطبی  افشین  معرفی شد.  فولاد خوزستان  جدید 
فولاد  جدید  سرمربی  عنوان  به  معارفه  مراسم  در 
خوزستان، گفت:»خیلی خوشحال شدم که امروز در 
این استادیم بین المللی ) فولاد آرنا( شما را می بینیم. 
خوزستان قطب فوتبال کشور است و این یک دلیل 
بزرگ برای آمدن من به اینجا بود. بازیکنانی مثل 
کعبی در پرسپولیس داشتم و بعد از آن در تیم ملی 
جوانی مانند آرش افشین به تیم ما اضافه شد که آن 
موقع نمی دانستم که خوزستان قطب فوتبال کشور 
است. هم اکنون نیز حبیب رضایی برایم فیلمی از 
استادیوم فولاد را ارسال کرد که من این فیلم را ١۰ بار 
دیده ام و زمانی که دیدم ما ایرانی ها می توانیم چنین 
استادیومی را به این زیبایی بسازیم اشک از چشمانم 
بیرون آمد. باید از جناب آقای رضایی تشکر کنم بابت 

اینکه تلاش زیادی کرد تا من در اینجا باشم.«
افزود:»ما می توانیم یک ماشین فراری درست  وی 
کنیم اما برای اینکه این ماشین بتواند قهرمان شود 
باید یک راننده خوب هم در اختیارش بگذاریم. فولاد 
نه تنها در ایران بلکه در آسیا هم روزی قهرمان خواهد 
شد چرا که در این استادیوم فولاد باید بهترین بازی ها 
را برگزار کند و همه آسیا ببینند که چنین استادیوم 

زیبایی در اهواز وجود دارد.«
سرمربی جدید تیم فوتبال فولاد خوزستان با بیان 
اینکه برای قهرمانی فولاد به زمان نیاز است، عنوان 
کرد:»این تیم در ١۴ بازی ١۵ امتیاز گرفته و این کار 
سختی است که بتوانیم در زمان کوتاه این مسیر را 
عوض کنیم اما ما باشگاه را به بهترین شکل ممکن 
خواهیم رساند. امتیازات زیادی از دست رفته اما زمانی 
که من در پرسپولیس بودم و 6 امتیاز از این تیم کسر 
شد همه گفتند دیگر کار تمام است. همان روز به 
تمرین پرسپولیس رفتم و انرژی مثبت زیادی داشتم. 

نصرتی به من گفت قهرمانی از دست رفته به او گفتم 
هیچ  چیز هنوز تمام نشده هنوز فرصت داریم و شک 
نکن که ما کارمان را به بهترین شکل تمام می کنیم. 
الان هم ایمان دارم که با کمک شما مسئولان باشگاه 
و بازیکنان تیم بتوانیم یک کار قشنگ انجام دهیم و 
سعی کنیم از جدول بالا بیاییم. انشاءالله این اتفاق رخ 
می دهد و من بسیار خوشحال هستم که اینجا حضور 
دارم. من در 7 کشور کار کردم اما دوباره به جایی که 

به دنیا آمده ام برگشتم و می خواهم باز موفق باشم.«
وی در ادامه با اشاره به دیدار بعدی این تیم مقابل 
است  سخت  بسیار  کرد:»این  تصریح  پرسپولیس 
که دو بازی ابتدایی ما مقابل تیم های پرسپولیس و 
تراکتورسازی است البته بسیار خوشحال می شوم که 
خیلی زود با پرسپولیس مصاف می کنیم و می توانم 
این تیم و هوادارانش را از نزدیک ببینم. امیدواریم 
که این بازی در ورزشگاه فولادآرنا برگزار شود. فکر 
می کنم اگر فولاد سازماندهی بیشتری داشته باشد، 

قطعا نتیجه بهتری حاصل خواهد شد.»
قطبی درباره فضای فوتبال ایران گفت:»بعد از ایران 
به شرق آسیا رفتم و در جاهای دیگر نیز مربیگری 
کردم اما هیچ جای دنیا مانند مردم ایران عشق به 
فوتبال را ندیده ام حتی در اروپا برای همین احساس 
می کنم اگر کسی یک بازی خوب از یک تیم ببیند 
طول  فولاد  برای  این  شد.  خواهد  تیم  آن  هوادار 
نخواهد کشید البته برای این امر ما به مهره هایی هم 
نیاز داریم و امیدوارم بازیکنانی که احتیاج هستند 
جذب شوند. استادیوم اختصاصی فولاد این لیاقت 
را دارد بهترین بازیها با حضور بهترین بازیکنان در 

آن برگزار شود.«
وی ادامه داد:»وقتی وارد فرودگاه اهواز شدم و صدای 
هواداران را شنیدم، احساس شان را لمس کردم و قلبم 
شُل شد. به خدا نگاه کردم و از او تشکر کردم که 
من را اینجا گذاشت. در این زمان بود که فهمیدم 
باید اینجا باشم. در پرسپولیس هم همین طور بود. 
ما کارمند خدا هستیم. ما مربیان تلاش می کنیم 

کارهای بزرگتری انجام دهیم. چون می توانیم مردم 
را با فوتبال شاد کنیم.«

سرمربی فولاد خوزستان با اشاره به دیدار حساس 
برتر  لیگ  هفدهم  هفته  در  پرسپولیس  با  تیمش 
تصریح کرد:»بازی پرسپولیس - فولاد برای من خیلی 
احساسی خواهد بود و برای دو باشگاه اهمیت زیادی 
خواهد داشت. پرسپولیس در کورس قهرمانی است 
و تلاش می کنیم در جدول بالا بیاییم. شک نکنید 
پرسپولیس خیلی حرفه ای است و ما تلاش می کنیم 
این تیم را شکست دهیم. پرسپولیس یکی از بهترین 
تیم های آسیاست و در بازی با این تیم باید خیلی 

تلاش کنیم.«
قطبی به ذکر خاطره ای از یکی از هواداران پرسپولیس 
پرداخت و گفت:»به یاد دارم زمانی که در شهری با 
همسرم می رفتم، یک فرد حدود دو، سه کیلومتر من 
را دنبال کرد. همسرم از من پرسید او را می شناسی 
که من گفتم نه. این فرد، یک پیرمرد جنتلمن بود 
که به چشمانم نگاه کرد و اشک ریخت. با گریه او، 
من هم اشک ریختم. او به من گفت هنوز گل دقیقه 
قهرمانی  به  که  سپاهان   - پرسپولیس  )بازی   ٩6

پرسپولیس انجامید( را در یاد دارم و از این صحنه 
خیلی شاد شدم.«

سرمربی فولاد خوزستان در ادامه افزود:»وقتی این 
لیگ را از دور دیدم، به آن افتخار کردم. با یکی از 
مربیان هم صحبت کردم و به او گفتم به ایران بروم. 
او مرا تشویق کرد و گفت لیگ ایران خیلی خوب 
است. البته شما فولاد را به تیم های مورد نظر خود 
اضافه نکردید. فولاد به این لیست اضافه می شود و 
بدون شک تا آخرین لحظه، برای کسب سهمیه لیگ 

قهرمانان آسیا مبارزه می کنیم.«
و  شمال  دنیا،  جای  همه  در  اینکه  بیان  با  قطبی 
جنوب یک کشور تفاوت می کند، اظهار داشت:»در 
ایران هر چقدر که به جنوب کشور حرکت می کنیم، 
مردم خونگرم تر و بازیکنان با سرعت تر، تکنیکی تر و 
احساسی تر هستند. خوزستان قطب فوتبال کشور 
است. چیزی که برای من آسان حواهد بود، انگیزه 
دادن به بازیکنان است. چون اعتماد به نفس بازیکنان 
با یک لبخند، دست پشت سر آنها کشیدن یا ایمان 
به آنها بالا می رود. این کار همیشه برای من آسان 

بوده است.«

باید برای پیروزی مقابل پرسپولیس تلاش کنیم

قطبی: خوزستان قطب فوتبال کشور است

پیام کی روش به مناسبت خداحافظی سیدجلال؛
کار با تو برای من افتخار بزرگی بود

کارلوس کی روش روز گذشته به مناسبت خداحافظی سیدجلال 
حسینی، پیامی را برای وی منتشر کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از سایت رسمی فدراسیون، 
ملی،  بازیهای  از  حسینی  جلال  سید  خداحافظی  دنبال  به 

کارلوس کی روش پیام زیر را منتشر کرد.
متن پیام به این شرح است:»از جلال عزیز به خاطر اینکه قسمت 
عمده ای از دوران بازیگری بین المللی خود را در تیم ملی و با 
شخص بنده به عنوان سرمربی تقسیم کرد، تشکر می کنم. برای 
من این افتخار بزرگی بود. من همیشه شما را به عنوان بهترین 
کاپیتانهایی که با او کار کردم، یک فرد حرفه ای و بی نظیر، یک 
کاراکتر وفادار و بسیار بزرگ که همیشه برای تمامی بازیکنان 
درون و بیرون زمین یک الگو بود، به خاطر می آورم. حتی فراتر 
از ١١۵ بازی بسیار تاثیرگذار برای تیم ملی، شما یک الگوی 
بسیار فوق العاده برای تمام بازیکنان ایرانی و تمام بازیکنانی 
که بعد از تو آمده اند و خواهند آمد، خواهید بود. برای شخص 
بنده باعث افتخار بود که توانستم این ها را به چشم ببینم. از 

تو ممنونم.«

دستور وزیر ورزش برای پیگیری
روند درمان ایرج دانایی فر

وزیر ورزش دستور داد تا روند درمان پیشکسوت فوتبال پیگیری شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسعود سلطانی فر بعد از اطلاع بستری 
شدن ایرج دانایی فرد بازیکن سابق تیم ملی و پیشکسوت باشگاه 
استقلال، دستور داد فدراسیون پزشکی ورزشی تمام اقدامات لازم 
را برای حمایت و پیگیری درمانی از نخستین گلزن ایران در جام 
جهانی صورت دهد. همچنین امشب مازیار ناظمی, مدیرکل روابط 
عمومی و اطلاع رسانی وزارت ورزش و جوانان به نمایندگی از 
سلطانی فر در بیمارستان حاضر شد و از ایرج دانایی فرد عیادت کرد.
ایرج دانایی فرد در بازی با اسکاتلند در جام جهانی آرژانتین زننده 
تنها گل تیم ایران بود و با این گل، نامش به عنوان زننده اولین 

گل ایران در تاریخ جام جهانی ثبت شد.

خبر

برای حسینی دیدار خداحافظی برگزار کنند
پنجعلی:  قابل پیش بینی بود

 بدنها خالی کند
این روزها در  پرسپولیس در 
روزهای  آخرین  که  شرایطی 
محرومیتش را سپری می کند، 
در کنار سپاهان همچنان تنها 
تیم های بدون باخت جدول 

محسوب می شود.
و  هوادار«  گزارش»دنیای  به 
به نقل از ورزش سه پیروزی 
شیرین سرخ پوشان پایتخت 
درتبریز و خداحافظی کاپیتان 

سید جلال حسینی از بازی های ملی بهانه ای شد تا با محمد 
پنجعلی کاپیتان سال های اوج  پرسپولیس گفتگویی انجام دهیم

»من  گفت:  پرسپولیس  روزهای  این  کلی  وضعیت  درباره   او 
پرسپولیس را خیلی عالی می بینم  نه تنها من بلکه همه کسانی 
که با فوتبال سرو کار دارند می دانند که آنها با توجه به مشکلات 
عدیده ای که داشتند تا فینال آسیا صعود کردند و همه ما را 
روسفید کردند  ضمن این که  به شما بگویم ما هنوز هم یکی از 
مدعیان  قهرمانی لیگ به شمار می آییم و امیدواریم با اتمام دوره 
محرومیت و اضافه شدن بازیکنان به خدمت گرفته در نیم فصل 

دوم  به قهرمانی دست پیدا کنیم.«
وی در ادامه گفت:»به دلیل فشار بیش از حد به بازیکنان  الان 
شاهد هستیم که بدن بازیکنان  به اصطلاح خالی کرده است و 
میزان مصدومیت ها افزایش یافته است و این کاملا قابل پیش 

بینی هم بود.«  
مدافع اسبق  تیم ملی و باشگاه پرسپولیس در مورد محرومیت 
ها خاطرنشان کرد: »انصافا  باید علت محروم شدن تیم از پنجره 
نقل و انتقالات مشخص شود و این کمترین حق تماشاگران است  
که بدانند مسبب این فاجعه چه کسی است و به نظرمن باید 
مسببان این اتفاق مجازات شوند تا در آینده مدیران بعدی نسبت 

به وظایفشان احساس مسئولیت کنند.«
درباره  هست  نیز  پرسپولیس  های  تیم  اکادمی  مدیر  که  وی 
درخشش جوانان پرسپولیس در برابر ماشین سازی تبریز خاطر 
نشان کرد: »خوشبختانه تعامل بسیار مناسبی بین من و آقای 
برانکو برقراراست ضمن اینکه همین جا بگویم  ما می توانیم به 
جای استفاده از بازیکنان خارجی از تیم های پایه  خودمان استفاده 

بیشتری ببریم«
او در درباره خداحافظی سید جلال  حسینی از بازی های ملی نیز 
تصریح کرد:» من به فدراسیون واجب  می دانم صرف نظر مسائل 
بین کارلوس کی روش و جلال  حسینی، برای زحماتی که او در 
طی این ١١۵ بازی ملی انجام داده است  و عمر خودش را برای 
این تیم گذاشته است ، یک دیدار خداحافظی در شان او برگزار 
کنند تا از زحمات او تشکر به عمل  بیاورند و این حداقل انتظار ما 

از فدراسیون فوتبال است.«

خبر

یک خبر کوتاه؛ یک تیتر کوتاه و یک عالم تلخی 
و دلتنگی؛ »سیدجلال حسینی« از تیم ملی 
خداحافظی کرد. گزاره ای که بیش از هرچیزی، 
باشد.  فوتبال  دنیای  رحمی  بی  یادآور  شاید 
کاپیتان پرسپولیس بعد از ١١6 بازی ملی و با 
توجه به موقعیت شکل گرفته در شرایطی از تیم 
ملی خداحافظی کرد که شاید به لحاظ فنی و 
بدنی در آماده ترین روزهای دوران بازیگری اش 

به سر می برد...

سکانس اول
روز / خارجی / در راه روسیه

کمتر از یک ماه به جام جهانی 2۰١۸ روسیه 
باقی مانده و سرمربی تیم ملی باید آخرین 
سربازانش برای سفر به روسیه را اعلام کند. 
ناگهان »سیدجلال حسینی«، بهترین و آماده 
ترین مدافع ایران، از لیست تیم ملی خط خورد. 
اتفاقی که کمتر کسی می توانست آن را پیش 
بینی کند. پس از روسیه، در حالی که کی روش 
اعلام کرده بود خط خوردن حسینی از تیم ملی 

تنها به دلیل بالا رفتن سن این بازیکن است و 
قصد دارد همانند گذشته با تغییر نسل، دیگر 
مهره های پا به سن گذاشته تیم ملی را هم برای 
جام ملت های امارات کنار بگذارد. به هر جهت، 
فارغ از تمام بی احترامی ها و تنگ نظری های 
آن زمان نسبت به انتخاب سرمربی تیم ملی در 
لیست بازیکنان - از برخی نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی گرفته تا دوستان زردنگار در 
به  هم  ایران  ملی  تیم  ورزشی-  های  رسانه 
لحاظ نتیجه و هم عملکرد فنی، توانست بهترین 
نتیجه خودش در ادوار جام های جهانی را ثبت 
کند. در این میان، نکته ای که شاید کمتر 
کسی به آن توجه کرد، »سکوت« سید جلال 
حسینی بود. سکوتی که بیانگر منش بزرگ و 

بالای سوپرمن سرخ های پایتخت بود.

سکانس دوم
روز / داخلی / پیش از جام ملت ها

اکنون نزدیک به شش ماه از جام جهانی 2۰١۸ 
می گذرد. سید جلال که پس از گذشت این 
مدت و حالا در آستانه جام ملت ها دیگر از 
امید  نا  روش  کی  کارلوس  لیست  در  حضور 
بود، ترجیح داد با نگارش نامه ای رسما از دنیای 
پرسپولیس  کاپیتان  کند.  خداحافظی  ملی 
که طی هفت سال حضور کارلوس کی روش 
روی نیمکت تیم ملی در سال های اخیر یکی 
از مهره های مورد اعتماد و تاثیرگذار او محسوب 

می شد، یک تصمیم بزرگ و البته کاملا شخصی 
و مهم را گرفت. »خداحافظی از عرصه ملی«. یک 
چالش بزرگ که با حواشی و واکنس های زیادی 
نیز همراه بود. از سرمربی فعلی اش - برانکو 
ایوانکوویچ- که او را بهترین شاگرد خود دانست! 
و اعلام کرد:»گر الان هم سرمربی تیم ملی بودم، 
ایشان حتما در کادر بازیکنان من می بود«! البته 
اینکه پروفسور پرسپولیسی ها چطور فراموش 
کرده که روزگاری سرمربی همین تیم ملی ما 
بوده و از قضا در سال 2۰۰6 هم »سیدجلال 
حسینی« را خط زده برای ما جای پرسش دارد 

و بررسی آن بماند برای وقتی دیگر... 
سیدجلال با انتشار این نامه، خداحافظی اش 
را علنی کرد:»بنام خدایی که از انزلی تا جام 
جهانی و از ازل تا ابد  همراهم بوده و هست. 
تمام روزهایی که مانند ساعتي برایم گذشتند 
حالا بخشي از خاطرات من در لباس تیم ملی 
هستند. همه ایامی که لباسي پر افتخار را بر تن 
داشتم و برای سربلندي نام وطنم و پرچم ایران 
دویدم را قاب کرده و بر دیوار خاطرات می کوبم. 
مرور همه تلخي ها و شیرینی ها سخت است، 
نوشتن از همه این سالها ممکن نیست و در گام 
آخر و برای خداحافظی باید فقط کلمات را خرج 
رفتن کرد و تقدیر و سپاس و تشکر. گلایه ها 
را لاي زرورق فراموشي باید پیچید و دستها را 
به گرمي فشرد و رفت. در تیم ملی از نخستین 
روز تا روز پایانی برایم یک نوع نگاه حاکم بود. 

خوشحالی  برای  جان  حد  سر  تا  جنگیدن 
مردمی که با حمایت شان مرا به این لباس 
رسانده بودند. مردمی با تعصب به رنگ پیراهن 
های دلخواهشان. چه رقیبان آبی دوست و چه 
عاشقان سرخدل پرسپولیس که هر آنچه دارم 
از حضور و بودن آنهاست و چه همه هوادارانی 
که در کنار تیم ملی یکرنگ و همدل می شدند. 
من خود را وامدار تک تک این مردم می دانم و 
تمام قد در مقابل آنها و در برابر تصویر عزیزانی 
که خون شان نگهبان جاویدان سرزمینم بوده 
تعظیم می کنم. حالا خود را در گام نهایی می 
بینم. ایستگاه آخر. آماده برای یک خداحافظی از 
پیراهنی که امانت بود و باید امانتداری می کردم 
که امیدوارم اینگونه بوده باشد. سطرهای پایانی 
فوتبال ملی خود را پر می کنم از تقدیر از همه 
هواداران فارغ از رنگ بندی ها، مربیانم از ابتدا 
تا انتها، همبازیانم و خانواده ام که نقشی پررنگ 
در رسیدنم به این جایگاه داشته اند. این لباس 
مقدس را برای همیشه به دیوار دلم سنجاق 
می کنم و برای تیم ملی کشورم یک هوادار 
باقی می مانم. هر جایی که نتوانستم خواسته 
از توانم خارج بوده و  هایتان را برآورده کنم 
بابت تمام کمبودها و ناکامی هایی که دلتان 
را آزرده کرده معذورم و پوزش می طلبم. به 
امید سربلندی ایران و ایرانی. فرزند ایران، شماره 

چهار، سیدجلال حسینی.«

سکانس آخر
روز / داخلی / اکنون

خداحافظی  اعلام  با  حسینی  سیدجلال 
رسمی اش از دنیای ملی در 36 سالگی اکنون 
به دنبال  باشگاهی  بازی  پایانی  در سال های 
این خواهد بود تا ویترین افتخارات خود را در 
روزهای پایانی پربارتر کند. در این میان، برخی 
از پیشکسوتان فوتبال ایران از جمله »محمد 
پنجعلی« و... خواستار برگزاری دیدار دوستانه 
مناسبت خداحافظی وی  به  ملی  در عرصه 
شده اند که فعلا با مخالفت شخص حسینی 
مواجه شده و باید دید که در آینده چه اتفاقی 

رخ خواهد داد. 
به هر جهت، بهترین مدافع میانی یک دهه 
اخیر فوتبال ایران، کفش هایش را در عرصه 
ملی آویخته و سازمان لیگ هم تصمیم گرفته تا 
در دیدار روز سه شنبه پرسپولیس مقابل ذوب 
آهن - معوقه از هفته یازدهم - پیش از شروع 
مسابقه، تجلیل و قدردانی شایسته ای از حضور 
او طی این سال ها در عرصه ملی به عمل آورد. 
ما نیز برای این ورزشکار شایسته، با اخلاق و 
متعصب کشورمان در ادامه راه و مسیر حرفه ای 

و زندگی شخصی بهترین ها را آرزو می کنیم.

»دنیای هوادار« از تصمیم بزرگ »سید جلال حسینی« گزارش می دهد؛

خداحافظی  ملی »سوپرمَنِ« بی حاشیه 

محمدحسین سیفی


